

# សំណួរ និង ចម្លើយ



សូមឲ្យយើងក្រោកឈរមួយភ្លែតពេលយើងអានក្បាលអធិស្ឋាន។

ព្រះវរបិតាដ៏មានព្រះហឫទ័យមេត្តាករុណា យើងខ្ញុំសូមអរព្រះគុណ ទ្រង់នៅព្រឹកនេះ ពីជម្រៅនៃដួងចិត្តរបស់យើង ដោយសារតែទ្រង់អាចនិង មានព្រះហឫទ័យក្នុងការឆ្លើយតបការអធិស្ឋានរបស់យើង។ ហើយយើងអធិស្ឋាន ថាទ្រង់នឹងទទួលការអរព្រះគុណរបស់យើងសម្រាប់អ្វីដែលទ្រង់បានធ្វើរួចហើយ សម្រាប់យើង។ យើងកំពុងរង់ចាំដោយការទន្ទឹងដ៏អស្ចារ្យសម្រាប់ទ្រង់ដើម្បីជួយ យើងនៅព្រឹកនេះ ហើយនៅពេលដែលយើងចាកចេញពីច្រកនៃអគារទាំងនេះ សូមឲ្យយើងចេញពីទីនេះទៅធ្វើជាមនុស្សថ្មីផ្សេងពីពេលដែលយើងចូលមក។ សូមព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ បណ្តុះយើងនៅព្រឹកនេះ ចរិតលក្ខណៈរបស់យើង ហើយ ធ្វើឲ្យយើងក្លាយទៅជាស្រ្តីនៃនរករបស់ទ្រង់ ព្រោះយើងសូមក្នុងព្រះនាមរបស់ ព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។ (អាចអង្គុយបាន។)

2 សុំទោសដែលយឺតបន្តិច ប៉ុន្តែខ្ញុំមានរឿងមួយចំនួនដែលត្រូវធ្វើ ហើយមាន មនុស្សឈឺជាច្រើន និងការសម្ភាសន៍មុនពេលខ្ញុំចូល—ជិតដល់អាគារ។

3 ដូច្នេះហើយ យើងរីករាយដែលបានមកទីនេះនៅព្រឹកនេះ ហើយបានជួបអ្នក ទាំងអស់គ្នា។ ហើយខ្ញុំចង់អរគុណ...មនុស្សដែលបានផ្ញើសំណួរល្អទាំងនោះ មកយើង ជាអំណោយសម្រាប់ប្រពន្ធនិងសម្រាប់...និង—បងប្រុសដែលបាន ផ្ញើកាំភ្លើងបាញ់គ្នាន់របស់គាត់។ ព្រះអម្ចាស់ប្រទានពរដល់គាត់។ គាត់...ប្រាប់ ថាគាត់ចាស់ហើយ មិនចង់ប្រើវាទៀតទេ ហើយគាត់ចង់ឱ្យខ្ញុំទទួលវា ដូច្នេះខ្ញុំ —ខ្ញុំពិតជាដឹងគុណចំពោះរឿងនោះ...សម្រាប់របស់នោះ។ ដរាបណាខ្ញុំនៅរស់ បងប្រុស ដរាបណាខ្ញុំអាចជួយខ្លួនឯងបាន ខ្ញុំនឹងទុកវា។ រាល់ពេលខ្ញុំចាប់កាន់វា នៅក្នុងដៃរបស់ ខ្ញុំនឹងមិនភ្លេចពីអ្នកឡើយ ហើយអធិស្ឋានសម្រាប់អ្នកជានិច្ច។

4 ឥឡូវនេះយើង...ថ្ងៃនេះមានរឿងជាច្រើនដែលត្រូវធ្វើ ខ្ញុំគិតថាប្រហែលជា ពេលដែលខ្ញុំនៅទីនេះ ខ្ញុំនឹងមានសំណួរមួយចំនួន ហើយស្វែងរកអ្វីដែលមាននៅ ក្នុងចិត្តក្រុមជំនុំរបស់ខ្ញុំ ពីភាពខុសគ្នា។ ខ្ញុំនឹងធ្វើ! ខ្ញុំមានសំណួរគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់ ខ្ញុំរហូតដល់សហស្សវត្សរ៍ចាប់ផ្តើម! ខ្ញុំមិនដឹងថាអាចឆ្លើយបានច្រើនយ៉ាងណា

នោះទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមានមួយរយសំណួរនៅទីនេះ ហើយមានមួយរយប្រើនមកនៅ ព្រឹកនេះ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំនឹងមិនអាចឆ្លើយតបនឹងពួកវាទាំងអស់បានទេ តាមខ្ញុំស្មាន ត្រូវហើយ ពីព្រោះ...ហើយពួកវាគឺ—ពួកវាជាសំណួរល្អ ពិតជាល្អណាស់។

<sup>5</sup> ឥឡូវនេះ ពួកវាខ្លះមិនអាចអានជាសាធារណៈបានទេ ដូច្នោះអ្នកដឹងហើយ ខ្ញុំបានសួរពួកគេ...ប្រសិនបើអ្វីដែលខ្ញុំមិនអាចឆ្លើយក្នុងចំណោមមនុស្ស...វាជា បញ្ហាគ្រួសារនិង... អ្នកយល់ហើយ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានស្នើសុំឱ្យមានប្តីនិងប្រពន្ធ ក្នុងកិច្ចសម្ភាសន៍ឯកជន ដូច្នោះ ខ្ញុំអាចនិយាយជាមួយពួកគេជាឯកជនអំពីបញ្ហា ទាំងនេះ។ វាមិនមែនជារឿងអាក្រក់ទេ វាជារឿងដែលគួរដោះស្រាយក្នុងគ្រួសារ ធម្មជាតិ និងជាតិសាសន៍របស់យើង...ពេលវេលាដែលយើងរស់នៅ និងអ្វីៗ ផ្សេងទៀតដែលនាំមកតែប៉ុណ្ណោះ ហើយពួកវាគឺជាបញ្ហាដែលទៅដល់គ្រួសារ របស់មនុស្ស។ ហើយពួកវាត្រូវតែឆ្លើយ។ ដូច្នោះហើយ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំ អាចធ្វើបាន ដើម្បីឆ្លើយពួកវាតាមរបៀបដ៏ល្អបំផុត។

<sup>6</sup> ពេលខ្លះក្នុងការឆ្លើយសំណួរ វាត្រូវចំណាយពេលយូរ។ ហើយខ្ញុំមិនចង់រំលង ពួកវាទេ។ ខ្ញុំនឹងទទួលគ្រប់គ្នាឱ្យបានជិតបំផុតតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះ ពួកវាគ្រាន់តែ...ខ្ញុំទើបតែចាប់ពួកវាដាក់ក្នុងកាបូប ឆ្លើយពួកវា ហើយ—ហើយកត់ បទគម្ពីរប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវតែមាន—ហើយកំណត់ចំណាំវាទុក។ ពេញមួយថ្ងៃកាលពី ម្សិលមិញ ហើយមួយផ្នែកធំកាលពីយប់មិញនេះ ហើយតាំងពីព្រឹកព្រលឹម... ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានទទួលសំណួរប្រហែលជាពីរដងទៀតនៅព្រឹកនេះ។ ដូច្នោះ ខ្ញុំគិតថា តើយើងនឹងធ្វើអ្វី បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ទូលបង្គំនឹងឆ្លើយតប ទៅពួកវារហូតដល់ពេលដែលខ្ញុំអាចធ្វើទៅបាន រហូតដល់ប្រហែលថ្ងៃត្រង់ រួច នឹងបញ្ចប់ ត្រលប់មកម្តងទៀតនៅល្ងាចនេះ—ហើយព្យាយាមបញ្ចប់ឱ្យបាន ច្រើនតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាននាយប់នេះ ហើយមើលថាតើខ្ញុំអាច...បញ្ចប់ពួកគេ បានអត់។ ហើយប្រហែលជាខ្ញុំនឹងមិនត្រូវទុកអ្នកយូរពេកក្នុងវគ្គដ៏វែងមួយនេះ។ ហើយខ្ញុំគិតថាវានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវពេលវេលាដើម្បីចេញក្រៅ ហើយសម្រាក និង ទម្រេតបន្តិច គេងបន្តិច ឬអ្វីមួយ ហើយត្រលប់មកវិញ ប្រសិនបើអ្នកអាចធ្វើ បាន។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាច ហេតុនោះ បងប្រុសហ្វ្រេដ សុតមែន ខ្ញុំគិតថាកំពុង ថតសម្លេងនេះ។ តើវាត្រូវបានថតឬទេ? មិនអីទេ មិនអីទេ។ បាទ ពួកគេនៅក្នុង បន្ទប់កំពុងថតវា ហើយ—ហើយខ្សែអាត់នេះប្រហែលជា ប្រសិនបើវាមិនអីទេ អ្នក

អាចយកខ្សែអាត់ វានឹងត្រូវបានរក្សាទុក ហើយហៅថា សំណួរ និង ចម្លើយ ពីព្រោះ មានសំណួរពិបាកមែនមួយចំនួននៅទីនេះ និងអ្វីមួយ... ពួកវាជាច្រើនស្ថិតនៅលើ គោលលទ្ធិនៃក្រុមជំនុំ។

7 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឲ្យប្រជាជនដឹងថា ពេលខ្លះក្នុងការឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ វា ពិបាកណាស់។ វាត្រូវការព្រះគុណច្រើនដើម្បីឈរនៅទីនេះ ប្រសិនបើអ្នកដឹង ពីសេចក្តីស្រឡាញ់ដែលខ្ញុំមានចំពោះមនុស្ស។ ខ្ញុំមិនអាចបង្ហាញវាបានទេ។ ខ្ញុំ មិនទាំងបង្ហាញវាដល់កូនរបស់ខ្ញុំ ខ្ញុំក៏មិនបញ្ចេញអារម្មណ៍ដែរ—សេចក្តីស្រឡាញ់ ដ៏ជ្រាលជ្រៅរបស់ខ្ញុំចំពោះភរិយារបស់ខ្ញុំដូចដែលខ្ញុំគួរធ្វើ ដោយសារតែខ្ញុំ—ខ្ញុំ មាននិស្ស័យ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែបន្តដំណើរទៅមុខត្រង់។ មានរឿងតែមួយគត់ដែល ខ្ញុំចង់បង្ហាញសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំទាំងស្រុងទៅចំពោះ៖ នោះគឺជាព្រះដ៏ មានប្រទានភាព។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែស្រឡាញ់ទ្រង់ជាមុនបង្អស់។ មនុស្ស ផ្សេងទៀតដែលខ្ញុំស្រឡាញ់ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់មាន...ខ្ញុំមិនចង់រៀបចំសេចក្តី ស្រឡាញ់ដែលខ្ញុំមានចំពោះទ្រង់នោះទេ សូមឱ្យទ្រង់ក្លាយជាទីមួយ។ ដូច្នេះ ពេលខ្ញុំឆ្លើយសំណួររបស់អ្នក ខ្ញុំឆ្លើយដោយក្តីស្រឡាញ់ក្នុងចិត្តចំពោះអ្នក ប៉ុន្តែ មានរឿងមួយនៅចំពោះមុខខ្ញុំគ្រប់ពេលវេលា៖ នោះគឺជាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ (ឃើញ ទេ?) តាមរបៀបដែលទ្រង់នឹងឆ្លើយវា។

8 ពេលខ្លះខ្ញុំប្រហែលជាត្រូវឆ្លើយ...វាអាចនឹងឈឺចាប់ អាចផ្សារ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ គ្មានន័យថាចង់ធ្វើបែបនោះទេ។ ខ្ញុំកំពុងឆ្លើយវាក្នុងគោលបំណងមួយ ដូចខ្ញុំបាន និយាយថា ព្រះគ្រីស្ទនៅចំពោះខ្ញុំ។ ហើយខ្ញុំត្រូវចាំថា ទ្រង់ជាខ្ញុំ...ខ្ញុំត្រូវផ្តល់គំរូ របស់ទ្រង់។ ដូច្នេះសេចក្តីស្រឡាញ់ដំបូងរបស់ខ្ញុំគឺចំពោះទ្រង់ សេចក្តីស្រឡាញ់ ទីពីររបស់ខ្ញុំគឺសម្រាប់អ្នក ហើយដូច្នេះខ្ញុំ... ក្រុមជំនុំរបស់ទ្រង់ ដែលទ្រង់បានទិញ ដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ផ្ទាល់។ ហើយទ្រង់ពិតជាស្រឡាញ់អ្នកខ្លាំងជាង ទ្រង់ស្រឡាញ់អង្គទ្រង់ ដោយសារទ្រង់បានប្រទានអង្គទ្រង់សម្រាប់អ្នករាល់គ្នា។ អ្នកគឺជាការលោះដោយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំដោះស្រាយវាដោយ ប្រយ័ត្នប្រយែង និងស្មោះស្ម័គ្រដូចខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើ។ ប៉ុន្តែនៅពេលឆ្លើយវា ពេលខ្លះអ្នកគិតថា “នោះជាការលើកឡើងដ៏ម៉ោតណាស់ដែលខ្ញុំ...ប្រហែល... វាត្រង់ហើយរិតពេក។” ខ្ញុំកំពុងធ្វើវាជាមួយទ្រង់ក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ (ឃើញទេ?) ដើម្បីព្យាយាមធ្វើវា អ្វីផ្សេងទៀត...គ្រប់គ្នាឃើញថាវាត្រូវតែបែបនេះ។ វាគ្មាន—អ្វី

ដែលត្រូវឈឺចាប់ ឬមិនលើសពីការធ្វើឱ្យប្រាកដជាប្រជាជនយល់វាបាន ហើយខ្ញុំសង្ឃឹមថាអ្នករាល់គ្នាយល់បានតាមវិធីនោះ។ ហើយឥឡូវនេះ នៅទីនេះ យើងរកឃើញអ្វីដែលនៅក្នុងគំនិតរបស់យើង។

9 ហើយដូចដែលខ្ញុំឃើញអ្នករាល់គ្នាបានជួបជុំគ្នានៅព្រឹកនេះហើយអ្វីៗដែលបាននាំអ្នកនៅជុំវិញ ហើយខ្ញុំគិតថាយើងមានហ្វូងមនុស្សច្រើនចូលមក—នៅក្នុងព្រះវិហារមួយផ្សេងទៀត។ ព្រះវិហារបងស្រីមួយបានរើសយកការចាក់—វិទ្យុ ឬប្រភេទមួយចំនួន—ការភ្ជាប់តាមទូរស័ព្ទ។ នោះហើយ...មកហូរហៀរនៅក្នុងព្រះវិហារនោះនៅព្រឹកនេះ ខ្ញុំយល់។ បងប្រុស...បងប្រុសម្នាក់ទៀតមាន—ព្រះវិហារ មួយដែលមានហ្វូងមនុស្សចេញពីទីនេះទៅព្រះវិហារនោះ។ ដូច្នេះហើយអ្នកនឹងមិនត្រូវឈរជាន់ជើងគ្នានិងប្រជ្រៀតនៅកៀនជញ្ជាំង។

10 យប់នេះ បើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ យើងនឹង...យើងនឹងចាប់ផ្តើមនៅយប់នេះ។ ខ្ញុំចង់សួរគ្រូគង្វាលនិង—ក្រុមប្រឹក្សាភិបាលប្រសិនបើពួកគេចង់...តោះចាប់ផ្តើមលឿនបន្តិចយប់នេះ ព្រោះមនុស្សខ្លះនៅទីនេះ ហើយពួកគេនឹងមានការបើកបរផ្លូវឆ្ងាយ។ ហើយខ្ញុំចង់ចាប់ផ្តើមយ៉ាងហោចណាស់មួយម៉ោងនៅយប់នេះ ប្រសិនបើយើងអាចធ្វើបាន ហើយបញ្ចប់វា។ ដូច្នេះអ្នក...ដរាបណាអ្នកញ៉ាំអាហារថ្ងៃត្រង់រួចពីម៉ោងប្រាំមួយ ឬគ្រប់ពេល ហេតុអ្វី ខ្ញុំនឹងចាប់ផ្តើម។ ឃើញទេ? ប្រាប់ថាជាធម្មតាអ្នកចាប់ផ្តើមពីម៉ោងប្រាំពីរសាមសិបមែនទេ? តោះ តោះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំនៅលើវេទិកាដោយម៉ោងប្រាំពីរ។ ឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកចប់នៅម៉ោងប្រាំបី ឬប្រាំបីសាមសិប ឬអ្វីមួយដូចនោះ វានឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវពេលវេលា—ទៅផ្ទះរបស់អ្នក ហើយត្រៀមខ្លួនសម្រាប់ការងារនៅថ្ងៃស្អែក ប្រសិនបើមានថ្ងៃស្អែក។

11 ឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់គង់នៅជាមួយអ្នក ហើយប្រទានពរអ្នកជាបរិបូរ ហើយខ្ញុំនឹងចូលភ្លាមនៅពេលដែលកម្មវិធីនេះត្រូវបានបញ្ចប់ហើយយកសំណួរផ្សេងទៀតទាំងនេះ ហើយព្យាយាមឆ្លើយពួកវា។ ខ្ញុំគ្រាន់តែសរសេរលើពួកវា បន្តិច—បំណែកតូចៗនៃកំណត់ចំណាំជាដើម ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន—ខ្ញុំអាច...ភ្លេចបទគម្ពីរ។ ពេលដែលខ្ញុំនៅក្នុងបន្ទប់រៀន នោះខ្ញុំ (ខ្ញុំចង់សំដៅទៅរកពួកវានៅកន្លែងណាមួយ ហើយខ្ញុំមានវានៅទីនេះ) ហើយ—គ្រាន់តែសរសេរវានៅលើក្រដាសមួយ។ ដូច្នេះហើយ ប្រសិនបើវាស្ថិតនៅក្នុង—នៅក្នុងសព្វវិធានប្រាណប្បាយខ្ញុំត្រូវរើស

វាឡើង ឬការបញ្ចេញមតិមួយចំនួននៃពាក្យ ឬឈ្មោះមួយ ខ្ញុំយល់វានៅចំពោះមុខ ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនចាំបាច់យកសៀវភៅច្រើនក្បាលមកទេ។ ខ្ញុំមានវានៅទីនោះ។

12 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើសំណួរមិនពេញចិត្តចំពោះអ្នក នោះខ្ញុំ ប្រហែលជា ខ្ញុំ បានធ្វើខុសហើយ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលជាមានកំហុស ព្រោះរឿង ទាំងនេះគ្រាន់តែជាការយល់ដឹងរបស់ខ្ញុំប៉ុណ្ណោះ។ ហើយខ្ញុំចង់—ឱ្យអ្នកបម្រើ ព្រះដែលអាចមានក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេ ឬក្រុមជំនុំនៃព្រះវិហារណាមួយដែលនឹង ស្តាប់សំណួរទាំងនេះ... ខ្ញុំមិនចង់បាននេះ... ប្រសិនបើវាជាការឆ្លុះបញ្ចាំងលើ ការបង្រៀនរបស់អ្នក និងរបស់អ្នក—អ្នក—ក្រុមជំនុំរបស់អ្នក ខ្ញុំចង់ឲ្យក្រុមជំនុំ យល់យ៉ាងច្បាស់ថា នេះគ្រាន់តែជាការបង្រៀនរបស់យើងនៅទីនេះនៅឯរោង ឧបោសថ។ ខ្ញុំមិនព្យាយាមសង្កត់ធ្ងន់ទៅលើក្រុមមនុស្សផ្សេងទៀតទេ។ ហើយ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ក្លាយជាគ្រីស្ទានម្នាក់—នៅក្នុងចិត្តរបស់ខ្ញុំ ថាខ្ញុំបង្រៀនអ្វីដែលខ្ញុំ ជឿ។ ខ្ញុំឈរលើជំហឺរបស់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំចុះសម្រុងនឹងការនោះ ខ្ញុំជាអ្នកក្បត់ ព្រះគ្រីស្ទ ហើយជាមនុស្សលាក់ពុតចំពោះអ្នក ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំត្រូវតែឈរស្មោះត្រង់ លើអ្វីដែលខ្ញុំជឿថាជាការពិត។ ប៉ុន្តែបុរសផ្សេងទៀតមានសិទ្ធិធ្វើដូចគ្នា។ ព្រះជា ចៅក្រមនៃយើងទាំងអស់គ្នា។

13 ឥឡូវនេះ មុនពេលយើងចាប់ផ្តើម ខ្ញុំគិតថាខ្ញុំនឹងនិយាយអំពីប្រវត្តិវិទូដ៏ល្អ ម្នាក់ឈ្មោះ ប៉ុល បិដ។ មនុស្សជាច្រើនក្នុងចំណោមអ្នកស្គាល់គាត់ គាត់មក ទីនេះនៅឯរោងឧបោសថ។ គាត់ទើបតែត្រលប់មកពីក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយបាន ចូលរួមពិធីវណ្ណពិភពលោក។ គាត់គឺជា—គ្រូទំនាយម្នាក់ ហើយគាត់គឺជាអ្នកប្រ វត្តិសាស្ត្រម្នាក់ ដែលល្អបំផុត។ គាត់គឺជាពួកម៉ែនណូនីត គាត់ធ្លាប់ ហើយ បានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ ដូច្នេះហើយគាត់ក្លាយជា មិត្តផ្ទាល់របស់ខ្ញុំ។ ហើយគាត់តែងតែមើលនិងកត់សម្គាល់នូវអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលខ្ញុំ និយាយទាក់ទងនឹងទំនាយ ដើម្បីមើលនិងឃើញថាតើវាកើតឡើងអត់។

14 ហើយឥឡូវនេះ គាត់សរសេរឱ្យខ្ញុំនៅទីនេះ (ដូចដែលគាត់នៅទីនេះនៅ សហរដ្ឋអាមេរិកម្តងទៀតឥឡូវនេះ) ហើយតាមខ្ញុំគិត គឺនៅលើផ្ទាំងព័ត៌មាន នៅ ព្រឹកនេះ។ ហើយគាត់សរសេរនៅទីនេះនូវកំណត់ចំណាំដែលគាត់បានដាក់ក្នុង ក្រដាសមួយ ឬអ្វីមួយ ឬអ្វីផ្សេងទៀត អំពីការព្យាករណ៍ដ៏អស្ចារ្យ។ ហើយគាត់ លើកឡើងរឿងទីប្រាំ ខ្ញុំគិតថាគឺជាប្រាំ ដែលខ្ញុំបានឃើញកាលពីសាមសិបបី

ឆ្នាំមុន ទាក់ទងនឹងសមិទ្ធិផលនៃ វឌ្ឍនភាពនៃវិទ្យាសាស្ត្រ។ ហើយអ្នកណាដែលចងចាំ អ្នកបានកត់ចុះ។ ខ្ញុំមានវានៅក្នុងសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ។ ហើយអ្វីៗទាំងអស់ដែលព្រះបានមានបន្ទូល...ប្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំសរសេរវាចុះ នោះជាផ្នែកសំខាន់មួយក្រោម...ឬអ្វីដែលខ្ញុំអាចប្រាប់ប្រជាជនបាន។

15 ហើយខ្ញុំបានគិតនៅព្រឹកនេះ មុនពេលយើងចាប់ផ្តើមរឿងនេះ...នេះមិនមែនជាការអធិប្បាយទេ ប៉ុន្តែយើងមកទីនេះដើម្បីរួមគ្នារៀនពីគ្នាទៅវិញទៅមកនូវអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់យើង។ សូមយករឿងទាំងនេះចេញពីទូកនេះ ដូចដែលយើងបានចុះមកតាមសម័យក្រុមជំនុំជាដើម។ ខ្ញុំគិតថាវាជាការល្អក្នុងការបញ្ឈប់ការប្រជុំ ឬពីរ ហើយពិនិត្យមើល ហើយស្វែងយល់ពីអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តមនុស្ស ហើយបន្ទាប់មកទៅពីទីនោះ។ អ្នកឃើញទេ? បន្ទាប់មកចូលម្តងទៀតហើយ...ចូលទៅក្នុងសេរីនៃ—នៃកម្មវិធី។ ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់សព្វព្រះហឫទ័យ ខ្ញុំចង់ឱ្យវានៅទីនេះនៅរោងឧបោសថមុននេះ ជាកម្មវិធីដ៏ដ៏ប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យ វា—ដូចជាប្រធានបទផ្សេងគ្នា ហើយគ្រាន់តែបន្តទៅមុខរហូតដល់ទ្រង់យាងមករកខ្ញុំ ឬខ្ញុំទៅជួបទ្រង់។ ឃើញទេ? [កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដដ។]

16 ប៉ុល បិដ បានសរសេរនៅទីនេះអំពីរឿងទាំងប្រាំពីរដែលខ្ញុំបានឃើញនៅក្នុងឆ្នាំ ១៩៣៣ នោះគឺបានកើតឡើង។ ហើយគាត់មើលពួកវាយ៉ាងយកចិត្តទុកដាក់តាមបច្ចេកទេស តាមដែលគាត់អាចធ្វើបាន ពីព្រោះគាត់ជាអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ។ ហើយគាត់មើលវា ដូចអ្វីដែលអ្នកនិយាយ។ ហើយគាត់បានឃើញរឿងទាំងនោះដែលបានប្រាប់ច្រើនឆ្នាំកន្លងមកហើយ: អំពីរបៀបដែល មូសូលីនី...ហើយគាត់នឹងក្លាយជាអ្វី និងហិក្លែវ ពីអ្វីដែលគាត់នឹងក្លាយជា។ និងរបៀបដែលកុម្មុយនិស្តនឹងយកទាំងហ្វាស៊ីសនិយម និងទាំងអស់នេះ។ និងរបៀប—ខ្សែ ស៊ីហ្គ្រីដ នឹងត្រូវបានសាងសង់ និងរបៀបដែលជនជាតិអាមេរិកនឹងវាយដំនៅទីនោះ: (ហើយពួកគេមិនដែលទទួលស្គាល់វាទេរហូតដល់ប្រហែលពីរឆ្នាំមុន ហើយពួកគេបានឃើញរូបភាពអាណ្លីម៉ង់បានឡើយពីទូរទស្សន៍នៅទីនោះ: ហើយពួកគេពិតជាបានវាយដំ។ ពួកគេដូចជា...ពួកគេស្ទើរតែបាត់បង់កងទ័ពរបស់ពួកគេនៅទីនោះ) និងអ្វីៗទាំងអស់ដែលបានធ្វើ។

17 ហើយឥឡូវនេះ វាក៏បាននិយាយថា “ហើយវានឹងកើតឡើងថា មុនពេលវេលាចុងបញ្ចប់នឹងមកដល់ ថារថយន្តនឹងមានរាងដូចពងមាន់ ក្លាយដូចពងមាន់។”

ហើយខ្ញុំបានឃើញគ្រួសារជនជាតិអាមេរិកាំងមួយកំពុងបើកឡានចុះពីផ្លូវហាយវេ ក្នុងឡាននោះ... ពួកគេកំពុងអង្គុយទល់មុខគ្នា ហើយមានតុមួយ ហើយមើលទៅដូចជាកំពុងលេងឆ្កែតប្រៀប។ ហើយពួកគេមិនមានដៃចង្កូតនៅក្នុងរថយន្តនោះទេ។ ហើយវាត្រូវបានគ្រប់គ្រងដោយថាមពលមួយចំនួនដោយគ្មានដៃចង្កូត។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំខ្ញុំទាយអញ្ចឹង (ឃើញទេ?) ដែលនៅទីនេះ?

18 ឥឡូវនេះ នៅក្នុងពិព័រណ៍ពិភពលោក ពួកគេមានរថយន្តនៅលើទីផ្សាររួចហើយ។ នេះគឺជា...វាត្រូវបានលក់ឥឡូវនេះ ក្រុមហ៊ុនធំមួយចំនួនមានពួកវាជាច្រើន។ ហើយឡាននេះគឺនៅទីនេះ។ ប៉ុលបិដ បានចងចាំទំនាយនោះ រកមើលសៀវភៅរបស់គាត់នូវអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយ ហើយបានចក្ខុបនៅទីនោះ។ ហើយវាគឺជារាងពងមាន់មួយដែលមានកោអីពីរតាំងរំបរបោះ ហើយមានកោអីពីរដាក់តាមវិធីនេះ និងតុមួយនៅចំកណ្តាលសម្រាប់លេងបៀវនិងអ្វីៗនៅលើនោះ។

19 ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់គឺត្រឹមត្រូវឥតខ្ចោះ។ នោះគឺនៅឆ្នាំ ១៩៣៣... ចាំមើលតើវានឹងទៅយ៉ាងណា? សាមសិបពីរឆ្នាំមុន មែនទេ? នេះគឺ ៦៤។ បាទ សាមសិប...បាទ សាមសិបមួយឆ្នាំមុន។ សាមសិបមួយឆ្នាំមុន ព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំ ហើយវាគឺនៅទីនេះ។ ហើយក្រុមហ៊ុននៅទីនេះដែលបានបញ្ជាទិញពួកគេរួចហើយ ហើយ—ហើយក្រុមហ៊ុនដឹកជញ្ជូន និងកំពុងទទួលយករថយន្តដឹកទំនិញដូចពួកវា។ ពួកគេអាចគ្រប់គ្រងវាបានពីទីស្នាក់ការរបស់ពួកគេយ៉ាងដូច្នោះ មិនចាំបាច់មានអ្នកបើកបរនៅក្នុងនោះឡើយ។ ហើយនៅទីនេះវាត្រូវបានបង្កើតឡើងរួចហើយ ហើយនៅទីនោះវានៅជាមួយរថយន្ត។ ឥឡូវនេះ វាស្ថិតនៅលើផ្ទាំងព្រឹត្តិបត្រនៅខាងក្រោយ ហើយអ្នកអាចអានទំនាយហើយគ្រាន់តែមើលថាតើព្រះរបស់យើងត្រឹមត្រូវប៉ុណ្ណា របៀបដែលព្រះបន្ទូលរបស់ទ្រង់... ទ្រង់មានបន្ទូលថា “ស្ថានសួគ៌ និងផែនដីនឹងកន្លងផុតទៅ ប៉ុន្តែព្រះបន្ទូលរបស់ខ្ញុំនឹងមិនរលាយបាត់ឡើយ។”

20 មើលទៅសាមសិបបីឆ្នាំមុន។ អ្នកដឹងថាអ្វី—ឆ្នាំ១៩៣១ ឬអ្វីក៏ដោយវាជារថយន្តគំនូរនឹងមើលទៅដូច វាមើលទៅដូចជារតុបុរាណ។ វាបានប្រាប់ថា “វានឹងមើលទៅដូចជាស៊ុត ក្លាយដូចជាស៊ុត។” ជាការពិតណាស់ គ្មាននរណាម្នាក់នៅទីនេះទេ តាមខ្ញុំគិត ដែលកំពុងរស់នៅសព្វថ្ងៃនេះ ឬក្នុងចំណោមពួកយើងដែលបានឮខ្ញុំនិយាយនោះ។ វាជា...អ្នកធ្លាប់លឺខ្ញុំនិយាយវាតាមសម័យកាល

ប៉ុន្តែ...មែនហើយ នៅទីនេះមាននារីម្នាក់អង្គុយ។ ហេតុអ្វី គឺលោកស្រីវីលសុន ខ្ញុំមិនបានឃើញអ្នកនៅទីនោះ។ អ្នកចាំពេលដែលវាបានកើតឡើង។ ពេលនោះ ហើយដែលនាងបានជាសះស្បើយ ពីការស្លាប់ដោយជំងឺរបេង (ស្រ្តី ប្តី និងកូនស្រី របស់នាងមកឲ្យខ្ញុំអធិស្ឋានឲ្យនាង) រហូតដល់នាងធ្លាក់ឈាមរហូតដល់—តាម ជ្រុងត្រូវបានដាក់ពេញ—ដោយខ្នើយ និងរបស់ដែលនាងបានជូតឈាម។ ហើយ គ្រូពេទ្យបាននិយាយថា “គ្មានផ្លូវធ្វើអោយនាងរស់បានទេ” និងសូម្បីតែ...នាង ព្យាយាមនិយាយអ្វីមួយមកខ្ញុំមុនពេលស្លាប់ ហើយឈាមនឹងហៀរចេញលើក្បាល និងកម្រាលពេលនាងនៅទីនោះ ពេលនាងព្យាយាមក្អក។ ហើយខ្ញុំបានយកនាង ចេញពីគ្រែនោះ ហើយនាំនាងទៅកាន់ទន្លេដ៏ត្រជាក់មួយនៅទីនេះ។ ហើយទឹកដ៏ ត្រជាក់ ហើយបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់នាងក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយវាមានរយៈពេលសាមសិបបីឆ្នាំមុន ហើយនាងបានអង្គុយថ្ងៃនេះ នៅតែ រស់នៅ នៅពេលដែល កូនធំ និងមានសុខភាពល្អ ពួកគេជាច្រើនបានបន្ត។ អ្នក នៅទីនោះ។ “ព្រះគុណអស្ចារ្យ ជាសំព្វពិរោះ ដែលប្រោសមនុស្សយ៉ាងដូចខ្ញុំ!” នោះគ្រាន់តែបង្ហាញថាវាល្អឥតខ្ចោះប៉ុណ្ណានៅពេលដែលវាជាព្រះបន្ទូលរបស់ ព្រះអម្ចាស់។

21 [បងស្រីម្នាក់និយាយទៅកាន់បងប្រុសប្រាណហាំ—អដង។] បាទ នោះហើយ —ត្រូវហើយ បងស្រី។ បាទ បាទ! ស្រ្តី...ខ្ញុំថាស្រ្តីនឹងក្លាយជាមនុស្សអសីលធម៌ ក្នុងប្រទេស...ឥឡូវនេះ អ្នកដឹងទេថាសាមសិបឆ្នាំមុនពួកគេស្លៀកពាក់បែបណា។ និយាយថាពួកគេក្លាយជាមនុស្សអសីលធម៌រហូតដល់ដើរតាមផ្លូវខោអាវខ្លីចខ្លី។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលនោះនឹងកើតឡើង ថាពួកគេនឹងត្រូវអាម៉ាស់ខ្លាំង ណាស់ រហូតដល់ពួកគេនឹងពាក់អ្វីមួយមើលទៅដូចស្លឹកឈូ។” ខ្ញុំបានឃើញវា ហើយពួកគេបានទទួលវា ហើយពួកគេពាក់វា។ ជា—អំពីអសីលធម៌របស់ស្រ្តីនឹង ធ្លាក់ចុះថោក! យើងមិនអាចទៅក្រោមទៀតទេឥឡូវនេះ អ្នកមិនអាចអាក្រក់ជាង នេះទេ។ នាងដល់ទីបញ្ចប់ហើយ! ឃើញទេ ពួកគេនឹងមិនអាក្រក់កាយទាំងស្រុង នោះទេ។ អត់ទេ ពួកគេ...

22 ខ្ញុំបានអធិប្បាយទៅកាន់មនុស្សស្រ្តីរាប់ម៉ឺននាក់ ដែលមិនមានសម្លៀកបំពាក់ មួយនៅលើពួកគេ (ឃើញទេ?) យុវជន យុវនារី និងទាំងអស់ ប៉ុន្តែពួកគេមិនដឹង



ថាពួកគេស្រាតទេ? ឃើញទេ? ពួកគេមិនដឹងទេ។ ហើយវិធីដែលស្ត្រីធ្វើសព្វថ្ងៃនេះ...

23 យប់មិញខ្ញុំនិយាយជាមួយមិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំ កន្លែងដែលពួកយើងកំពុងឡើងភ្នំហើយ—ស្ត្រីវ័យក្មេងម្នាក់... ខ្ញុំអធិស្ឋានសម្រាប់កូនរបស់នាង វាមានជំងឺឆ្លុះឆ្លុះហើយទារកគឺបានជាសះស្បើយ។ ហើយគ្រួសារមួយតូច ក្រីក្រ ខាងក្រោយឡើងប្រហោងមួយ អ្នកដក់បារីចាស់តូចម្នាក់ដើរជុំវិញផ្ទះ និងមានប្រហែលពីរបន្ទប់នៅក្នុងនោះ និងកូនប្រាំពីរប្រាំបីនាក់... ស្ត្រីនោះធ្វើការ (អូ ខ្ញុំអើយ!) មានពូថៅធំធូងនៅទីនោះ កាប់ឈើ និងរបស់របរ និង—និងសួនច្បារ និងកំប៉ុងទាំងនោះ។ ហើយខ្ញុំមើលទៅស្ត្រីកំសត់ម្នាក់ ដែលស្លៀកសម្លៀកបំពាក់តែមួយបន្ទាត់មួយឆ្នាំ ឬពីរឆ្នាំមក ហើយក៏រំហែក... ហើយខ្ញុំកំពុងតែព្យាយាមស្វែងរកសម្លៀកបំពាក់មួយចំនួនរបស់ មេដាដើម្បីយកទៅឲ្យនាងនៅសប្តាហ៍ក្រោយ។

24 ហើយ—ហើយយើងសង្កេតឃើញថាលយរនៅទីនោះ មានបងប្អូនប្រុសស្រីពីរបីនាក់កំពុងបំបៅកូន។ នាងទើបតែដកសុដន់ចេញពីនាង—ពីនាង—ពីសម្លៀកបំពាក់របស់នាងហើយចាប់ផ្តើមបំបៅទារក ហើយវាពិតជាអស្ចារ្យណាស់សម្រាប់មួយនាទី នោះជាវិធីដែលម្តាយចិញ្ចឹមខ្ញុំ! វាពិតជាត្រឹមត្រូវ។

25 ខ្ញុំផ្តល់កិត្តិយសសម្រាប់មនុស្សស្រីបែបនោះច្រើនជាងខ្ញុំផ្តល់ឱ្យស្ត្រីទាំងនេះទៅទៀត ដែលពាក់ខ្សែតូចមួយនៅពីក្រោមពួកវា ដើម្បីបង្ហាញសាច់ខ្លួនចេញ។ មើលទៅមិនដូចជាមនុស្សសោះ។ ពួកគេមានគោលបំណងក្នុងការធ្វើវា។ នោះជាភាពសិចស៊ី មិនគោរពសាសនា។ ស្ត្រីម្នាក់តែងតែស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ច្រើនពេកហើយព្យាយាមធ្វើខ្លួនឱ្យដូចជារបស់ដែលនាងមិនមែនជា... ខ្ញុំ... ហេតុអ្វី បានជាស្ត្រីមិនមាន—តាមពិតវាមិនដូច្នោះទេ វាជាប្រភេទរឿងហូលីវូដ។ ហើយវិញ្ញាណអារក្សបានសណ្តិតលើពួកគេជាស្ត្រីដើម្បីធ្វើឱ្យពួកគេព្យាយាមទាក់ទាញចំណាប់អារម្មណ៍របស់មនុស្សតាមរយៈការរួមភេទ។ សុដន់របស់ស្ត្រីម្នាក់ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យនាងសម្រាប់ទារកដើម្បីបំបៅ។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវណាស់។ ស្ត្រីមានសិទ្ធិក្នុងជួរដើម ប៉ុន្តែលើកតែនាងតម្រង់ជួរបានត្រឹមត្រូវ។ ខ្ញុំមានការគោរពកាន់តែច្រើនសម្រាប់ស្ត្រីបែបនោះ ព្រោះនាង... នោះហើយជារបៀបដែលម្តាយរបស់នាងចិញ្ចឹមនាង នោះជាវិធី... ពួកគេ—ពួកគេមិនដែល—កុំយកចិត្តទុកដាក់ចំពោះវា។

ទារកបានចំបៅកូនភ្លាមៗដូចរូបភាពម៉ាដូណាដែលអ្នកឃើញ។ ហើយប្រសិនបើ មនុស្សគិតតែពីការគិតបែបនោះ វានឹងខុសគ្នា។

26 ប៉ុន្តែពេលចេញទៅខាងក្រៅហើយប្រហែលជាស្លៀកសម្លៀកបំពាក់ច្រើនឬក៏ ចេញទៅ រួចលើកខ្លួនឯងចេញពីទីនោះដោយខ្សែនិងរបស់ដែលមើលទៅជាទុច្ចរិត ហើយធ្វើឲ្យមនុស្សប្រុស... តើអ្នកដឹងថាវាជាវិញ្ញាណរបស់អារក្សសណ្ឋិតលើអ្នក ទេ? ដូច្នោះអ្នកមិនចង់ធ្វើបែបនោះទេ ប្អូនស្រី។ កុំធ្វើដូច្នោះ នោះជាការតុបតែង ខ្លួនរបស់ហូលីវូដ និងជាអន្ទាក់របស់អារក្ស! នៅពេលអ្នកធ្វើដូច្នោះ អ្នកធ្វើឱ្យ បុរសគិតខុសអំពីអ្នក ហើយនៅពេលដែលអ្នកធ្វើដូច្នោះ អ្នកនឹងមានទោសក្នុង ការផិតក្បត់ជាមួយនឹងបុរសនោះ ដោយសារអ្នកបង្ហាញខ្លួនឯងតាមរបៀបនោះ ដល់គាត់។ អ្នកមិនអាចជួយផ្លូវដែលអ្នកត្រូវបានសាងនោះទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែទៅ ហើយនៅតាមរបៀបដែលព្រះបានបង្កើតអ្នកមក។ ឃើញទេ? កុំព្យាយាមធ្វើឱ្យ ខ្លួនឯងជាអ្វីដែលអ្នកមិនមែនជាអ្នក។ សុំត្រឹមជាមនុស្ស។ យ៉ាងហ្នឹងវាអាក្រក់ ម្ល៉េះ? ប្រហែលជាវាឆ្លើយសំណួរមួយចំនួនរបស់នរណាម្នាក់ផងដែរ។

27 ឱព្រះវរបិតារបស់យើង យើងអរព្រះគុណទ្រង់នៅថ្ងៃនេះ សម្រាប់ ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ និងសម្រាប់ភាពត្រង់នៃព្រះបន្ទូល។ ដូចដែលខ្ញុំឃើញទ្រង់ ពិតជាធ្វើឱ្យព្រះបន្ទូលកើតឡើងបានយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំកាន់តែតាំងចិត្ត ដើម្បីនៅជាមួយការពិត និងគ្រប់ពាក្យនៃសេចក្តីពិត។ ដូច្នោះ ទូលបង្គំអធិស្ឋាន ឱព្រះវរបិតាថា ទ្រង់នឹងប្រទានពរដល់យើងនៅព្រឹកនេះ និងដល់មនុស្សដ៏គួរឲ្យ ស្រឡាញ់នេះ។ ហើយដោយដឹងថាខ្សែអាត់នេះនឹងចូលទៅកាន់កន្លែងជាច្រើន ដែលនឹងឮសូម្បីតែការកត់សម្គាល់ដែលទើបនឹងត្រូវបានធ្វើឡើងនៅពេលនេះ... ខ្ញុំមិនបាន... វាមិនត្រូវបានគិតទុកជាមុន ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ វាគ្រាន់តែ នៅក្នុងគំនិតរបស់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំជឿថាទ្រង់ចង់ឱ្យខ្ញុំនិយាយវា។ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ វាហើយ វាបានបញ្ចប់ឥឡូវនេះ។ ហើយ—ហើយនោះជាការជឿជាក់របស់ខ្ញុំ និងអ្វី ដែលខ្ញុំជឿថា ទ្រង់នឹងទទួលអ្វីដែលទូលបង្គំនិយាយ។

28 ចូរឲ្យស្ត្រីគ្រប់រូបដែលបានឮរឿងដូច្នោះនៅទូទាំងប្រទេស និងជុំវិញប្រទេស និងពិភពលោក។ ប្រហែលជានាងខ្មាសខ្លួនឯង ហើយឃើញអ្វីដែលបាន កើតឡើង ហើយស្លៀកពាក់ខ្លួនដូចស្ត្រីនោះ ដើម្បីកុំឲ្យនាងប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់។ នារីដ៏ស្រស់ស្អាត និងគួរឱ្យស្រឡាញ់ដូចដែលអ្នកបានផ្តល់ឱ្យ ជាផ្នែកមួយ

នៃបុរស ទៅតាមវិធីនោះ—ទៅ—ដើម្បីទាក់ទាញការចាប់អារម្មណ៍របស់គាត់ មកវិញ ពួកគេទាំងពីរអាចក្លាយជាមនុស្សតែមួយ ព្រោះនាងបានចេញពីបុរស។ ខ្ញុំ អធិស្ឋានទៅព្រះថាស្រ្តីនឹងដឹងថាសម្រស់របស់នាងនិងអ្វីដែលគឺជានាង ត្រូវបាន បង្ហាងទុកតែប៉ុណ្ណោះ។ សូមប្រទានមក ឱព្រះបិតា។

29 យើងសុំឱ្យទ្រង់ជួយយើងឥឡូវនេះ នៅពេលយើងព្យាយាមពន្យល់សំណួរ ទាំងនេះ។ យើងមិនគ្រប់គ្រាន់ក្នុងរឿងទាំងនេះទេ ប៉ុន្តែសូមឱព្រះវិញ្ញាណដ៏ អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់យាងចុះមក ព្រះអម្ចាស់ ដែលជាភាពគ្រប់គ្រាន់របស់យើង ហើយប្រហែលជាឆ្លើយសំណួរនៅក្នុងចិត្តជាច្រើន។ យើងសូមអរគុណទ្រង់ចំពោះ អ្វីដែលទ្រង់បានផ្តល់ឱ្យយើង: សម័យកាលក្រុមជំនុំនិងគ្រា និង... អូ របៀប ដែលទ្រង់បានប្រព្រឹត្តចំពោះយើងក្នុងរឿងដ៏មហិមា ដែលអស្ចារ្យចំពោះយើង ព្រះអម្ចាស់ ពីព្រោះយើងឃើញពេលវេលាចុងក្រោយជិតមកដល់ហើយ។

30 ឥឡូវនេះ ទៅ...គិតថាវារីកចម្រើន ឬនឹងរីកចម្រើនសម្រាប់រាជាណាចក្រ របស់ទ្រង់ បើខ្ញុំគួរពិនិត្យមើលប្រជាជន។ ជាច្រើនដងនៅក្រោមការយល់ឃើញ និងឃើញរបស់ប្លែកៗជាច្រើន ហើយអ្នកមិនអាចផ្តោតអារម្មណ៍លើរឿងណាមួយ បានទេ ដូច្នោះការគិត—ខ្ញុំគ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេសរសេរនូវអ្វីដែលពួកគេបាន គិតនៅក្នុងចិត្តរបស់ពួកគេ។ ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំអាចបង្ហាញពីគំនិតរបស់ពួកគេ ពីក្រដាសមួយដែលពួកគេបានសរសេរនៅលើ ហើយបន្ទាប់មកទ្រង់ផ្តល់ឱ្យយើង នូវចម្លើយត្រឹមត្រូវ។ យើងទាំងអស់គ្នាកំពុងរង់ចាំព្រះអម្ចាស់។ សូមចូលមកក្នុង វត្តមានរបស់យើងព្រះអម្ចាស់ ហើយដើរឡើងចុះតាមច្រកផ្លូវ ហើយដោះស្រាយគ្នា តាមព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គ។ យើងសុំក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ អាម៉ែន។

[កន្លែងទទេនៅលើកាសែត—អដង។] ធាវី ខ្ញុំ...តើខ្ញុំ...តើវានៅតែចូលមកទេ នៅទីនោះ បងប្អូន...ខ្ញុំបានប៉ះ...តើនេះបិទវាឬអ្វី? វាមិនខានទេ។ ខ្ញុំប៉ះវាដោយដៃ របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំមិនបានដឹងទេ។

31 ឥឡូវនេះ ដូចដែលខ្ញុំនិយាយម្តងទៀតឥឡូវនេះ ដូចដែលយើងចាប់ផ្តើម —អ្នកបម្រើព្រះ ឬប្រជាជននៅតាមតំបន់ផ្សេងៗនៃប្រទេស ឬនឹងឮខ្សែអាត់ អ្នក —អ្នកគឺជា...កាសែតមិនអីទេ: នេះជាសំណួរនៅក្នុងចិត្តមនុស្សដែលមាននៅ ទីនេះនៅឯណាខុបោសថនេះ កន្លែងដែលយើងគ្មាននិកាយ គឺគ្រាន់តែរួមរស់ ជាមួយគ្នា។ ហើយខ្ញុំជឿជាក់ថាវានឹងក្លាយជា...ជម្រះគំនិតរបស់យើង ថាយើង

នឹងដឹងពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើ និងដឹងពីរបៀបរស់នៅឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើង បន្ទាប់ពីសំណួររបស់យើងត្រូវបានឆ្លើយ។ ខ្ញុំដឹងថាគ្រាន់តែបានអានពួកវា វាជាពរសម្រាប់ខ្ញុំ។

32 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំទើបតែយកវាមកដាក់នៅទីនេះជាគំនរ ហើយខ្ញុំនឹងមើល ហើយប្រហែលប្រាំនាទីដល់ម៉ោងដប់ពីរ ខ្ញុំនឹងបញ្ចប់។ រួចមកវិញនៅរសៀលម៉ោងប្រាំមួយសាមសិប។

សំណួរដំបូងដែលខ្ញុំមាន ខ្ញុំជឿថាវាជាសំណួរប្រាំជាប់គ្នា ដែលសរសេរតាមប្រភេទនៅលើក្រដាសពណ៌លឿងមួយ។

**236. តើនេះមានន័យដូចម្តេច? ម៉ាថាយ ២៤:១៩: “វេទនាដល់អស់អ្នកដែលមានកូន ហើយនឹងអ្នកដែលបោរនៅសម័យនោះ!”**

ចម្លែកណាស់ ដោយមិនដឹងថា ខ្ញុំនឹងនិយាយរឿងនេះអំពីស្ត្រីនោះ ហើយនៅក្នុងពេលនេះ សំណួរទីមួយ។

33 ឥឡូវនេះ ម៉ាថាយ ២៤:១៩។ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបានសួរសំណួរបី។ ក្នុងសំណួរទាំងនេះគឺថា តើនៅពេលណាដែលនឹងមិនមានថ្មមួយដាក់ពីលើថ្មមួយទៀត? ហើយតើអ្វីទៅជាសញ្ញានៃការមកដល់នៃអវសាននៃពិភពលោក? និង—និងសំណួរបីផ្សេងគ្នាដែលទ្រង់មាន—ទ្រង់ត្រូវបានគេសួរ។ ហើយទ្រង់បានឆ្លើយវាជាបីរបៀបផ្សេងគ្នា ឆ្លើយសំណួរនីមួយៗ។ តើនឹងមាននៅពេលណាដែលមិនមានថ្មមួយលើថ្មមួយទៀត? ហើយតើអ្វីទៅជាសញ្ញានៃការយាងមករបស់ទ្រង់? ហើយតើអ្វីទៅជាសញ្ញានៃទីបញ្ចប់នៃពិភពលោក? ហើយទ្រង់ឆ្លើយតបវាតាមវិធីបីផ្សេងគ្នា។ ទ្រង់ប្រាប់ពួកគេថាពេលណានឹងមកដល់ ពេលដែលនឹងមិនមានថ្មមួយនៅលើថ្មមួយទៀត តើអ្វីនឹងជាសញ្ញានៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ ហើយបន្ទាប់មកនៅចុងបញ្ចប់នៃពិភពលោក។ ហើយជាច្រើនដង បើអ្នកមិនមើលឲ្យជិតទេ ឥឡូវនេះ តើទ្រង់ឆ្លើយដោយរបៀបណា (ឃើញទេ?) អ្នកនឹងយកវាលាយបញ្ចូលគ្នាហើយបោះវាក្នុងពេលតែមួយ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកទាំងអស់ត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នា។

34 ឥឡូវនេះ គ្មានការមិនអើពើនឹង—ចំពោះបងប្អូនប្រុស អេតវេនទីស្ទរបស់យើងទេ ដែលយករឿងនេះទៅធ្វើនៅថ្ងៃអនាគត។ ដើម្បីទទួលបានប្រធានបទនៃថ្ងៃទី

ប្រាំពីរនោះ៖ “សូមអធិស្ឋានផងដែរថា ការហោះហើររបស់អ្នកមិននៅក្នុងរដូវរងា ឬនៅថ្ងៃសប្តិទឡើយ” បាននិយាយថា (ឃើញទេ?) ពួកគេនៅតែរក្សាថ្ងៃសប្តិ ទ។ មិនបោះបង់ចោលបងប្អូនទាំងនោះ នោះមិនមែនជាគ្រីស្ទានដែលធ្វើបែបនោះ ឡើយ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែដើម្បីតម្រង់វាឡើង។ ឃើញទេ?

35 តើពិភពលោករបស់គ្រីស្ទានទាំងមូលត្រូវបានប្រមូលផ្តុំនៅខាងក្នុងជញ្ជាំង ដោយរបៀបណា ហើយជញ្ជាំងមិនត្រូវបានបើកនិងបិទដូចពួកគេនៅពេលនោះ។ ឃើញទេ? តើវានឹងធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នាអ្វី ថាតើវាជារដូវរងា ឬរដូវក្តៅសម្រាប់ ប្រជាជនដែលរស់នៅក្នុងតំបន់ត្រូពិច។ ឃើញទេ? វាគឺសម្រាប់តែអ៊ីស្រាអែល តែមួយគត់។ នោះគឺស្ថិតនៅក្រោមពេលវេលាដែលនឹងមិនមានថ្ងៃមួយនៅលើថ្ម មួយទៀតឡើយ។ “វេទនាដល់អស់អ្នកដែលមានផ្ទៃពោះ និងអស់អ្នកដែលបៅ នៅសម័យនោះ” ដោយសារតែម្តាយដែលនៅជាមួយកូន (ឃើញទេ?) វាពិបាក សម្រាប់នាងក្នុងការរត់ ហើយអ្នកដែលបំបៅកូនដើម្បីបីវា ដោយសារពួកគេត្រូវ ចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹមចេញពីក្រុងចូលទៅ...ឡើងទៅលើភ្នំនៃស្រុកយូដា។

36 ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែអាចស្នាក់នៅពេញមួយព្រឹកលើរឿងមួយនៅទីនោះ ដើម្បីបញ្ជាក់ឱ្យច្បាស់ ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែនឹងព្យាយាមទៅដល់ចំណុចខ្ពស់តាមដែល ខ្ញុំអាចធ្វើបាន រហូតទាល់តែវាទៅដល់មនុស្ស ហើយបន្ទាប់មកទៅកាន់សំណួរ បន្ទាប់។

37 ឥឡូវនេះ ព្រះយេស៊ូវបានមានបន្ទូលប្រាប់ពួកគេថា ពួកគេបានធ្វើ...“ពេល ឃើញក្រុងយេរូសាឡឹមហ៊ុំព័ទ្ធដោយកងទ័ព ដូច្នោះ ចូរឱ្យអ្នកដែលនៅវាលស្រែ នោះ កុំរិលត្រឡប់ទៅក្រុងវិញ ដើម្បីយកអាវរបស់ខ្លួន យកអ្វីពីផ្ទះវិញ កុំ ត្រឡប់ចូលក្រុងវិញឡើយ ចូររត់ទៅស្រុកយូដា ដ្បិតនឹងមានគ្រាលំបាកមិនមែន ចាប់តាំងពីពិភពលោកបានចាប់ផ្តើម។” ហើយរឿងទាំងអស់បានកើតឡើងនៅ គ្រាដែលមេទ័ពរ៉ូម ឈ្មោះទីតុស បានឡោមព័ទ្ធក្រុងយេរូសាឡឹម ហើយបានដុត ទីក្រុង ហើយមានតែ...ហើយបានសម្លាប់ប្រជាជនរហូតដល់ឈាមហូរចេញពី មាត់ទ្វារ ហើយហូរចូល...ចេញពីផ្លូវ។ គាត់បានឡោមព័ទ្ធជាមួយ មិនដឹងប៉ុន្មានឆ្នាំ សោះ ថាគាត់គ្រាន់តែចាប់ទ័ពឡើងមក ហើយបោះជំរុំវិញទីក្រុង។ សូមអ្វីតែ មនុស្ស ស្រ្តីក៏ស្មោះរកូនរបស់គេបរិភោគ ស៊ីសំបកឈើ ស្មៅចេញពីដី។ នោះគឺ

សម្រាប់ការបដិសេធព្រះបន្ទូល។ នោះហើយជាអ្វីដែលបណ្តាលឱ្យវាកើតឡើង។ ហើយបន្ទាប់មក...

38 ឥឡូវនេះ អស់អ្នកដែលបានទទួលព្រះបន្ទូល ដូចយ៉ូសែប ដែលជាអ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រដ៏អស្ចារ្យបានសរសេរ... គាត់បានហៅពួកគេថាជាមនុស្សល្ងើល្ងើ បាននិយាយថាពួកគេកំពុងស៊ីសាកសពបុរសម្នាក់ឈ្មោះយេស៊ូវជាអ្នកភូមិណាសារ៉ែត ដែលពីឡាតបានឆ្កាង គេមកទាំងយប់ ហើយលួចយកព្រះសពរបស់ទ្រង់ ហើយមនុស្សទាំងនោះក៏យកវាចេញ ហើយកាត់ជាដុំៗ ហើយបរិភោគ។ (ពួកគេកំពុងទទួលយកការប្រកបប្បបូម អ្នកឃើញទេ? ពួកគេមិនដឹងទេ។) នោះគ្រាន់តែជារឿងនិទានដែលកើតឡើងជុំវិញ ដូចជាពួកគេមានថ្ងៃនេះអំពីយើង និងពួកគ្រីស្ទានដែលនៅសល់។ អ្នកឃើញទេ? ពួកគេនិយាយរឿងទាំងនោះ ប៉ុន្តែ...

39 ឥឡូវនេះ មនុស្សទាំងនោះ...ហេតុផលគឺ “សូមអធិស្ឋានកុំឱ្យជើងហោះហើររបស់អ្នកមកនៅរដូវរងា” យូដាត្រូវបានព្រិលធ្លាក់។ ឃើញទេ បុណ្យណូអែល? ឥឡូវនេះ តើព្រះយេស៊ូវបានប្រសូតនៅទីនោះដោយរបៀបណា នៅក្នុងភ្នំដែលមានព្រិលធ្លាក់នោះ? “សូមអធិស្ឋានកុំឱ្យការហោះហើររបស់អ្នកនៅក្នុងរដូវរងាឬនៅថ្ងៃសប្តិទឡើយ” សូមមើល ព្រោះនៅថ្ងៃសប្តិទ ទ្វារត្រូវបានបិទ ហើយគេនឹងត្រូវជាប់ក្នុងអន្ទាក់។ ប្រសិនបើទីតុល្យបានទៅដល់ទីនោះ—នៅលើ—នៅរសៀលថ្ងៃសុក្រ ពួកគេត្រូវបានឡោមព័ទ្ធនៅទីនោះសម្រាប់ថ្ងៃសប្តិទ ពីព្រោះទ្វារត្រូវបានបិទ។ ទ្វារត្រូវបានបិទនៅថ្ងៃសប្តិទ ហើយមិនបានបើកទេ។ នៅថ្ងៃសប្តិទ គ្មានការចេញមកក្រៅទីក្រុងឡើយ។

40 ហើយឥឡូវនេះអ្នកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើង? បន្ទាប់មក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “វេទនាដល់អស់អ្នកដែលមានផ្ទៃពោះ និងអស់អ្នកដែលបៅនៅសម័យនោះ” (ឃើញ?) ដោយសារតែការរត់គេចខ្លួន...ហើយបើតាមប្រវត្តិសាស្ត្រ គ្មាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេដែលជឿលើព្រះយេស៊ូវ ហើយជឿព្រះបន្ទូលទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលកំពុងរង់ចាំសម្រាប់រឿងនោះកើតឡើង។ គេរត់គេចចេញពីក្រុងយេរូសាឡឹមទៅស្រុកយូដា—ហើយរត់គេចខ្លួនអស់មួយជីវិត ហើយមិនមាននរណាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេឡើយ... ដោយសារពួកគេត្រូវបានអ្នកគង្វាលព្រមាន ហើយកំពុងតែចាំមើលពេលវេលាខាងមុខ។ ពេលពួកលោកទីតុល្យកំពុងមក ពួកគេបានបិទ ហើយរត់គេចខ្លួន ចេញពីក្រុងទៅ។

ឥឡូវនេះ សំណួរបន្តបន្ទាប់។

237. ម៉ាថាយ២៤:២៤: “ហើយនឹងមានហោរាក្លែងក្លាយ និងព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ និងហោរាក្លែងក្លាយ ហើយនឹងបង្ហាញទីសំគាល់ដ៏អស្ចារ្យ និងការអស្ចារ្យ។” តើយើងត្រូវទទួលស្គាល់ពួកគេដោយរបៀបណា?

41 “នឹងមានការកើនឡើង...” ក្នុងនោះឥឡូវអ្នកចូលដល់សម័យកាលមួយទៀត។ ឃើញទេ? “...កើនឡើងព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ និងហោរាក្លែងក្លាយ។” ព្រះគ្រីស្ទក្លែងក្លាយ គឺជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ ពីព្រោះព្រះគ្រីស្ទជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង។ តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលដឹងថាព្រះគ្រីស្ទមានន័យថា “អ្នកដែលត្រូវបានចាក់ប្រេងតាំង”? នឹងមានអ្នកចាក់ប្រេងតាំងក្លែងក្លាយ ហើយគេនឹងហៅខ្លួនឯងថាជាហោរា។ ប៉ុន្តែតើអ្នកនឹងសម្គាល់ពួកគេដោយរបៀបណា? ដោយព្រះបន្ទូល នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកនឹងដឹងវា តាមរយៈព្រះបន្ទូលថាតើពួកគេត្រូវឬអត់។ តើយើងនឹងស្គាល់ពួកគេដោយរបៀបណា? គឺដោយព្រះបន្ទូល។ ប្រសិនបើពួកគេ... ប្រសិនបើពួកគេនិយាយថាពួកគេមានព្រះបន្ទូលហើយបន្ទាប់មកបដិសេធព្រះបន្ទូល បន្ទាប់មកគ្មានអ្វីសម្រាប់វាទេ មិនថាពួកគេធ្វើអ្វីនោះទេ។ ពួកគេអាចព្យាបាលអ្នកជំងឺ ពួកគេអាចបើកភ្នែករបស់មនុស្សខ្លាក់ឱ្យភ្លឺ។ ហើយបដិសេធព្រះបន្ទូល ចូរនៅអោយឆ្ងាយពីវា។ កុំខ្វល់ថាវាជាអ្វី ចូរនៅជាមួយព្រះបន្ទូលនោះដោយមិនគិតពីអ្វីទៀត (ឃើញទេ?) ព្រោះច្រើនដងហើយដែលខ្ញុំបានឃើញជំនឿ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងកើតឡើងនៅក្រោម—នៅក្រោមការព្យាបាល។

42 នៅទីនេះអង្គុយជាមួយបងប្រុសស៊ីដនី ជេកសុនបងស្រី ជេកសុនមកពីអាហ្វ្រិកខាងត្បូង។ គាត់អាចក្រោកឈរនៅទីនេះ ហើយទទួលយកប្រធានបទនោះ ហើយពិតជាប្រាប់អ្នកពីរឿងខ្លះៗនៅទីនោះ។ ហេតុអ្វីបានជាប្រាកដថាមនុស្សមករូបព្រះ ហើយបានជាសះស្បើយ។ ឃើញទេ ព្រោះហេតុអ្វី?

43 ដូចលោកបណ្ឌិត ហេហ្គេ បានព្រិចភ្នែកឱ្យខ្ញុំនៅពេលនោះ ថា អារក្សមិនអាចព្យាបាលបានទេ។ ហើយវាបានប្រាប់ថា “បុរសម្នាក់ដែលឈរនៅមុខមនុស្សច្រើនដូចអ្នក ហើយមានទ្រឹស្តីអន់បែបនេះ” បាននិយាយថា “និយាយថាអារក្សមិនអាចព្យាបាលបានទេ។” បានបន្តថា “យើងមានស្ត្រីម្នាក់នៅខាងស្តាំនៅក្នុងសង្កាត់របស់យើងបងក្រម៉ានៅជុំវិញនាងហើយទៅទីនោះ ហើយមនុស្សមកជុំវិញ

នាង ហើយត្រូវបានគេសន្មត់ថាទម្លាក់ប្រាក់នៅក្នុងក្រម៉ានេះ បន្ទាប់មក នាង នឹងត្រឡប់មកវា ហើយយកសក់ចេញពីក្បាលនាង ហើយឈាមចេញពីសរសៃ របស់ពួកវា ហើយ—ដាក់លើសក់ហើយបោះវាទៅក្រោយនាង ហើយនាងត្រូវបាន បង្ខំឱ្យមើលទៅក្រោយវិញ ជំងឺក៏វិលមករកមនុស្សវិញ។ ហើយ” បាននិយាយ ថា “សាមសិបភាគរយនៃពួកគេជាសះស្បើយ។ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនិយាយថា អារក្សមិនអាចព្យាបាលបានទេ?”

44 ហើយខ្ញុំបានគិតថា “អូ ខ្ញុំអើយ!” ខ្ញុំសរសេរទៅគាត់វិញ ហើយខ្ញុំនិយាយថា “សូមគោរពលោក។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាជារឿងចម្លែកសម្រាប់ខ្ញុំដែលព្រឹទ្ធបុរស នៃមហាវិទ្យាល័យលូធើរាន នឹងផ្អែកលើទ្រឹស្តីរបស់គាត់លើបទពិសោធន៍មួយ ជំនួសឱ្យព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ។” ឃើញទេ? “ព្រះបន្ទូលនៃព្រះមានបន្ទូលថា សាតាំងមិនអាចដេញសាតាំងចេញបានទេ។ ហ្នឹងហើយ ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលដូច្នោះ។” ប្រសិនបើសាតាំង...និយាយថា “បន្ទាប់មកអ្នកប្រហែលជា ឆ្ងល់ថាតើមនុស្សទាំងនេះត្រូវបានព្យាបាលដោយរបៀបណា មេធ្មប់នោះ គឺ ដោយសារមនុស្សខ្លួនឯងគិតថាពួកគេកំពុងចូលទៅជិតព្រះតាមរយៈមេធ្មប់នោះ។ ហើយការព្យាបាលគឺផ្អែកលើសេចក្តីជំនឿ មិនមែនអាស្រ័យលើអ្នកសុចរិតប៉ុណ្ណា អ្នកល្អប៉ុណ្ណា អ្នកកាន់តាមបញ្ញត្តិប៉ុន្មាន ឬអ្វីក៏ដោយ វាត្រូវបានផ្អែកលើជំនឿយ៉ាង ម៉ឺងម៉ាត់។ អស់អ្នកដែលជឿគឺអាចទៅរួច! ឃើញទេ? វាមិនផ្អែកលើថាតើអ្នកល្អ ប៉ុណ្ណានោះទេ។ ខ្ញុំបានឃើញស្រីពេស្យាមកកាន់វេទិកា ហើយបានជាសះស្បើយ ភ្លាមៗ ហើយស្រ្តីបរិសុទ្ធច្នាក់ឆ្លងកាត់វេទិកា ហើយបាត់បង់វា។ ប្រាកដណាស់ វា ផ្អែកលើជំនឿ បើអ្នកអាចជឿ មិនមែនលើសេចក្តីសុចរិតទេ។”

45 មើលចុះនៅប្រទេសបារាំង គេទៅចេតិយនារីនោះ ចូលទៅទីនោះដោយ រទេះរុញ ហើយចេញមកដើររួច គ្មានអ្វីក្រៅពីអបិយជំនឿសុទ្ធសាធ ប្រសិនបើ អ្វីក៏ដោយ ខាងវិញ្ញាណ ដើម្បីថ្វាយបង្គំមនុស្សស្លាប់។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែពួកគេ បានជាសះស្បើយ ដោយសារពួកគេគិតថាពួកគេកំពុងចូលទៅរកព្រះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនបង្គាប់ប្រជាជនកាតូលិកទេ ខ្ញុំកំពុងបន្ទាបប្រព័ន្ធកាតូលិក ដូចជាខ្ញុំជាប្រព័ន្ធ ប្រូតេស្តង់ (ឃើញទេ?) រឿងទាំងអស់នេះ។

46 ឥឡូវនេះ អ្នកបម្រើព្រះ ខ្ញុំដឹងថា វានឹងធ្វើឱ្យខូច ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងឆ្លើយសំណួរ ហើយខ្ញុំចង់—ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកយល់ (ឃើញទេ?) ខ្ញុំគ្រាន់តែ—គ្រាន់តែប្រាប់អ្នកពី



ការពិតចេញពីបេះដូងរបស់ខ្ញុំ ព្រះគ្រីស្ទនៅចំពោះមុខខ្ញុំ តាមចំណេះដឹងដ៏ល្អ បំផុតរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? វាជាប្រព័ន្ធទាំងអស់ ហើយប្រព័ន្ធទាំងនោះបានធ្វើ ឱ្យមនុស្សខូច... មនុស្សទៅចូលរួមជាមួយមេតូឌីស្ទ បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធីរៀន ពេន ទីកុស្ត កាតូលិក ហើយពួកគេគិតថាពួកគេកំពុងចូលទៅរកព្រះនៅពេលពួកគេ គ្រាន់តែឆ្លងកាត់ប្រព័ន្ធមួយ។ ជួនកាលព្រះជាម្ចាស់គោរពវា ហើយទទួលយក — ជំងឺរបស់ពួកគេតាមរយៈរូបព្រះ។ មែនហើយ ត្រូវនៃទ្វីបអាហ្វ្រិក ពួកគេទទួល បានការព្យាបាលជាមួយរូបព្រះជាដើម (ឃើញទេ?) ប៉ុន្តែពួកគេគិតថាពួកគេកំពុង ចូលទៅរកព្រះ។

47 អ្នកគិតថាដូនជីកាតូលិកទៅចូលរួម—ជាដូនជីកាតូលិក ដោយសារតែនាង ចង់ក្លាយជាស្ត្រីអាក្រក់ឬ? នាងចូលរួមជាមួយដូនជីនោះព្រោះនាងចង់ក្លាយជា ស្ត្រីល្អ។ បុរសម្នាក់មិនទៅចូលរួមព្រះវិហារកាតូលិកដើម្បីក្លាយជាមនុស្សអាក្រក់ ទេ គាត់ទៅទីនោះដើម្បីចូលរួមធ្វើជាមនុស្សល្អ។ អ្នកមិន...និយាយថា “អញ្ចឹង តើវាជាអ្វី?” មិនថាលាមួយទេ...ទាំងជនជាតិឥណ្ឌានៅឥណ្ឌា ហិណ្ឌូក៏មិនចូល សាសនាហិណ្ឌូធ្វើជាមនុស្សអាក្រក់ដែរ។

48 ពេលខ្ញុំចូលទៅក្នុងព្រះវិហារបរិសុទ្ធ—នៃជេន ដែលជាកន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវបាន សម្ភាសន៍ដោយបូជាចារ្យនោះ ដូចជាសម្តេចប៉ាបអង្គុយលើខ្នើយធំមួយ ជើងរបស់ គាត់បានងរបូសនៅក្រោមគាត់ កាន់ម្រាមជើង ដោយមើលទៅដូចជាគាត់បាន សរសេរការប្រៀបធៀបនៃបទគម្ពីរនៃទំនុកតកើង២៣ ដោយភ្នែកទទេរបស់គាត់ ពាក់វ៉ែនតាដែលមានកម្រាស់មិនតិចជាងមួយ...មិនលើសពីមួយភាគបួននៃ អ៊ីញ។ ឥឡូវនេះ ហើយវាហួសពីហេតុផលរបស់មនុស្សក្នុងការសរសេរវា ហើយ គាត់បានធ្លាក់វាទៅលើនោះដោយភ្នែកធម្មជាតិរបស់គាត់។ ហើយគាត់គឺជាបុរស ម្នាក់ដែលមានអាយុសែសិបឆ្នាំឬលើសជាងនេះ។ ឃើញទេ?

49 ហេតុអ្វីបានជាអ្នកប្រាកដ អ្នក—អ្នកគ្រាន់តែស្នាក់នៅទីនេះ គ្រាន់តែពួកអំពីមេ តូឌីស្ទ បាទីស្ទ ប្រេសប៊ីធីរៀន អ្នកគួរតែចេញទៅក្រៅ ហើយចូលទៅក្នុងវាល បេសកកម្មតែម្តង។ បើកភ្នែកមើល! ឃើញទេ?

50 ឥឡូវនេះ អ្នកគិតថាពួកគាត់ទាំងអស់គ្នាជាប្អូនស្រីដែលកំពុងតែរស់នៅ ទីនោះ។ ពួកគេនឹងមិនសូម្បីតែ...ពួកគេនឹងមិនចំអិន ពួកគេនឹងមិនបរិភោគ ពួកគេ ត្រូវតែសុំអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលពួកគេទទួលបាន។ ពួកគេនឹងមិន...ពួកគេធ្វើក្រដាស

ជូតមាត់តូចៗដោយដៃរបស់ពួកគេ ដើម្បីជូតស្រមោចនិងរបស់របរនៅតាមផ្លូវ ដោយសារតែពួកគេជឿលើការចាប់ជាតិឡើងវិញ ពួកគេអាចនឹងឈានទៅរក ទំនាក់ទំនងរបស់ពួកគេ។ នឹងមិនដើរលើស្រមោច សម្លាប់រុយ ឬអ្វីសោះ។ មិន សូម្បីតែសម្អាតកាំបិតដើម្បីធ្វើការលើម្រាមដៃផង។ ទុកឲ្យមនុស្សស្លាប់ ព្រោះគេ សម្លាប់មេធាតុ វាអាចជាញាតិ...របស់ពួកគេខ្លះត្រលប់មកចាប់ជាតិវិញ។ ឃើញ ទេ? អ្នកបន្តយល់កាន់តែច្រើនឡើង និងកាន់តែប្រសើរឡើង និងកាន់តែខ្លាំងឡើង ទីបំផុតអ្នកក្លាយជាមនុស្ស ជាមនុស្សដែលល្អជាងមុន ហើយដូចគ្នារហូតដល់អ្នក ក្លាយជាព្រះ។ គ្រាន់តែបន្ត និងបន្ត និងបន្ត បង្វិលជុំវិញ កាន់តែប្រសើរឡើងនិង កាន់តែប្រសើរឡើង។

51 ឥឡូវនេះ គេមិនធ្វើជាមនុស្សអាក្រក់ទេ។ គេធ្វើបែបនោះដោយចិត្តស្មោះ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថា “មានវិធីមួយដែលមើលទៅត្រឹមត្រូវសម្រាប់បុរស។” មានរឿង តែមួយគត់ មនុស្ស ដែលខ្ញុំដឹងដើម្បីប្រាប់អ្នកជា—ជាថ្នាក់រៀននៅព្រឹកនេះ លើ សំណួរទាំងនេះ គឺជាព្រះបន្ទូល ដែលជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់។ ពេលនោះ អ្នករាល់គ្នាជឿថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទជាព្រះបន្ទូលនោះ ហើយព្រះបន្ទូលនោះបាន ក្លាយជាសាច់ឈាមក្នុងចំណោមយើងរាល់គ្នាឥឡូវនេះ បំពេញនូវអ្វីដែលទ្រង់ មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅសម័យនេះ។ ត្រូវហើយ។

ឥឡូវនេះ នោះហើយជារបៀបដែលអ្នកនឹងស្គាល់ពួកគេ មិនមែនដោយ ពួកជំនុំរបស់ពួកគេ មិនមែនដោយគោលលទ្ធិរបស់ពួកគេ មិនមែនដោយទី សម្គាល់របស់ពួកគេនោះទេ មិនមែនដោយនិកាយរបស់ពួកគេ មិនមែនដោយការ ព្យាបាលណាមួយ មិនមែនដោយអ្វីនោះទេ ប៉ុន្តែដោយព្រះបន្ទូល។ ឃើញទេ?

238. ម៉ាថាយ ២៤:២៦ (បន្ទាប់) និយាយអំពី “អង្គជំនុំជម្រះជាក់លាក់” និង “នៅកន្លែងវាលខ្សាច់។” តើនេះមានន័យថាម៉េច?

52 វាមានន័យថានឹងមានមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ ប្រឆាំងនឹងការចាក់ប្រេងតាំង ជាដើម។ ហើយអ្វីជាការប្រឆាំង? ប្រឆាំង “តទល់។” វានឹងក្លាយជាមនុស្ស ដូចគ្នាទាំងនេះប្រឆាំងនឹងព្រះបន្ទូល។ “ហើយពួកគេនឹងនៅក្នុងវាលខ្សាច់ និង បន្ទប់សម្ងាត់។” បន្ទាប់មក ទ្រង់មានបន្ទូលថា “កុំដើរតាមវា។ នៅឱ្យឆ្ងាយពីវា។” ឃើញទេ?

ឥឡូវនេះសំណួរទីបួន:

**239. ម៉ាថាយ ២៤:២៨:** (មនុស្សកំពុងចុះមកភ្លាម។ ពួកគេមិនដែលបាន ចុះហត្ថលេខាទេ បាទពួកគេបានធ្វើ។ ខ្ញុំសូមអភ័យទោស។ ខ្ញុំនឹងមិន ហៅឈ្មោះទាំងនេះទេ ព្រោះវាមិនចាំបាច់។ ឃើញទេ?) ម៉ាថាយ ២៤:២៨ "ដ្បិតខ្មោចមាននៅកន្លែងណា ឥន្ទ្រីនឹងប្រជុំគ្នានៅកន្លែងនោះឯង។" តើន រណជាគ្រោងឆ្អឹង ហើយនរណាជាឥន្ទ្រី?

53 ឥឡូវនេះវាជាសំណួរល្អ មិនខុសអ្វីទេ! តើសាកសពជាអ្វី? គ្រោងឆ្អឹងគឺជាអ្វី ដែលសត្វឥន្ទ្រីស៊ី។ ឥឡូវនេះឥន្ទ្រីមួយត្រូវបានចាត់ទុកថានៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលជា ហោរា។ ហោរាគឺជាឥន្ទ្រី។ ព្រះ—ព្រះហៅខ្លួនឯងថាជាឥន្ទ្រី ហើយយើងជា "សត្វ ឥន្ទ្រី" បន្ទាប់មក—គឺជាអ្នកជឿ។ អ្នកឃើញទេ? ហើយអ្វីទៅជាគ្រោងឆ្អឹងដែលគេ ស៊ី? គឺជាព្រះបន្ទូល។ គ្រប់ទីកន្លែងដែលព្រះបន្ទូលគឺ ធម្មជាតិពិតរបស់បក្សីនឹង បង្ហាញខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ឥន្ទ្រីដែលចង់បានសាច់ស្រស់ វាត្រូវតែមានសាច់ ស្រស់។ វាមិនមែនជា—មិនមែនជាសត្វត្នាទេ (ឃើញទេ?) វាជាឥន្ទ្រី។ អ្នកមិន អាចផ្តល់ឱ្យវានូវរឿងនិកាយណាមួយឡើយ។ វាត្រូវតែមានអាហាររបស់ឥន្ទ្រី នោះ ជាសាច់ស្រស់បំផុត មិនមែនជាអ្វីដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ មិនមែនជាអ្វីដែល អ្នកដទៃបានធ្វើនោះទេ មិនមែនជាអ្វីដែល សានឃី ហ្វីននី ណុក កាលវិន នោះ ទេ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ សាច់ដែលត្រូវបានសម្រាប់សម្រាប់ថ្ងៃនេះ។ ហើយនោះជាផ្នែក នៃព្រះគ្រីស្ទដែលបានសុគតដើម្បីធ្វើឲ្យព្រះបន្ទូលនេះត្រូវបានបញ្ជាក់។ នោះហើយ ជាអ្វីដែលពួកគេបរិភោគ។ យល់បានទេ? ឃើញទេ ឃើញទេ?

54 មិនមែនជាអ្វីដែលលោកណូអេបានធ្វើ អ្វីដែលលោកម៉ូសេបានធ្វើ ពួកគេជា គំរូ យើងឃើញ និងអាននូវអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើ ប៉ុន្តែវាជាអ្វីដែលទ្រង់បានសន្យា ថានឹងធ្វើឥឡូវនេះ។ ទ្រង់គឺជាព្រះបន្ទូលនៅទីនោះ។ នោះគឺជាគ្រោងឆ្អឹងសម្រាប់ ថ្ងៃនោះ។ ថ្ងៃនៃ—នៃ វេសលីគឺជាគ្រោងឆ្អឹងសម្រាប់ថ្ងៃនោះ ថ្ងៃរបស់លោក លូធើ គឺជាគ្រោងឆ្អឹងសម្រាប់ថ្ងៃនោះ ប៉ុន្តែពួកគេមិនត្រលប់ទៅវាវិញទេ។ វាត្រូវបានកខ្វក់ រួចហើយ។ របស់ដែលនៅសេសសល់ត្រូវតែដុត សម្រាប់ការប្រកបរបួសសូម្បីតែ កុំ ទុកវាឱ្យក្មេងជំនាន់ក្រោយ។ ព្រះគម្ពីរបានមានបន្ទូលថា ពេលអ្នកទទួលការប្រកប របួស តើអ្វីដែលនៅសល់ពីវា កុំឱ្យវានៅសល់រហូតដល់ព្រឹក។ ដុតវាចោល។ ដូច្នេះ យោងទៅវាវិញ? អត់ទេ បាទ! យើងមានអាហារស្រស់ថ្ងៃនេះ នោះជាព្រះបន្ទូល ដែលបានសន្យានៅម៉ោងនេះ ចូរបង្ហាញឲ្យឃើញនៅម៉ោងនេះ។ នោះហើយជា

កន្លែងដែលសត្វគ្រប់នៅ ជាកន្លែងដែលគ្រោងឆ្អឹងនៅ។ យើងអាចស្ថិតនៅលើវា បានយូរ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រាកដថាអ្នកយល់ពីអ្វីដែលខ្ញុំចង់និយាយ។

មិនអីទេ សំណួរទីប្រាំ:

**240. តើកូនក្រមុំនឹងត្រូវបានប្រមូលផ្តុំគ្នានៅកន្លែងតែមួយនៅឯការលើកឡើង ហើយតើវានឹងនៅខាងលិចដែរឬទេ?**

55 អត់ទេ វាមិនចាំបាច់នៅទីនោះទេ។ បាទ កូនក្រមុំនឹងត្រូវប្រមូលផ្តុំគ្នា នៅកន្លែងតែមួយ។ នោះជាការពិត ប៉ុន្តែមិនមែនរហូតដល់ការរស់ឡើងវិញនោះ ទេ។ ឃើញទេ? “ដ្បិតយើងរាល់គ្នាដែលមានជីវិត ហើយនៅជាប់នឹងការយាង មករបស់ព្រះអម្ចាស់...” អេភេសូរ ឬ ថែស្យាឡូនីចទីពីរ ជំពូកទី៥ ខ្ញុំជឿថាគឺជា វា។ “យើងដែលរស់នៅជាប់ ដរាបដល់ព្រះអម្ចាស់យាងមក នោះយើងមិនទៅ មុនពួកអ្នក ដែលបានដេកលក់ទៅហើយនោះទេ (ឬរារាំង) អ្នកដែលដេកលក់ (ជាសកល) ដ្បិតត្រៃនៃព្រះនឹងបន្លឺឡើង ហើយមនុស្សស្លាប់ក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងរស់ ឡើងវិញ យើងនឹងត្រូវលើកឡើងជាមួយគ្នាទៅជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើអាកាស។” ដូច្នេះ កូនក្រមុំនឹងនៅជាមួយគ្នាពេលទៅជួបព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? វានឹងនៅជា មួយគ្នា ប៉ុន្តែវាមិនចាំបាច់មានន័យថាយើង...ពួកគេទាំងអស់ត្រូវដាក់នៅកន្លែង តែមួយដូចនេះ ដោយសារតែកូនក្រមុំកំពុងដេកនៅក្នុងធូលីដីជុំវិញពិភពលោក ចាប់ពីតំបន់អាក់ទិករហូតដល់ត្រូពិច និងពី—ពីខាងកើតទៅខាងលិច ពីខាងជើង ទៅខាងត្បូង។

56 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “នៅពេលដែលបុត្រមនុស្សនឹងលេចមក” ហេតុអ្វីបានប្រាប់ថា “វាដូចជាពន្លឺដែលចាំងពីខាងកើត សូម្បីតែទៅខាងលិច ផង។” រឿងទាំងមូលនឹងមានការរស់ឡើងវិញ ការលើកឡើង ហើយវានឹងទៅ ឆ្ងាយ។ ហើយមុនពេលដែលវាឡើងទៅជួបទ្រង់...

57 ចូរមើលប្រាជ្ញារបស់ព្រះអម្ចាស់។ ឥឡូវនេះ សូមនិយាយជាឧទាហរណ៍ ក្នុង ការនិយាយនេះ... ខ្ញុំកំពុងនិយាយតាមរយៈគំនិតនៃព្រះគុណ និងសេចក្តីជំនឿ លើព្រះបន្ទូល ដែលខ្ញុំនិយាយ “យើង។” ខ្ញុំចូលរួមជាមួយអ្នកទាំងអស់គ្នា—និង ជាមួយនឹងរូបកាយទាំងមូលរបស់ព្រះគ្រីស្ទ ជាសកល។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំជឿថាអញ្ចឹង។ នៅពេលដែលខ្ញុំនិយាយថា “យើង” បន្ទាប់មកខ្ញុំមានន័យថាដោយព្រះគុណខ្ញុំ

—ខ្ញុំជឿវា។ ដោយសេចក្តីជំនឿ ខ្ញុំជឿលើព្រះគុណរបស់ទ្រង់ ថាយើងនឹងស្ថិត ក្នុងចំណោមមនុស្សទាំងនោះ ដែលនឹងត្រូវលើកឡើង។

58 ឥឡូវនេះ រឿងដំបូងកើតឡើងនៅពេលយើងរស់ឡើងវិញ... អ្នកដែលរស់នៅ នឹងនៅតែរស់នៅ... ការរស់ឡើងវិញនឹងកំណត់ជាដំបូង គឺការរស់ឡើងវិញនៃ អ្នកដែលកំពុងដេកលក់។ វានឹងមានពេលភ្ញាក់ ហើយអ្នកដែលដេកលក់ក្នុង ធ្នូលីដឺឥឡូវនេះ មិនមែនអ្នកដែលដេកលក់ក្នុងអំពើបាបនោះទេ ព្រោះពួកគេដេក នៅឡើយ។ ពួកគេមិនភ្ញាក់បន្ទាប់ពីមួយពាន់ឆ្នាំទៀតទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកទាំងនោះ: —កំពុងដេកនៅក្នុងធ្នូលីដឺនឹងត្រូវបានភ្ញាក់ជាមុន ហើយពួកគេនឹង... រូបកាយ ដែលពុករលួយទាំងនេះនឹងដាក់លើភាពពុករលួយនៅក្នុងព្រះគុណដ៏ចម្រើន នៃព្រះអម្ចាស់។ ហើយបន្ទាប់មកយើងនឹងរួមគ្នា។ ហើយនៅពេលដែលពួកគេ ចាប់ផ្តើមជួបជុំគ្នា ពេលនោះ យើងដែលនៅមានជីវិត និងនៅសល់នឹងត្រូវផ្លាស់ ប្តូរ។ រូបកាយមែងស្លាប់ទាំងនេះនឹងមិនឃើញសេចក្តីស្លាប់ឡើយ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ មួយរំពេច វានឹងមានដូចជាការវាយប្រហារមកលើយើង ហើយអ្នកបានផ្លាស់ប្តូរ។ អ្នកបានត្រឡប់មកវិញដូចលោកអំប្រាហាំ ពីមនុស្សចាស់ទៅជាបុរសវ័យក្មេង ពី ស្ត្រីចំណាស់ទៅជាស្ត្រីវ័យក្មេង។ តើការផ្លាស់ប្តូរភ្លាមៗនេះជាអ្វី? ហើយបន្ទាប់ពី ខណៈពេលដែលអ្នក—អ្នកកំពុងធ្វើដំណើរដូចការគិត ហើយអ្នកអាចឃើញអ្នក ដែលបានរស់ឡើងវិញរួចហើយ។ អូ ម៉ោងនោះយ៉ាងណាហ្ន៎! បន្ទាប់មក យើងនឹង ប្រមូលផ្តុំជាមួយនឹងពួកគេ ហើយបន្ទាប់មកត្រូវលើកទៅជួបព្រះអម្ចាស់នៅលើ អាកាស។

59 វាមិនចាំបាច់ទេ ប្រសិនបើពួកវារស់អ្នកត្រូវបានកប់នៅភាគខាងត្បូងរដ្ឋ កេន តាគី ប្រសិនបើគាត់ត្រូវធំធាត់នៅរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ឬកប់នៅរដ្ឋ ឥណ្ឌាអាណា ត្រូវតែយកទៅរដ្ឋកេនតាគីភាគខាងត្បូង។ មិនថាគាត់នៅទីណាទេ... ពួកគេស្លាប់ នៅក្នុងសមុទ្រ នឹងឡើងពីសមុទ្រ។ អ្នកដែលត្រូវបំផ្លាញក្នុងសង្គ្រោះនោះហើយ ស៊ីដោយតោ អស់អ្នកដែលត្រូវគេបោះចោលក្នុងភ្លើង ហើយមិនសល់សូម្បីតែ ឆ្អឹង ឬធ្នូលីក៏នៅតែងើបឡើងបានដែរ! មិនថាពួកគេនៅទីក្រុងរ៉ូម ឬសង្គ្រោះនៅ រ៉ូម ឬថាតើពួកគេស្ថិតនៅក្នុងព្រៃត្រូពិចនៃភាគខាងត្បូង ឬនៅតំបន់កកនៃភាគ ខាងជើង ពួកគេនឹងរស់ពីស្លាប់ឡើងវិញ ហើយត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ ហើយត្រូវបាន

ពេញវ័យ ហើយការរស់នៅនឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរក្នុងពេលមួយប៉ប្រិចភ្នែក ហើយត្រូវបានលើកឡើងជាមួយគ្នា។

60 សូមក្រឡេកមើលអ្នកផ្សព្វផ្សាយដំណឹងល្អដែលបានស្លាប់នៅទីនោះ នៅក្នុងវាលនៃទ្វីបអាហ្វ្រិក។ មើលពួកគេដែលស្លាប់នៅទីនោះ—ក្នុង—តំបន់ទឹកកកនៃភាគខាងជើង។ សូមក្រឡេកមើលអ្នកដែលបានស្លាប់នៅលើសង្ឃឹម ជុំវិញពិភពលោក នៅក្នុងប្រទេសកុងហ្គោ និងជុំវិញពិភពលោក។ ពួកគេបានស្លាប់គ្រប់ទីកន្លែង ចិន ជប៉ុន ជុំវិញពិភពលោក។ ហើយការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់នឹងមានលក្ខណៈជាសកល ការលើកឡើងនេះនឹងកើតឡើង។

61 មើលការផ្លាស់ប្តូរ។ “វានឹងមានពីរនៅលើគ្រែ ខ្ញុំនឹងយកមួយហើយទុកមួយ” ពេលវែងមួយ “វានឹងមានពីរនៅក្នុងវាល ខ្ញុំនឹងយកមួយហើយទុកមួយ” មួយនៅខាងទិសដីតនៃផែនដី និងមួយនៅខាងពន្លឺនៃផែនដី។ ឃើញទេ? វានឹងក្លាយជាការលើកឡើងជាសកល។ បាទ ក្រុមជំនុំទាំងអស់នឹងនៅជាមួយគ្នា ប៉ុន្តែបន្ទាប់ពីការរស់ឡើងវិញ និងការរស់ឡើងវិញបានចូលមកដល់។

62 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនោះមិនមែនជារបៀបដែលអ្នកឃើញទេ ហេតុអ្វី នោះមិនអីទេឥឡូវនេះ។ ខ្ញុំមិនសូវនិយាយទេពេលខ្ញុំនិយាយអញ្ចឹង យើងកំពុងថតសម្លេងនេះ។ អ្នកឃើញទេ? ហើយវាប្រហែលជាអ្នកបម្រើព្រះផ្សេងទៀតដែលមិនយល់ស្របនឹងរឿងនោះ។ មិនអីទេ។

241. សូមគោរពបងប្រុសប្រាណហាំ សំណួររបស់ខ្ញុំគឺនៅលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ តើមនុស្សត្រូវបានសង្គ្រោះនៅពេលណា? ខ្ញុំបានលឺវាជាពេលដែលមនុស្សម្នាក់ជឿ។ អ្នកខ្លះនិយាយថា ពេលអ្នកទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ អ្នកបានសង្គ្រោះ ទោះបីជាអ្នកមិនបានជ្រមុជក្នុងទឹកដូចករណីរបស់កូនេលាសនៅកិច្ចការ ១០:៤៧ ដែរ។ អ្នកខ្លះនិយាយថា ប៉ុលត្រូវបានសង្គ្រោះនៅលើផ្លូវទៅក្រុងដាម៉ាស ប៉ុន្តែនៅក្នុងកិច្ចការ ២២:១៦ ចែងថា គាត់នៅតែមានអំពើបាបបីថ្ងៃក្រោយមក។ តើមនុស្សអាចទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចលោកកូនេលាសដែរឬទេ ហើយនៅតែមានអំពើបាបរបស់គាត់ ដោយសារគាត់មិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ឬ តើការឆ្លងកាត់របស់មនុស្សទៅកាន់ស្ថានសួគ៌មិនមែនរហូតដល់គាត់បានទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ទោះបីជាគាត់មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏ដោយ?

63 ឥឡូវនេះមិត្តដ៏មានតម្លៃរបស់ខ្ញុំ...ឥឡូវនេះ បងប្រុសនេះចុះឈ្មោះរបស់គាត់ ខ្ញុំមិនស្គាល់គាត់ទេ ប៉ុន្តែគាត់ចុះឈ្មោះគាត់។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងមិនហៅឈ្មោះទេ ព្រោះវាមិនចាំបាច់ ព្រោះអ្នកដទៃនឹងមករកគេហើយនិយាយថា “អញ្ជឹងខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនយល់ស្របជាមួយអ្នកលើរឿងនេះនិងរឿងនោះទេ។” ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែមិនហៅឈ្មោះ។ ភាគច្រើននៃសំបុត្រទាំងនេះមានឈ្មោះរបស់ពួកគេប៉ុន្តែខ្ញុំ...សំរាប់ខ្ញុំតែប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំកំពុងដាក់ពួកគេនៅទីនេះវិញ ដូច្នេះខ្ញុំអាចរក្សាពួកគេបាន។ ដូច្នេះវាគ្រាន់តែជាការសរសេរដែលបិទពណ៌ខៀវ វាខ្លះត្រូវបានវាយបញ្ចូល និងវិធីផ្សេងគ្នា។

64 ឥឡូវនេះសំណួរនៅទីនេះដំបូងគឺ: “តើអ្នកបានសង្គ្រោះនៅពេលណា?” ហើយបន្ទាប់គឺ...អនុវត្តតាមនេះ: “តើអំពើបាបអាចត្រូវបានដកចេញនៅក្រៅពីធីបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ ដ្បិតកូនេលាសបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គាត់និងផ្ទះគាត់ ហើយមិនទាន់បានជ្រមុជទឹកនៅឡើយ។” ហើយប៉ុលមិនមាន... បន្ទាប់ពីគាត់បានជួបបទពិសោធន៍របស់គាត់នៅ...នៅតាមផ្លូវទៅក្រុងដាម៉ាស គាត់ក៏នៅតែមានអំពើបាបរបស់គាត់រហូតដល់គាត់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ព្រោះវាបានចែងថា (ខ្ញុំបានអានបទគម្ពីរទាំងអស់នេះម្តងទៀតដើម្បីប្រាកដ)... ដូច្នេះហើយបានជា...គាត់បាននិយាយថា “ចូរក្រោកឡើង ហើយទៅក្លាម ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយអំពើនារីដល់ព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ចូរទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ការលើកលែងទោសបាបរបស់អ្នក (បានលើកលែង) ហើយ—ហើយទៅអំពើនារីដល់ព្រះនាមព្រះអម្ចាស់។”

65 ហើយបន្ទាប់មក “គឺជាពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ... មនុស្សអាចទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹករួចហើយនៅតែមានអំពើបាបរបស់ពួកគេ ហើយមិនបាន—ហើយមិនបានជ្រមុជក្នុងទឹក។”

66 “តើផ្លូវរបស់មនុស្សត្រូវបានធានាចំពោះស្ថានសួគ៌ពេលទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទេ ទោះបីពួកគេមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏ដោយ ក៏ពួកគេត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងទឹក មុនពេលដំណើររបស់ពួកគេត្រូវបានធានាដល់ស្ថានសួគ៌ដែរឬទេ?” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿ...ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិនស្គាល់បងប្រុសម្នាក់នេះទេ ហើយនោះជាសំណួរដ៏ល្អ និងឆ្លាតវៃ។ ហើយគួរតែដោះស្រាយឲ្យបានវែងឆ្ងាយ ព្រោះវាសំខាន់ដែលយើងដឹងរឿងទាំងនេះ។ ឃើញទេ?

67 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿជាក់ថា ប្អូនប្រុសអាចនឹងនិយាយមកកាន់ខ្ញុំ ឬធ្វើឲ្យខ្ញុំ និយាយ (ឬប្រហែលជាគាត់ជឿលើវា ខ្ញុំមិនដឹងទេ) ហើយ...នៃអ្វីមួយដែលខ្ញុំ គិតថាគ្រាន់តែ—ផ្ទុយទៅវិញបន្តិចទៅនឹងសេចក្តីជំនឿពិតនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។

ខ្ញុំ... នេះជាសំឡេងដែលបងប្រុសនិយាយ...ឥឡូវនេះ ជាការត្រឹមត្រូវហើយ បងប្រុស! អ្នកអាចនឹងកំពុងអង្គុយនៅទីនេះ។ ហើយវាល្អណាស់។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំគិតថាវា ជាការល្អ...ខ្ញុំរីករាយណាស់ដែលអ្នកសរសេរវានៅទីនេះ។ ឥឡូវ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ខ្ញុំមិនជឿលើការទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងទឹកដើម្បីកើតឡើងវិញទេ (ឃើញទេ?) ពីព្រោះពេលអ្នកធ្វើអញ្ចឹង នោះវានឹងមិនមានឈាម។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវបាន ជ្រមុជទឹកក្នុងទឹក ដើម្បីបង្ហាញថាការបង្កើតឡើងវិញបានកើតឡើង។ ឃើញទេ? នោះគ្រាន់តែជាផ្នែកខាងក្រៅប៉ុណ្ណោះ...និមិត្តសញ្ញានៃការកើតឡើងវិញ។ រឿង ទាំងមូលសម្រាកយ៉ាងឱឡារិកអតាមការកំណត់ទុកជាមុន។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ យើងមិនដឹងថានរណាជានរណាជានរណាទេ ដូច្នេះ យើងផ្សាយដំណឹងល្អ។ ដោយសេចក្តីជំនឿ យើងគ្រាន់តែទៅផ្សាយ។

68 ប៉ុន្តែនៅលើការកើតឡើងវិញឥឡូវនេះ មានកន្លែងដែលខ្ញុំខុសគ្នាជាមួយនឹង បងប្អូនខាងវ៉ែនណេស។ ហើយបងប្អូនខាងវ៉ែនណេស ដែលពុំខ្សែអាត់នៃសំណួរ នេះ ប្រសិនបើវាធ្លាក់ចូលទៅក្នុងការិយាល័យរបស់អ្នក ឬផ្ទះរបស់អ្នក ឬ ក្នុងចំណោមអ្នកគឺជាមនុស្សវ៉ែនណេស កុំយល់ច្រឡំចំពោះខ្ញុំ ឥឡូវនេះ ថាខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ដោយសារតែយើងមិនយល់ស្រប។

69 ខ្ញុំនិងប្រពន្ធខ្ញុំមិនយល់ស្របគ្នា ប្រាកដណាស់យើងធ្លាប់។ ខ្ញុំប្រាប់នាងថាខ្ញុំ ស្រឡាញ់នាង ហើយនាងនិយាយថាមិនជឿថាខ្ញុំស្រឡាញ់។ ដូច្នេះ—ដូច្នេះ យើង ប្រាកដជាមិនយល់ស្របគ្នាទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំកំពុងប្រាប់អ្នកយើងប្រាកដដោយស្រប។

70 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ប្រហែលជាខ្ញុំមិនបង្ហាញសញ្ញាគ្រប់គ្រាន់ដល់ នាងទេ ថាខ្ញុំស្រឡាញ់នាង។ ប៉ុន្តែខ្ញុំចេញទៅអធិប្បាយ រួចមកផ្ទះយកដំបងស្ងួត ទៅនេសាទ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនៅក្នុងចិត្តខ្ញុំស្រឡាញ់នាង ខ្ញុំគ្រាន់តែនៅឱ្យឆ្ងាយពី នាងបន្តិច នោះហើយជាអ្វីទាំងអស់។

71 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់នៅក្នុងនេះ...ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើយើងមិន យល់ស្របគ្នា វាមិនអីទេ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ ទឹកមិនជម្រះអំពីបាបទេ។ វាជាច ម្លើយចំពោះមនសិការល្អ។



72 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា មូលហេតុដែលប៉ុលពត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅទីនោះ ដោយសារវាជាផ្លូវការ ហើយវាសំខាន់នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ដែលយើងត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក។ ពីព្រោះខ្ញុំត្រឡប់ទៅនេះវិញ នៅពេលដែលចោរកំពុងព្យួរលើឈើឆ្កាង... ហើយគាត់បានស្លាប់ដោយមិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកទាល់តែសោះ ប៉ុន្តែជាមួយនឹងការសន្យារបស់ព្រះយេស៊ូវថានឹងជួបគាត់នៅសួនមនោរម្យនៅថ្ងៃនោះ។ នៅឋានសួគ៌ មិនមែននៅក្នុងតំបន់នៃអ្នកបាត់បង់នោះទេ ព្រោះវាជាលើកដំបូងហើយដែលឱកាសត្រូវបានគេបង្ហាញដល់គាត់។

73 ហើយខ្ញុំជឿថាលក្ខខណ្ឌដូចគ្នានេះគឺនៅក្នុងចិត្តទាំងនោះនៅផ្ទះរបស់កូនេលាស នៅពេលដែលពួកគេបានទទួលព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះជាម្ចាស់ដោយរីករាយ។ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ គឺជាព្រះបន្ទូលដែលបានប្រោសឲ្យរស់ឡើងវិញ ហើយវាត្រូវបានប្រោសពួកគេឲ្យរស់ឡើងវិញ។ នោះហើយជាមូលហេតុដែលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធចាប់ផ្តើមនិយាយជាភាសាដទៃ ហើយទាយ។ វាគឺជាបេះដូងទទួលរបស់មនុស្សដែលព្រះបន្ទូលបានធ្លាក់ចូលទៅក្នុងដោយមើលឃើញការអស្ចារ្យទាំងអស់។

74 នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំឆ្ងល់នៅថ្ងៃនេះក្នុងម៉ោងនេះដែលយើងកំពុងរស់នៅ។ បន្ទាប់ពីក្រុមរ៉ូមនោះមានជូ...ហើយជនជាតិក្រិចដូចដែលពួកគេទើបតែបានឃើញការបង្ហាញពីការនិមិត្តមួយធ្វើឱ្យប្រាកដថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្វើឲ្យពួកគេតក់ស្លុតយ៉ាងខ្លាំង រហូតដល់ពេលដែលពេត្រុសកំពុងនិយាយពាក្យទាំងនេះ នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេ។ ឃើញទេ?

75 ដូច...សូមមើល កូនេលាសបាននិយាយថា “ទៅហៅឡើង...” គាត់គឺជាមេទ័ព ហើយក៏មកដល់ “សតវត្ស” គឺមកពីមួយរយ។ គាត់មានបុរសជាងមួយរយនាក់។ គាត់ជាមេទ័ពរ៉ូមាំង ហើយគាត់បាន—គាត់បានឃើញនិមិត្តមួយ ពេលគាត់កំពុងអធិស្ឋាន ហើយមានទេវតាមករកគាត់។ គាត់ជាមនុស្សល្អ។ គាត់បាននិយាយថា “ចុះទៅក្រុងយ៉ូបប៉ា។ ស៊ីម៉ូនម្នាក់ ជាជាងស្បែក ហើយមានម្នាក់ឈ្មោះស៊ីម៉ូន ពេត្រុស។ គាត់ឡើង...អ្នកនឹងរកឃើញគាត់នៅទីនោះ ហើយគាត់នឹងមកប្រាប់អ្នកនូវព្រះបន្ទូល។”

76 មែនហើយ គាត់គិតថានិមិត្តនេះគឺពិតប្រាកដណាស់។ “ខ្ញុំមិនអាចដេកលក់បានទេ ខ្ញុំកំពុងសម្លឹងមើលទៅចំពោះ—ទេវតា។” ដូច្នោះ គាត់បានចាត់ទាហានស្មោះត្រង់របស់គាត់ខ្លះចុះទៅ។

77 ហើយខណៈពេលដែលនៅទីនោះ ព្រះកំពុងរៀបចំសារឹកនៅចុងបញ្ចប់នៃផ្លូវ។ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ឥឡូវនេះ ក្រោកឡើង។” គាត់បាននិយាយថា...ឃើញគាត់ឡើងលើដំបូលផ្ទះរង់ចាំមើល...លោកស្រី ស៊ីម៉ូន រៀបចំអាហារពេលល្ងាច។ ហើយខណៈពេលដែលគាត់នៅទីនោះ...គាត់ឃ្លាន ប្រហែលជាបានដើរ សារឹកបានដើរឆ្លងកាត់—វាលខ្សាច់។ ហើយ—ហើយគាត់បានដេកនៅទីនោះនៅលើផ្ទះមុនពេលអាហារពេលល្ងាចនៅលើដំបូលផ្ទះតាមទម្លាប់។ នៅតែធ្វើដូចធម្មតា ដេកលើដំបូល ហើយចុះតាមជណ្តើរ ហើយពេលខ្លះជំហាន និងរបស់របរផ្សេងៗ ចេញពីដំបូល រៀបចំនៅទីនោះនៅពេលល្ងាច។

78 ប៉ុន្តែ សារឹកបានដេកលក់ ហើយពេលដែលគាត់កំពុងដេកលក់ គាត់ក៏ចូលទៅក្នុងភាពលង់លក់ បន្ទាប់មក គាត់បានឃើញផ្ទាំងមួយចុះមកជាមួយនឹងវត្ថុមិនស្អាតទាំងអស់នៅក្នុងនោះ។ ហើយគាត់បានលឺសំលេងមួយនិយាយថា “ក្រោកឡើង សម្លាប់ និងបរិភោគវាទៅ។”

គាត់បាននិយាយថា “មិនដូច្នោះទេ ព្រះអម្ចាស់ គ្មានអ្វីដែលមិនស្អាតចូលក្នុងមាត់ទូលបង្គំឡើយ។”

79 ឥឡូវនេះ សូមមើល មាននិមិត្តមួយ។ ឥឡូវនេះមើល! រឿងនោះត្រូវតែបកស្រាយ។ ឥឡូវនេះ វាមើលទៅដូចជាពេត្រុសនឹងធ្វើដំណើរទៅបរិច្ចាគ ហើយនឹងរកឃើញសត្វមួយប្រភេទដែលគាត់មិនធ្លាប់បានស៊ីពីមុនមក ហើយព្យាយាមបរិភោគវា។ គាត់បាននិយាយថា “មិនដូច្នោះទេ ព្រះអម្ចាស់អើយ—ខ្ញុំមិនដែលមានអ្វីដែលមិនស្អាតចូលមកក្នុងបបូរមាត់របស់ខ្ញុំទេ។”

80 គាត់បាននិយាយថា “របស់អ្វីដែលព្រះបានសំអាតហើយ នោះកុំឲ្យអ្នកថា... ជាមិនស្អាតឡើយ។” បាននិយាយថា “ក្រោកឡើង មានបុរសកំពុងរង់ចាំអ្នកនៅមាត់ទ្វារ។ ទៅ កុំសង្ស័យអ្វីទាំងអស់។” នៅពេលនោះពួកគេគោះទ្វារ។ ប្រងប្រុសប្រាណហាំ គោះលើវេទិកា—អេដ។]

81 ឥឡូវឃើញទេ? ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលគាត់បានរកឃើញបុរសម្នាក់នេះនៅទីនោះ ទាហានស្មោះត្រង់ទាំងនេះគ្រាន់តែយោងទៅតាមការនិមិត្ត...

ហើយនៅទីនេះពួកគេត្រលប់មកវិញជាមួយនឹងបុរសដែលព្រះបាននិយាយ នៅក្នុងការនិមិត្ត...មនុស្សមិនស្គាល់ គ្រាន់តែជាអ្នកនេសាទដែលមិនស្គាល់ សោះ។ ប៉ុន្តែក្នុងចំណោមក្រុមតូចនោះ វាពិតជាសំខាន់ណាស់ដែលគាត់បាន រកឃើញអ្នកនេសាទតូចនេះ។ ហើយនៅទីនេះ គាត់បានមកដល់ទីនេះ ចូល មកក្នុងផ្ទះឥឡូវនេះ កន្លែងដែលគាត់បានឃើញនិមិត្ត។ កូនលាសបានទាញ មនុស្សទាំងអស់មកជុំគ្នា ហើយនិយាយថា “ហេតុអ្វី វាគ្រាន់តែជារបៀបដែលខ្ញុំ បានឃើញ។” រួចពេត្រុសបានក្រោកឈរ ហើយចាប់ផ្តើមនិយាយអំពីរបៀបដែល ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយខណៈដែលគាត់កំពុងតែនិយាយ...! ពួកគេបានឃើញអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងយ៉ាងល្អឥតខ្ចោះតាមលំដាប់នៃនិមិត្តតែមួយ។ មនុស្សមួយក្រុមជាសាសន៍ដទៃ ដែលបានឃើញការនិមិត្តមួយបានបង្ហាញ ហើយ ពួកគេបានឮព្រះបន្ទូលនៃសេចក្តីពិត អំពីរបៀបដែលពួកគេនឹងទទួលបានជីវិត ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានសណ្ឋិតលើពួកគេ មុនពេលពួកគេបានទទួល បុណ្យជ្រមុជទឹក។

82 តើគួរធ្វើយ៉ាងណាចំពោះរោងឧបោសថនៅព្រឹកនេះ? ឈឺ រងទុក្ខ ខ្វាក់ ថ្លង់ មនុស្សល្ងង់ នេះ—មនុស្សមានបាប អ្វីគ្រប់យ៉ាង... គិតទៅ ក្នុងចំណោមរឿងរាប់ ម៉ឺន មិនធ្លាប់បរាជ័យម្តងណាឡើយ! ហេតុអ្វីបានជាវាគួរតែដុតចិត្តយើង!

83 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ គាត់នៅតែ ខណៈពេលដែលគាត់កំពុងនិយាយពាក្យ ទាំងនេះ នោះព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានធ្លាក់ចុះមក។ ពេត្រុសនិយាយថា “តើមាន អ្នកណាអាចនឹងឃាត់ មិនឲ្យធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់អ្នកទាំងនេះបានឬទេ ដែល ពួកគេបានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដូចជាយើងដែរ?” ខ្ញុំជឿថាអំពីបាបរបស់ ពួកគេបានកន្លងផុតទៅហើយ ត្បិតព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមិនយាងមកទេ ហើយ ទ្រង់នឹងមិនចូលមកឡើយ លើកតែវាជាមនុស្សដែលបានកំណត់ទុកជាមុន។ ទ្រង់ ជ្រាបថាពួកគេនឹងធ្វើតាម។ ទ្រង់ជ្រាប...

84 ខ្ញុំជឿថាប៉ុល មូលហេតុដែលគាត់ត្រូវទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត គឺគាត់ បានបៀតបៀនពួកគ្រីស្ទាន។ ត្រូវហើយ។ ហើយទ្រង់ជាព្រះបានជ្រាប ព្រោះទ្រង់ មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានជ្រើសរើសគាត់” ទ្រង់មានបន្ទូលទៅកាន់អាណានាស ជា ហោរា។ ពេលទ្រង់ជ្រាបថា សុលចុះទៅក្នុងបន្ទប់មួយ មុខខ្មៅហើយភ្នែកងងឹត ហើយគាត់បាន—គាត់បានអធិស្ឋានយ៉ាងខ្លាំង ហើយធ្វើដីពេញគាត់ ហើយ

គាត់បានខ្ចាក់ក្រោមបង្គោលភ្លើងដែលបានបង្ហាញខ្លួនឱ្យគាត់ឃើញនៅលើផ្លូវ  
 ចុះមក ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ខ្ញុំបានជ្រើសរើសគាត់ធ្វើនូវរឿងមួយសម្រាប់  
 សាសន៍ដទៃ។” ព្រះបានដឹងរឿងនោះ—ថាអាណាណាសអាចធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក  
 ដល់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅទន្លេជាម៉ាសប៊ីថ្ងៃក្រោយមក។  
 ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាអំពើបាបរបស់គាត់ត្រូវបានដករួចហើយ ប៉ុន្តែគាត់ត្រូវធ្វើការនេះដើម្បី  
 បង្ហាញដល់ពិភពលោក។ ហើយខ្ញុំជឿថា នោះជាហេតុផលដែលយើងត្រូវទទួល  
 បុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយខ្ញុំជឿថាពូជដែលបាន  
 កំណត់ទុកជាមុននឹងឃើញវា ហើយមានតែពួកគេទេដែលឃើញវា។

<sup>85</sup> ឥឡូវនេះ បងប្អូននៃជំនឿព្រះត្រីឯក ខ្ញុំមិនបោះការនេះទៅលើអ្នកទេ បងប្រុស  
 ជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្លើយសំណួរប៉ុណ្ណោះ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែផ្តល់  
 គំនិតពិតរបស់ខ្ញុំអំពីវា។ ខ្សែអាត់នេះអាចនឹងផ្ទុះឡើងនៅអាហ្វ្រិកតែម្តង។ ខ្ញុំជឿ  
 ថា យើងស្ថិតនៅក្នុងស្រមោលនៃការយាងមករបស់ទ្រង់។ យើងទាំងអស់គ្នាជឿ  
 បែបហ្នឹង។

ខ្ញុំមានមិត្តភក្តិដ៏មានតម្លៃ ខ្សឹស៊ី និង ស្តេម៉ាន់ ហើយទាំងអស់គ្នា យ៉េហ្គី  
 រនិងពួកគេជាបងប្អូនល្អនៅក្នុង—នៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង។ ប៉ុន្តែតែងតែមាននរណា  
 ម្នាក់ដែលគ្រាន់តែឈរនៅត្រឹមត្រូវក្នុងជីវិតរបស់បុរស។ ហើយក្នុងចំណោម  
 បុរសទាំងអស់—ហើយខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេដូចជាខ្ញុំស្រឡាញ់បងប្រុសនេះ ដូចជា  
 ជាទីស្រឡាញ់ ប៉ុន្តែបងប្រុសជេកសុននិងភរិយារបស់គាត់តែងតែឈរនៅក្នុងជីវិត  
 របស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែមិនអាចយល់វា គាត់—គាត់ឈរឡើង។ ឥឡូវនេះ មានជូសូស  
 ខ្សឹស៊ីជាមិត្តសម្លាញ់ និងអូ បងប្អូនប្រុសស្រីជនជាតិអាហ្វ្រិកល្អៗជាច្រើននាក់  
 នោះ។

<sup>86</sup> មែនហើយ ហេតុអ្វីបានជាបងប្រុសជេកសុននិងប្រពន្ធរបស់គាត់លេចធ្លោ  
 ចំពោះខ្ញុំ? ដោយសារតែគាត់ជាអ្នកប្រមាញ់? អត់ទេ! ព្រោះខ្ញុំមានមិត្តភក្តិជា  
 អ្នកប្រមាញ់ល្អៗជាច្រើននៅទីនោះ។ ប៉ុន្តែហេតុអ្វីបានជាគាត់លេចធ្លោ? ហើយ  
 ហេតុអ្វី? ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែដឹងពីអាថ៌កំបាំងនៅពីក្រោយរឿងនេះ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមិន  
 ប្រាប់មនុស្សពីអាថ៌កំបាំងទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹងទេ។ មែនហើយ ហេតុអ្វីបានជា  
 នៅម៉ោងដដែលដែលព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលថា “ទំនាក់ទំនងស៊ីដនី ជេកសុ  
 ននៅអាហ្វ្រិកខាងត្បូង” ព្រះអម្ចាស់បានមានបន្ទូលទៅកាន់ ស៊ីដនី ជេកសុន

ឲ្យមកទីនេះ? ថ្ងៃអាទិត្យក្នុងមួយសប្តាហ៍ គាត់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក គាត់ និងប្រពន្ធរបស់គាត់ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ នៅទីនេះក្នុងពេលវេលា មួយ។ ឃើញទេ កំណត់ទុកជាមុនចំពោះបុព្វហេតុមួយ។ ឃើញទេ?

87 ឥឡូវនេះខ្ញុំជឿថាអ្នកគឺជា—គឺ—ត្រូវបានសង្គ្រោះដោយការទទួលយក ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក គឺជាការបង្ហាញខាងក្រៅ ដើម្បី បង្ហាញថា មានអ្វីនៅខាងក្នុងបានកើតឡើង ដោយសារតែទឹកមិនមានគុណតម្លៃ អ្វីទេ វាគ្រាន់តែជានិមិត្តសញ្ញា។ ហើយខ្ញុំជឿថាអ្នកបានសង្គ្រោះនៅពេលអ្នក...

88 ឥឡូវនេះមានមនុស្សជាច្រើន (ខ្ញុំសូមនិយាយត្រង់នេះសម្រាប់បងប្រុស)... មានមនុស្សច្រើនណាស់...និយាយថាពួកគេបានសង្គ្រោះ មនុស្សជាច្រើនបាន ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ មនុស្សជាច្រើននិយាយភាសា ដទៃ ហើយមានទីសំគាល់គ្រប់យ៉ាងនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយនៅតែមិនបាន សង្គ្រោះ។ ត្រូវហើយ។ “នៅថ្ងៃនោះមនុស្សជាច្រើននឹងមករកខ្ញុំ ហើយនិយាយ ថា: ‘ឱព្រះអម្ចាស់អើយ តើទូលបង្គំមិនបានទាយក្នុងព្រះនាមទ្រង់ទេឬ?’ (គ្រូ អធិប្បាយ) ‘ទូលបង្គំមិនបានដេញអារក្ស ដោយនូវព្រះនាមទ្រង់ ហើយបានធ្វើការ ដ៏អស្ចារ្យជាច្រើនទេឬ។’ ទ្រង់តបថា ‘ចូរចាកចេញពីអញទៅ អ្នកដែលប្រព្រឹត្ត អំពើចម្លោះ។ អញមិនដែលស្គាល់ឯងទេ។’ ឃើញទេ? ដូច្នេះរឿងទាំងអស់នោះ នៅនៅឡើយទេ—វាជា—វាជាព្រះ វាស្ថិតនៅក្នុងដៃរបស់ទ្រង់។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែល ខ្ញុំឃើញ...

89 អ្នកនិយាយថា “ចុះហេតុអ្វី បានជាអ្នកនឹកឃើញមនុស្សដែលត្រូវធ្វើបុណ្យ ជ្រមុជទឹក?” គឺដោយសារតែខ្ញុំធ្វើតាមគំរូនៃការចាប់ផ្តើម។ យើងមិនអាចបាត់បង់ ផែនការនេះទេ។

90 ឥឡូវនេះ យើងនាំសារ៉ែកប៉ុល ពេលដែលគាត់បានរកឃើញសិស្សមួយចំនួន ដែលជាមនុស្សអស្ចារ្យ។ ខ្ញុំជឿថាពួកគេបានសង្គ្រោះហើយ ប៉ុន្តែពួកគេមិនទាន់ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ទោះបីជាពួកគេ បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក៏ដោយ (កិច្ចការ១៩)។ ប៉ុលបានឆ្លងកាត់ឆ្នេរខាងលើ នៃក្រុងអេរោសូរ។ គាត់បានរកឃើញសិស្សខ្លះ។ គាត់និយាយទៅគេថា: “តើអ្នក បានទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធតាំងពីអ្នកបានជឿឬទេ?”

គេឆ្លើយថា: “យើងមិនដឹងអំពីព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ ថាតើមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឬអត់។”

គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយអ្វី?”

ពួកគេថា “យើងបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកហើយ។ យ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យយើង ជាបុរសម្នាក់ដែលបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យព្រះយេស៊ូវ។” នោះជាបុណ្យជ្រមុជទឹកល្អណាស់។

91 ចូរមើលសារ៉ាក់ដ៍តឹងរឹងនេះ។ គាត់បាននិយាយថា “ប៉ុន្តែ យ៉ូហានបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកតែដើម្បីឲ្យប្រែចិត្ត” មិនមែនសម្រាប់ការផ្តាច់បាបទេ ព្រោះយញ្ញបូជាមិនត្រូវបានគេសម្លាប់នោះទេ ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដោយ... កាលគេបានឮដូច្នោះ ពួកគេក៏ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធក៏យាងមកសណ្ឋិតលើពួកគេ។

92 ឥឡូវនេះ តើវាបានធ្វើអ្វី? បានបង្ហាញថាមនុស្សទាំងនេះដែលត្រូវបានកំណត់ទុកជាមុនសម្រាប់ជីវិត ពេលដែលពួកគេបានឃើញសេចក្តីពិតតាមបទគម្ពីរ នោះពួកគេបានដើរក្នុងសេចក្តីពិត ហើយបានទទួលរង្វាន់ពីអ្នកជឿ: ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានយាងមកសណ្ឋិតលើពួកគេ ហើយពួកគេនិយាយភាសាដទៃ ទាយ លើកតម្កើងព្រះជាម្ចាស់។ អ្នកយល់វាឥឡូវនេះទេ? ឃើញទេ? ពួកគេបានធ្វើដូច្នោះ បន្ទាប់ពីពួកគេមានសេចក្តីអំណរជាខ្លាំងរួចទៅហើយ ស្រែកច្រៀងនិងសរសើរព្រះ។

93 នៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ពួកគេមានគ្រូអធិប្បាយបាទីស្ទនៅទីនោះ។ គាត់ក៏បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកដែរ។ ប៉ុន្តែគាត់គឺជា ហើយគាត់គឺជា—បញ្ជាក់ដោយ—ដោយព្រះគម្ពីរថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះគ្រីស្ទ។ ប្រជាជនមានអំណរយ៉ាងខ្លាំង ហើយពួកគេសប្បាយចិត្តខ្លាំង។ ហើយនៅតែពួកគេមិនមានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ! ពួកគេត្រូវតែទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកម្តងទៀត។ ហើយប៉ុលបាននិយាយនៅក្នុងកាឡាទី ១:៨ “ប្រសិនបើមានទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌មក ហើយផ្សាយដំណឹងល្អណាផ្សេងទៀតក្រៅពីអ្វីដែលខ្ញុំបានផ្សាយដល់អ្នករាល់គ្នា សូមឲ្យគេត្រូវបណ្តាសា។” មិនខ្វល់ថាវានឹងទៅយ៉ាងណា។

94 ដូច្នោះហើយ ដោយដឹងថារឿងទាំងនេះ...បងប្អូនរបស់ខ្ញុំប្រហែលជាមិនស្គាល់ ពួកគេទេ! ប៉ុន្តែ ដោយដឹងរឿងទាំងនេះ នោះខ្ញុំត្រូវបានដាក់កំហិត និងកាតព្វកិច្ច ចងក្លាប់នឹងព្រះ ដើម្បីអនុវត្តផែនការនៃគ្រឹះដំបូង ព្រោះគ្មានអ្នកណាអាចដាក់ គ្រឹះផ្សេងទៀតក្រៅពីគ្រឹះដែលបានដាក់រួចហើយនោះទេ។ នោះគឺជាសារឹក និង ហោរា។ ហោរាបានទាយទុកជាមុន ហើយសារឹកក៏ធ្វើតាម ហើយយើងត្រូវបន្ត អនុវត្តវារហូតដល់ការសាងសង់រួចរាល់។

95 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា មនុស្សម្នាក់ត្រូវបានសង្គ្រោះ ពេលគាត់ជឿលើព្រះអម្ចាស់ យេស៊ូវគ្រីស្ទអស់ពីចិត្ត ហើយចេញពីចិត្តរបស់គាត់ មិនមែនមកពីមនសិការ ខាងក្រៅរបស់គាត់ឥឡូវនេះទេ...

96 ឃើញទេ ហើយ—អ្នកគឺជាមនុស្សពីរ មនុស្សបីនាក់ក្នុងមួយ ព្រលឹង រូបកាយ និងវិញ្ញាណ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿជាក់លើអារម្មណ៍ខាងក្រៅរបស់អ្នក—ព្រលឹងរបស់ អ្នកពី...មិនមែនព្រលឹងរបស់អ្នកទេ តែមនសិការខាងក្រៅរបស់អ្នក អារម្មណ៍ របស់អ្នក... នៅពេលអ្នកភ្ញាក់ឡើង និយាយពាក្យម្យ៉ាងទៀត អ្នកគឺ—អ្នកត្រូវបាន ដំណើរការដោយញាណប្រាំយ៉ាង៖ មើលឃើញ ដឹងរសជាតិ មានអារម្មណ៍ ជុំក្លិន និងស្តាប់ឮ។ ពួកគេត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នកដើម្បីទាក់ទងផ្ទះនៅលើផែនដីរបស់អ្នក តែប៉ុណ្ណោះ ហើយពួកវា—ពួកវាមិនត្រូវបានផ្តល់ឱ្យអ្នកដើម្បីទាក់ទងផ្ទះស្ថានសួគ៌ របស់អ្នកឡើយ។ តាមពិតមានញាណប្រាំមួយនៅក្នុងខ្លួនមនុស្ស ពីព្រោះគាត់ជា លេខប្រាំមួយនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ។ គាត់ត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅថ្ងៃទីប្រាំមួយ ហើយ គាត់នៅលេខប្រាំមួយគឺជាបុរសម្នាក់។ ហើយគាត់បានឃើញ ស្គាល់រសជាតិ មាន អារម្មណ៍ ដឹងក្លិន ស្តាប់ឮ និងជំនឿ។ ជំនឿរបស់គាត់កំណត់គោលដៅរបស់គាត់ ជាកន្លែងដែលគាត់ត្រូវទៅ។

97 ឥឡូវនេះ ជំនឿគឺជាខ្លឹមសារនៃអ្វីដែលសង្ឃឹម ជាភស្តុតាងនៃរឿងដែល អ្នកមើលមិនឃើញ ភ្នក់ មានអារម្មណ៍ ជុំក្លិន ឬឮ។ ប៉ុន្តែដោយសេចក្តីជំនឿ នៅពេលដែលគាត់ចាប់បានព្រះបន្ទូល វាបញ្ជូនគាត់ចូលទៅក្នុងវិមាត្រមួយ (ឃើញទេ?) ដែលធ្វើឱ្យវាក្លាយជាការពិតសម្រាប់គាត់ រហូតដល់គាត់ល្អដូចមាន វានៅក្នុងដៃរបស់គាត់។ គាត់ដឹងថាវានឹងកើតឡើង។

98 ឥឡូវនេះ មានរឿងដូចគ្នាចំពោះសំណួរនេះ នៅទីនេះ ស្តីពីពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹក។ ឃើញទេ? ព្រះទ្រង់ជ្រាបថា មនុស្សទាំងនេះនឹងទទួលបុណ្យ

ជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ហើយប៉ុល គាត់បានកំណត់សេចក្តី ថ្លែងការណ៍ថា គ្មានមនុស្សណាម្នាក់ សូម្បីតែទេវតាមកពីស្ថានសួគ៌ មិនគួរបង្រៀន គោលលទ្ធិណាផ្សេងក្រៅពីអ្វីដែលគាត់បានបង្រៀននោះទេ ដូច្នោះ បើខ្ញុំមកជាគ្រូ អធិប្បាយ ធ្វើជាអ្នកបម្រើ ជាហោរា ឬអ្វីក៏ដោយ ឬសូម្បីតែទេវតាមួយអង្គចុះមក ហើយនឹងបង្រៀនអ្វីមួយដែលផ្ទុយនឹងអ្វីដែលសាវ័កនេះបានធ្វើ ហើយខ្ញុំមិនបាន បង្គាប់ប្រជាជនឲ្យទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ខ្ញុំនឹង ត្រូវបានរកឃើញដោយគម្ពីរថាជាសាក្សីក្លែងក្លាយអំពីរឿងដែលខ្ញុំអះអាងថាជឿ។

99 ដូច្នោះខ្ញុំជឿថាគំរូត្រូវបានគេដាក់ចុះ។ មនុស្សគ្រប់រូបនៅក្នុងព្រះគម្ពីរបាន ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ គ្មានពេលណាមួយដែល មាននរណាម្នាក់បានជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណ បរិសុទ្ធឡើយ។ ឃើញទេ? គ្មាននរណាម្នាក់ធ្លាប់ប្រោះ ពួកគេទាំងអស់ត្រូវបាន ជ្រមុជ។

100 ដូច្នោះខ្ញុំជឿថានៅពេលដែលអ្នកពិតជា... ចំពោះសំណួររបស់អ្នក បងប្រុស ដ៏មានតម្លៃ ខ្ញុំជឿថា នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់ទ្រង់ជ្រាបពីចិត្តរបស់អ្នក... វា នឹងមានមនុស្សរាប់ពាន់នាក់ដែលបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមរបស់ ព្រះយេស៊ូវ។ អ្នកគ្រាន់តែចុះទៅឯមនុស្សមានបាបស្ងួត ហើយឡើងមកសើម។ ឃើញទេ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែក្នុងនាមជាអ្នកជឿពិតប្រាកដ ថាអ្នកត្រូវតែដើរនៅក្នុង សេចក្តីជំនឿនិងមនសិការល្អទាំងអស់ឆ្ពោះទៅរកព្រះ នៅពេលអ្នកឃើញវា អ្នក បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក! ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថា វាគ្រាន់តែនៅក្នុងការបញ្ចេញមតិ ខាងក្រៅដែលបង្ហាញថាកិច្ចការខាងក្នុងនៃព្រះគុណត្រូវបានធ្វើរួចហើយ។

101 ដូចគ្នានឹងព្រះបានសង់ទូកធំៗ បាននិយាយថា “ល្អអេ ចូលទៅក្នុងវា អ្នក និងក្រុមគ្រួសារ និងគ្រួសាររបស់អ្នក។” ហើយពួកគេបានចូលទៅក្នុងវា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា បើមិនមានទូកធំនៅទីនោះទេ ព្រះនឹងអនុញ្ញាតឲ្យល្អអេឡើងលើ កំណាត់លើឬដើរលើទឹក។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែ ទ្រង់បានធ្វើទូកមួយសម្រាប់ឲ្យគាត់ ចូលទៅ ហើយនោះជារបៀបនៃការធ្វើវា នោះជាវិធីដែលព្រះបានប្រទាន។ ខ្ញុំជឿថា ព្រះជាម្ចាស់សង្គ្រោះមនុស្សដោយព្រះគុណ។ នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ តាមរយៈការបង្ហាញនេះគឺជាវិធីដែលព្រះបានប្រទានឲ្យដើម្បីចូលទៅក្នុងវា ដ្បិត ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកតាមរបៀបនោះ។



102 ខ្ញុំមិនច្បាស់ទោសអ្នកដទៃនោះទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែ...ខ្ញុំគិតថានោះហើយជាអ្វីដែលជាប់ប៉ុណ្ណោះ។ ទឹកមិនបានសង្គ្រោះមនុស្សទេ វាគ្រាន់តែបង្ហាញថាគាត់បានសង្គ្រោះហើយ វាជាការបង្ហាញខាងក្រៅ។ ឥឡូវនេះ ប្រហែលជាមិនត្រឹមត្រូវទេ បងប្អូន។ ប្រសិនបើវាមិនមែនទេ ហ្នឹងហើយ យើងនឹងចូលដល់វានៅពេលផ្សេងទៀត ឬ...មិនអីទេ។

**242. ក្នុងលោកុប្បត្តិ ៦:៤ ក្រោយទឹកជំនន់ មនុស្សប្រាំសំបើមមកពីណា?**

103 នោះជាសំណួរល្អ ល្អណាស់។ នោះគឺជាសំណួរសមហេតុផល។ តើមនុស្សប្រាំសំបើមទាំងនេះមកពីណា? អ័ដាមមិនមែនជាមនុស្សម្នាក់ឯងដូចយើងដឹងទេ ពីព្រោះព្រះគម្ពីរបានចែងថាអញ្ចឹង។ គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សធម្មតាម្នាក់។ តើពួកគេមកពីណា? ឥឡូវនេះ—ឥឡូវនេះ នេះជាជម្លោះដ៏ធំមួយ ហើយវាទើបតែត្រូវបានប្រគល់ឱ្យខ្ញុំ។ វាស្ថិតនៅលើក្រដាសធំ ខ្មៅ ហើយវាជាអក្សរធំ ឬខ្មៅនៅលើក្រដាសស។

104 ឥឡូវនេះ មនុស្សប្រាំសំបើមទាំងនេះ...ខ្ញុំជឿថាវាជា...នរណាម្នាក់នៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មាន...វាប្រហែលជាយូរសែនហើយ។ ខ្ញុំមិន—ខ្ញុំមិននិយាយឥឡូវនេះទេ បងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះ ថាវាជាយូរសែនហើយ។ ប៉ុន្តែវាហាក់ដូចជាសម្រាប់ខ្ញុំថាវាអាចជាគាត់ ឬលោកបណ្ឌិត សូហ្វៀល ឬពួកគេខ្លះ ដែលបាននិយាយថាមនុស្សប្រាំសំបើមទាំងនេះដែលនៅលើទឹកដីពិតជាវិញ្ញាណរបស់ព្រះ ដែលបានស្តាប់—ទៅរឿងនិទានរបស់សាតាំង ដូចដែលគាត់បានប្រាប់នៅក្នុង...នៅជុំវិញស្ថានសួគ៌...ហើយវាគឺជា មីកែល...ព្យាយាមបង្កើតសង្គ្រាមជាមួយមីកែលនៅស្ថានសួគ៌...ត្រូវបានបណ្តេញចេញ... កូនរបស់ព្រះទាំងនេះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្ស ហើយមនុស្សប្រាំទាំងនេះនៅក្នុងស្រុកនាពេលនោះ ដែលពួកគេបានសង្កត់ខ្លួនចូលទៅក្នុងសាច់ឈាមមនុស្ស។ បើអ្នកធ្វើដូច្នោះ អ្នកនឹងធ្វើឲ្យសាតាំងក្លាយជាអ្នកបង្កើត។ អ្នកមិនអាចធ្វើអញ្ចឹងបានទេ។

105 មិនលើសពីលោកបណ្ឌិត ស៊ីធី នៅឯសេរ៉នដេ អេតវ៉នទីស្ទ នៅលើពពែបូជា។ គាត់និយាយថាពពែមួយនោះ...ពួកគេបានសម្លាប់ពពែពីរក្បាល—ថ្ងៃនៃការបូជា ថ្ងៃនៃដង្វាយធួន ហើយពពែមួយត្រូវបានសម្លាប់ ហើយមួយទៀតបានដោះលែង។ ហើយបន្ទាប់មកគាត់បាននិយាយថាពពែដែលត្រូវបានសម្លាប់ តំណាងឱ្យព្រះយេស៊ូវដែលជាអ្នកផ្ទុកអំពើបាបរបស់យើងដែលបានសុគត ប៉ុន្តែ

ពពែដែលបានដោះលែង តំណាងឲ្យអារក្ស ដែលទទួលបានបាបរបស់យើង ហើយ ទៅជាមួយនឹងវាអស់កល្បជានិច្ច។ ឥឡូវនេះ អ្នកឃើញទេ ណាមួយ...តាមគំនិត របស់ខ្ញុំ...ប្រសិនបើរឿងនេះត្រលប់ទៅបងប្អូនខាង សេរីនដេ អេតវ៉ែនទីស្ទរីញ យ៉ាងម៉េច ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីអំពីបុរសដ៏អស្ចារ្យនោះទេ គឺលោកបណ្ឌិត ស្ទីត។ អូ គាត់គឺជាគ្រីស្ទានដែលឆ្លាត ឆ្លាតវៃ ល្អ មានវប្បធម៌ ជាអ្នកជឿ។ ប៉ុន្តែចំពោះខ្ញុំ អ្នកឃើញថា វាគ្មានន័យទេ។ ពេលអ្នកធ្វើដូច្នេះ អ្នកនឹងបូជាដល់អារក្ស។ ពួកគេ ទាំងពីរតំណាងឱ្យការសុគត ការបញ្ចុះសព និងការរស់ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ ទ្រង់ក៏បានសុគតជំនួសអំពើបាបរបស់យើង ហើយបានយកអំពើបាបរបស់យើង ទៅឆ្ងាយ។ ទាំងពីរគឺជាព្រះគ្រីស្ទ។

106 ដូច្នេះមនុស្សរូបធំមិនដែលមកពីការសង្កត់ខ្លួនគេចូលទៅក្នុង។ មនុស្សរូបធំ ទាំងនេះជាកូនរបស់កាអ៊ីន ដែលឪពុកជាសត្វពស់ ដែលមើលទៅគ្រប់ទិដ្ឋភាព ដូចមនុស្សប្រុស ប៉ុន្តែជាមនុស្សអស្ចារ្យ មាឌធំ ធំជាងមនុស្សធម្មតា។ ហើយជា កន្លែងដែលកូនប្រុសទាំងនោះមក ពីព្រោះពួកគេជាកូនរបស់កាអ៊ីន ពីព្រោះពួកគេ ជាជនជាតិកាណាននៅស្រុកកាណាន ជាកន្លែងដែលពួកគេមក។ ហើយនោះជា កន្លែងដែលកាអ៊ីនបានទៅ។ ហើយនោះគឺជា...ឃើញទេ វាក៏បញ្ជាក់ពីពូជរបស់ ពស់ដែរ។ វាជាវង្សតំណែងខុសគ្នារបស់មនុស្សទាំងស្រុង។ នោះជាគ្រាប់របស់សត្វ ពស់។ ឃើញទេ?

107 ឥឡូវនេះ—សំណួរអំពីពូជពស់នោះគឺនៅទីនេះ ដូច្នេះយើងហើយ—យើងនឹង ទៅដល់វា ហើយខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកចងចាំរឿងនេះនៅក្នុងចិត្ត។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែដើម្បីផ្តល់ប្រវត្តិខ្លះ។

108 ឃើញទេ ពួកគេបាន—ពួកគេជាជនជាតិកាណាន ជាមនុស្សរូបធំទាំងនេះ ពួកគេជាកូនរបស់កាអ៊ីន ដែលជាកូនពស់។ ហើយសត្វពស់ជាបុរសមាឌធំ ពូកែ មហិមា មិនមែនជាសត្វល្អនទាល់តែសោះ វាស្អាតណាស់។ វាជាមនុស្សស្លូតបូត បំផុតក្នុងចំណោមសត្វពាហនៈទាំងអស់។ ហើយវាគឺជាមនុស្សតែម្នាក់គត់...

109 ឃើញទេ—ហ្សែនពីសត្វទៅស្រ្តីនឹងមិនបង្កាត់ពូជទាល់តែសោះ។ ពួកគេបាន ព្យាយាមវាម្តងហើយម្តងទៀត វាគ្មានកូនចំពោះមេជីវិតឃ្នាលរបស់ស្រ្តី។ ហើយ ឥឡូវនេះ ពួកគេកមិនឃើញទេ។ យកសត្វស្វាមួយក្បាល វាជាបស់ដែលពួកគេ អាចរកឃើញសម្រាប់បុរស ឬសត្វស្វាហ្គោរីឡា ឬអ្នកខ្លះដែលជិតដូចនឹងមនុស្ស

នោះ។ នៅពេលដែលព្រះជាម្ចាស់នៅក្នុងការវិវត្តដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់ចាប់ផ្តើម បង្កើតត្រី បន្ទាប់មក ទ្រង់បានបង្កើតសត្វស្លាប បន្ទាប់មក ទ្រង់បានបង្កើតរបស់ ផ្សេងទៀត សត្វ ហើយពួកវាបន្តឡើងរហូតទាល់តែសត្វស្វាមួយចេញមក និង ទៅជាស្វាមួយ និងចុះទៅហ្គេវីឡា ហើយបន្ទាប់មកចូលទៅក្នុងទម្រង់នៃសត្វពស់ ហើយបន្ទាប់មកពីសត្វពស់ទៅជាបុរសម្នាក់។

110 ហើយមនុស្សជាតិបានព្យាយាមស្វែងរក វិទ្យាសាស្ត្រព្យាយាមស្វែងរកឆ្អឹង តើ សត្វនេះជាអ្វី ដែលនៅកៀកនិងមនុស្ស។ ហើយមនុស្សគឺជាសត្វ។ មនុស្ស ផ្នែក សាច់គឺសាច់សត្វ យើងដឹងហើយ។ យើងជាថនិកសត្វ ដែលជាសត្វមានឈាម ក្តៅ យើងដឹងហើយ! ប៉ុន្តែអ្វីដែលធ្វើឱ្យមានភាពខុសគ្នា? សត្វមិនមានព្រលឹង ខាងក្នុងទេ ប៉ុន្តែមនុស្សមាន។ សត្វមិនដឹងការខុសត្រូវទេ។

111 ឆ្កែញី មិនដឹងថាខ្លួនត្រូវពាក់អាវទេ ហើយខ្ញុំមិនជឿថាវានឹងស្លៀកខោខ្លីទេបើ វា...យល់។ មិនមែនសាបព្រោះទេ ប៉ុន្តែវាជាពូជមនុស្សធ្លាក់ចុះ។ ឃើញទេ?

112 ឥឡូវនេះ មាន—មានកន្លែងដែលវាមក។ នោះហើយជាកន្លែងដែលយក្ស ទាំងនេះមក។ ពួកគេជាកូនរបស់សត្វពស់។

113 ហើយមើលនៅពេលដែលវាបានឃើញអេវ៉ានៅក្នុងស្ថានភាពនេះវា...សាតាំង បានចូលទៅក្នុងវា ហើយធ្វើឲ្យវាធ្វើ... ឃើញទេ អំជាមមិនបានរកឃើញនៅឡើយ ទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងពីរបៀបប្រើពាក្យទាំងនេះទេ។ វានឹងត្រូវនៅទីនេះជាមួយ អ្នកទាំងអស់គ្នា ប៉ុន្តែមានអ្នកខ្លះរិះគន់វា។ អ្នកដឹងទេ ពួកគេតែងតែព្យាយាម ជ្រើសរើសអ្វីមួយ។ ប៉ុន្តែមើល អំជាមមិនដែលស្គាល់អេវ៉ាជាប្រពន្ធភាគីទេ។ វា មិនដែលមកកន្លែងនោះទេ ហើយសាតាំងបានវាយគាត់នៅទីនោះ។ ឃើញទេ? ហើយពេលដែលនាងមានផ្ទៃពោះ ក៏បានស្គាល់នាង។ យើងនឹងដឹងអំពីសំណួរ បន្ទាប់នេះ ឬសំណួរមួយក្នុងចំណោមសំណួរទាំងនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាវានៅឯណា ទេ យើង...ខ្ញុំគ្រាន់តែឃើញវានៅទីនេះ។ ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែមានកន្លែងដែលមនុស្ស រូបជមក។

243. បងប្រុស ប្រាណហាំ ជាទីគោរព តើកូនប្រុសស្រីទាំងអស់នៃអ្នកជឿដែល បានកើតជាថ្មីនឹងបានសង្គ្រោះដែរឬទេ?

114 អត់ទេ បង អត់ទេ ពួកគេប្រាកដជាមិនអញ្ចឹងទេ។ ឃើញទេដូចខ្ញុំ—ដូចដែលខ្ញុំបានចម្លងដាវីខ ខូក្លីស៊ី លើការកត់សម្គាល់នេះ: “ព្រះមិនមានចៅទេ (ឃើញទេ?) មានតែកូនប្រុសស្រី។” ឃើញទេ ពួកគេនឹងត្រូវកើតដូចឪពុក និងម្តាយរបស់ពួកគេបានកើតមកពីព្រះវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ? នោះហើយជាអ្វីដែលធ្វើឱ្យបុរសក្លាយជាមនុស្សថ្មី គឺដោយសារតែគាត់បានកើតជាថ្មី កើតជាថ្មី។ កំណើតដំបូងរបស់គាត់នាំឱ្យគាត់ជាមនុស្សធម្មជាតិនៅលើផែនដី កំណើតទីពីររបស់គាត់នាំគាត់មកជាបុរសខាងវិញ្ញាណនៃស្ថានសួគ៌។ ឃើញទេ? វាផ្លាស់ប្តូរគាត់ ព្រលឹងរបស់គាត់ មិនមែនសតិសម្បជញ្ញៈខាងក្រៅរបស់គាត់ទេ ភាពខាងក្រៅរបស់គាត់គឺអារម្មណ៍របស់គាត់ គាត់នៅតែមានអារម្មណ៍ និងដឹងក្លិន ស្គាល់រសជាតិ និងស្តាប់ឮ ប៉ុន្តែផ្នែកខាងក្នុងរបស់គាត់ បំណងប្រាថ្នារបស់គាត់ អ្វីដែលជំរុញទឹកចិត្តគាត់ ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរទៅជាមួយព្រះ។ ឃើញទេ?

115 ឥឡូវនេះ សូមចាំថា មធ្យោបាយតែមួយគត់ដែលអាចកើតឡើងបានគឺ: ដូចនៅសម័យនាយទាហានរ៉ូម៉ាំងដែរ។ ប៉ុលបានប្រាប់ជនជាតិរ៉ូម៉ាំង គាត់និងស៊ីឡាស ពេលគាត់ចង់ទាញដាវសម្លាប់ខ្លួន ព្រោះព្រះជាម្ចាស់បានអង្រួនគុកដោយការព្រួយដី គាត់បាននិយាយថា “កុំធ្វើបាបខ្លួនឯង ព្រោះយើងទាំងអស់គ្នានៅទីនេះ។ ក្រោកឡើង!” ហើយចង់ដឹងថាគាត់អាចធ្វើអ្វីបាន។ គាត់បាននិយាយថា “ចូរក្រោកឡើង ហើយទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹក ដោយអំពើនាវ...ដោយព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ហើយអ្នក និងអ្នកផ្ទះរបស់អ្នកនឹងបានសង្គ្រោះ។” ឃើញទេ? ក្នុងន័យផ្សេងទៀតគឺ “ជឿលើព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ អ្នក និងអ្នកផ្ទះរបស់អ្នកនឹងបានសង្គ្រោះ។”

116 ឥឡូវនេះយ៉ាងម៉េច? ប្រសិនបើអ្នកផ្ទះរបស់អ្នកជឿតាមរបៀបដែលអ្នកជឿ។ ឃើញទេ? អ្នកអធិស្ឋាន ហើយថ្វាយកូនរបស់អ្នកចំពោះព្រះ ហើយជឿលើព្រះដោយជឿថាពួកគេនឹងបានសង្គ្រោះ។

117 ខ្ញុំទើបតែបានឆ្លងកាត់បទពិសោធន៍ជាមួយ ធរបេកាកូនរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? សូមថ្វាយបង្គំព្រះ។ នៅពេលដែលនាងនៅជាក្មេងតូច “ក្មេងជំទង់-អាសី” ហើយនាងទៅជាមួយក្មេងស្រីខ្លះនៅពេលយើងចេញទៅទីនោះដំបូង នឹង...រត់លើផ្ទះក្មេងស្រីខ្លះកំពុងរៀនក្មេង... ហើយក្មេងស្រីនេះ...ខ្ញុំមកត្រឹមមួយថ្ងៃ ហើយក្មេងស្រីនេះកំពុងអង្គុយលេងព្យាណូដែលកំពុងលេងបទ រ៉កនិងរ៉ូល។ អញ្ចឹង វាគ្រប់គ្រាន់

ហើយសម្រាប់ខ្ញុំ! ដូច្នោះ ខ្ញុំប្រាប់នាងឲ្យនៅឆ្ងាយពីទីនោះ។ ឃើញទេ? ហើយ បន្ទាប់មកនាងបាននិយាយថា “មែនហើយ វាជាកន្លែងតែមួយគត់ដែលខ្ញុំត្រូវ ទៅរៀនតន្ត្រី។” (អ្នកដឹងពីរបៀបថា “វ័យជំទង់-អាសី” ទទួលបាន។)

118 ហើយខ្ញុំបាននិយាយ... ក្មេងគ្រប់រូបត្រូវឆ្លងកាត់វា។ ជាក់ស្តែង មនុស្សគ្រប់រូប ឆ្លងកាត់វ័យនោះ។ អ្នកធ្លាប់ ខ្ញុំក៏ធ្លាប់។ ហើយយើងត្រូវគិតពីគំនិតរបស់ពួកគេ។

119 ដូច្នោះ ប៉ុន្មានថ្ងៃក្រោយមក ម្តាយរបស់នាងបានតាមរកនាងឱ្យធ្វើអ្វីមួយ ហើយនាងខ្ជិល។ ឥឡូវនេះ នោះមិនមែនជាធិបិកាទេ។ នាងបានចុះហើយទាត់ទ្វារ ហើយស្ទើរតែធ្លាក់របស់បរចេញពីជញ្ជាំង ទៅសាលារៀន។

120 ពេលនេះ ខ្ញុំគួរតែ ហាក់ដូចជា ត្រូវដកខ្សែក្រវាត់ចេញ ហើយដើរតាមនាងទៅ ទីនោះនៅក្នុងទីធ្លា ហើយនាំនាងត្រឡប់មកវិញដោយមានចងជុំវិញនាង។ ឃើញ ទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំបានគិតថា “ចាំបន្តិច ខ្ញុំត្រូវគិតគំនិតក្មេងវ័យដប់ប្រាំបីឆ្នាំ។” ឃើញទេ? “ឥឡូវនេះ” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ម៉ាក ខ្ញុំដឹងរឿងនោះ...” នាងចាប់ផ្តើមយំ មេដា។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថាអ្នកបានធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ ខ្ញុំបាន ធ្វើទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើវាចេញពីដៃរបស់យើង យើង ត្រូវបោះជំហានបន្ទាប់។”

121 ដូចដែលស្ត្រីខ្លះបានសរសេរយ៉ាងផ្អែមល្អមនៅថ្ងៃមុន (វាក៏នៅក្នុងសំណួរ មួយក្នុងចំណោមសំណួរទាំងនេះនៅទីនេះ) បាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណ ហាំ អ្នកមិនមែនជាព្រះមែស៊ីទេមែនទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “មិនមែនទេ លោកស្រី។”

នាងបាននិយាយថា “យើងជឿថាអ្នកជាអ្នកគង្វាលរបស់យើង ប៉ុន្តែអ្នកតែង តែចង្អុលយើងទៅកាន់អ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ត្រូវហើយ នោះជាការពិត” ឃើញទេ?

122 ខ្ញុំបាននិយាយថា “មើលចុះ សម្លាញ់ ឥឡូវអ្នកត្រូវស្តាប់ខ្ញុំ។ វាពិបាកសម្រាប់ អ្នកក្នុងការធ្វើវា ខ្ញុំជាប្តីរបស់អ្នក។ ប៉ុន្តែមនុស្សបើកបរឆ្លងប្រទេស និងជុំវិញ សម្រាប់តែពាក្យណែនាំមួយចំនួនប៉ុណ្ណោះ។ ឥឡូវនេះប្រសិនបើអ្នក... ខ្ញុំបាន និយាយជាមួយនាងកាលពីថ្ងៃមុន ហើយនាងទើបតែដើរចេញពីខ្ញុំ។”

123 ឥឡូវនេះ បើកគឺ មិនដែលធ្វើបែបនេះដាក់ខ្ញុំទេ។ ឃើញទេ? ហើយពេល ម្តាយនាងនិយាយរឿងនេះ នាងបានទាត់ទ្វារហើយនិយាយថា “អ្នករំពឹងថាខ្ញុំនឹង នៅទីនេះ ហើយក្លាយជាផ្កាក្នុងផ្ទះពេញមួយជីវិតរបស់ខ្ញុំ?” ហើយបន្ទោស! នាង បានទាត់ទ្វារហើយចេញទៅ។ នោះគឺជាអារក្ស។

124 ខ្ញុំចាំបានថា ពីរឆ្នាំដំបូងនៃជីវិតរបស់នាង នាងបានយំ។ យើងចូលទៅក្នុង ភោជនីយដ្ឋានហើយញាំ ខ្ញុំនឹងដើរជាមួយនាងនៅតាមផ្លូវ ខណៈដែលមេដាក់ពូង ញាំ ហើយបន្ទាប់មកនាងនឹងដើរជាមួយនាងពេលខ្ញុំញាំ។ គ្រាន់តែយំហើយយំ ទៀត។ ហើយថ្ងៃមួយនៅទីនេះនៅប្រទេសកាណាដា យំពេញមួយយប់ ហើយ ខ្ញុំមិនអាចសម្រាកនិងធ្វើអ្វីៗគ្រប់យ៉ាងបានទេ។ ខ្ញុំឈរនៅទីនោះ... ឥឡូវនេះ។ ហើយមានអ្វីមួយនិយាយមកខ្ញុំថា “វាគឺជាអារក្សជ្រៀតចូលកិច្ចការបម្រើព្រះរបស់ អ្នក។”

125 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប្រគល់កូននោះមកឯខ្ញុំ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សាតាំង អើយ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ឯងដកដៃចេញពីនាងទៅ។” នាងឈប់ភ្លាម ហើយមិនយំទៀតទេ។ នាងជាក្មេងដែលស្ងប់ស្ងាត់បំផុតដែលខ្ញុំទទួលបាន។ ចាប់ពីម៉ោងនោះមក វាបានបាត់ទៅ។ អ្នកត្រូវតែទទួល... អ្នកត្រូវតែមានវានៅក្នុង ខ្លួនអ្នក មុនពេលអ្នកអាចធ្វើបាន!

ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលដែលនាង... ហើយបន្ទាប់មកនោះ... នាងបាន ចាប់ផ្តើម។ ហើយខ្ញុំបានយកមេជាប្រហែលមួយម៉ោង។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “មេ ជា ដកដៃចេញ។”

“ខ្ញុំ? នោះជាកូនរបស់ខ្ញុំ!”

126 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើមិនមែនជារបស់ខ្ញុំទេឬ?” មិនអីទេ។ ខ្ញុំបាននិយាយ ថា “ប្រសិនបើនាងបានស្លាប់នៅព្រឹកនេះ អ្នកត្រូវតែប្រគល់នាងទៅព្រះសម្រាប់ គោលដៅដ៏អស់កល្បរបស់នាង។ ហេតុអ្វីបានជាយើងមិនអាចថ្វាយនាងទៅព្រះ ឥឡូវនេះសម្រាប់ការធ្វើដំណើររបស់នាងនៅលើផែនដី?”

ហើយនាងបាននិយាយថា “មែនហើយ នោះជាកូនខ្ញុំ!”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “វាជារបស់ខ្ញុំផងដែរ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ឥឡូវនេះអ្នកអាចយករបស់អ្នក...”

“ខ្ញុំមិននិយាយអ្វីជាមួយនាងទេ?”

127 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអញ្ចឹងទេ។ យើងនឹងឈប់បន្ទោសនាង គ្រាន់តែណែនាំនាង។ នាងត្រូវការមិត្តភក្តិ ហើយអ្នកគឺជាអ្នកធ្វើជាមិត្តភក្តិរបស់នាង អ្នកនិងខ្ញុំ។ យើងជាឪពុកម្តាយរបស់នាង។”

128 ក្មេងទាំងនេះសព្វថ្ងៃត្រូវការមិត្តភក្តិ។ បើគេមានម្តាយឪពុកនឹងនៅផ្ទះមើលថែគេ ជំនួសឱ្យការចេញពីទីនេះនៅក្នុងរង្គសាលាដែលរត់ពេញមួយយប់ និងអ្វីៗដូចនោះ នឹងមិនមាន—នឹងមិនមានកំហុសអនីតិជន។ ឃើញទេ?

129 ពួកគេបានចេញពីព្រះគម្ពីរ។ ពួកគេទាំងអស់គ្នាបានទៅព្រះវិហារ ហើយបង្កើតហ្គេមបុរសកូននិងអ្វីៗដូចនោះ...ឃើញទេ? អ្នកកំពុងព្យាយាមធ្វើឲ្យដូចជាការលើកឡើងរបស់សាតាំងពីរឿងហូលីវូដ។ អ្នកមិនអាចនាំហូលីវូដចូលក្នុងព្រះវិហារបានទេ អ្នកត្រូវរត់ទៅ...ខ្ញុំមានន័យថានាំព្រះវិហារចូលហូលីវូដ អ្នកត្រូវរត់នាំហូលីវូដមកកាន់មូលដ្ឋានរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? កុំទៅលើទឹកដីគេ ឲ្យគេមកទីនេះ។ យើងមានអ្វីមួយដែលគេមិនដឹង។

130 ដូច្នេះ យើងនៅទីនោះលុតជង្គង់ថ្វាយបង្គំព្រះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំដឹងថានាងមានអាយុដប់ប្រាំបីឆ្នាំ នឹងនៅប៉ុន្មានថ្ងៃទៀត ហើយនាង...ហើយមនុស្សស្រីដែលមានវ័យហ្នឹងគិតអំពីមិត្តប្រុស ហើយយើងបានរក្សានាងរហូត។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដែលចង់ឃើញនាងរៀបការទេ។ ខ្ញុំចង់ដាក់នាងនៅក្នុងការិយាល័យនៅទីនេះ ធ្វើការងារ។ ខ្ញុំចង់ឃើញនាងពោរពេញដោយព្រះវិញ្ញាណនិង—និង—ហើយរស់នៅបែបនោះ។”

ហើយនាង...មែនហើយ យើងទាំងអស់គ្នាចង់បានបែបនោះ។ នាងបាននិយាយថា “មែនហើយ យើងមិនអាចធ្វើវាបានទេ។” បាននិយាយថា “នាងគ្រាន់តែមិនស្តាប់វា។”

131 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ចាំបន្តិច! យើងបានចិញ្ចឹមនាងតាមលទ្ធភាពដែលយើងអាចធ្វើបាន ឥឡូវនេះដាក់នាងនៅក្នុងព្រះហស្តនៃព្រះ សូមដាក់នាង។” ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “ពេលនាងធ្វើអ្វីនិយាយថា ‘Becky, ជាទីស្រឡាញ់, ម្តាយមិនចង់ឱ្យអ្នកធ្វើដូច្នេះ, ប៉ុន្តែខ្ញុំជាមិត្តរបស់អ្នក; ខ្ញុំនឹងនៅជាមួយអ្នក។’ ឃើញទេ? ឱ្យនាងដឹងថាអ្នកស្រឡាញ់នាង។ នាងនឹងយកនរណាម្នាក់មកស្រលាញ់នាង

ហើយវាអាចជាស្រ្តីខុស។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “អ្នកជាស្រ្តីផ្តល់សេចក្តីស្រឡាញ់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “អូនសម្លាញ់ ស្តាប់ទៅដូចជាស្រពិចស្រពិល ប៉ុន្តែមនុស្សមកគ្រប់កន្លែង ហើយធ្វើការសម្ភាសន៍ផ្ទាល់ខ្លួន និងរឿងផ្សេងៗ។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “សម្រាប់ខ្ញុំវាជារឿងធម្មតាណាស់ យើងជាគូនឹងគ្នាទៅវិញទៅមក ព្រោះយើងជាប្តីប្រពន្ធ ប៉ុន្តែយើងមិនដែលឲ្យរឿងនោះកើតឡើងឡើយ។ អ្នកត្រូវតែចាំថា នេះគឺជាព្រះនាមរបស់ព្រះអម្ចាស់!”

ដូច្នោះនាងបាននិយាយថា “ត្រឹមត្រូវ។”

យើងបានចុះហើយថ្វាយវាចំពោះព្រះ។ បាននិយាយថាយើងនឹងដកដៃចេញពីវា។

នៅសៀវភៅនោះ នាងចូលមក។ នាងបាននិយាយថា “អញ្ជឹង ខ្ញុំគិតថា អ្នកនៅតែនិយាយថា ខ្ញុំមិនគួរទៅទីនោះ!”

132 មេដាបាននិយាយថា “អត់ទេ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយអ្វីអំពីវាទេ។” បានបន្តថា “អ្នកដឹងទេ ម្តាយមិនចង់ឱ្យអ្នកធ្វើដូច្នោះទេ ហើយអ្នកដឹងថាវាដូចជាសម្លាប់ប៉ារបស់អ្នកអញ្ជឹង ពេលគាត់ឮអ្នកនៅទីនោះលេងតន្ត្រីប៊ុកគី-រូគី ជាមួយក្មេងស្រីនោះ។” បានបន្តថា “ឥឡូវនេះ គាត់មិនចង់ឱ្យអ្នកធ្វើបែបនោះទេ ហើយយើងក៏មិនចង់ឱ្យអ្នកធ្វើដូច្នោះដែរ បើក៏ ប៉ុន្តែ យើងគ្រាន់តែថ្វាយអ្នកចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកដឹងថាយើងស្រឡាញ់អ្នក។ ធ្វើអ្វីក៏យើងនៅតែស្រលាញ់អ្នក។”

នាងស្រែកឡើងថា “យ៉ាងណាក៏ខ្ញុំនឹងទៅ!”

បានតបថា “មិនអីទេ កូនជាទីស្រឡាញ់។” ដូច្នោះបានទៅមុខ។ បាននិយាយថា “មិនអីទេ ខ្ញុំនឹងរៀបចំអាហារពេលល្ងាចនៅពេលអ្នកត្រលប់មកវិញ។” នាងមិនបានទៅទេ! អត់ទេ នាងមិនដែលបានទៅតាំងពីពេលនោះមក។ ឃើញទេ?

133 មិនយូរប៉ុន្មាននាងបានជួប ចច ហើយចចគឺជាគ្រីស្ទាន។ ដែល—ដែលបានដោះស្រាយវានៅពេលនោះ។

134 នាងកំពុងព្យាយាមប្រាប់លោកស្រីរ៉ូដ អំពីវានៅថ្ងៃមុន។ នាងបាននិយាយថា “អូ ខ្ញុំកាលបង្កើតអាក្រក់ណាស់។” បានប្រាប់ថា “ប៉ានិងម៉ាក់បានថ្វាយខ្ញុំចំពោះព្រះអម្ចាស់។” បាននិយាយថា “វាអាក្រក់ណាស់។” ប៉ុន្តែការដែល—នោះវាធ្ងន់ធ្ងរ



សម្រាប់ពួកយើង។ យើងមិនចង់ឱ្យមានធ្ងន់ធ្ងរជាងនេះទេ។ ឃើញទេ? សូមឱ្យវា ទៅដូចនោះ។ មិនអីទេ។

**244. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះពួកយើង... (អូ អូ! ខ្ញុំចាំបានអានរឿងនេះ។ ខ្ញុំមិនមែន...ខ្ញុំនឹងទុកវាពេលក្រោយ ប៉ុន្តែខ្ញុំ គិតថាខ្ញុំប្រហែលជាអានវាដែរ។ ការសរសេរដោយដៃមនុស្សស្រី។ នាង ច្បាស់ជាមកពីរដ្ឋ កេនតាក់ពីព្រោះនាងមាន—សំបុត្រ កុសុមស ផត លែន ស៊ីម៉ងត់នៅទីនេះ។) បងប្រុសប្រាណហាំតើអ្នកគិតយ៉ាងណាចំពោះ បងប្អូនស្រីរបស់យើងក្នុងព្រះវិហារដែលស្លៀករូបខ្លីបែបនេះ? តើវាមិនខុស នឹងទីបន្ទាល់របស់យើង ហើយធ្វើជាគំរូមិនល្អសម្រាប់យុវជនរបស់យើង ក្នុងក្រុមជំនុំរបស់យើងនេះទេឬ? វាហាក់ដូចជាខ្ញុំ-ខ្ញុំ...ដើម្បីមើលក្មេង... ឃើញស្ត្រីមុខធំម្នាក់ស្លៀករូបខ្លីពេកទើបបង្ហាញជង្គង់ពេលដើរ។**

135 មិនថាអ្នកជាអ្នកណាទេ បងស្រី ឬបងប្រុសជានរណា ខ្ញុំយល់ស្របនឹង អ្នកមួយរយភាគរយ។ វាជាការអាម៉ាស់មួយ ប៉ុន្តែប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលត្រូវធ្វើអំពីវា! ខ្ញុំអធិប្បាយយ៉ាងខ្លាំងតាមបែបខ្ញុំចេះអធិប្បាយ ពួកគេធ្វើវាដូចគ្នា។ ដូច្នេះវាជា ការវិនិច្ឆ័យរបស់ពួកគេ ព្រោះព្រះបន្ទូលបានចេញ។ បាទ ខ្ញុំពិតជាប្រឆាំងនឹង ពួកគេនូវសម្លៀកបំពាក់ខើចខ្លីដែលមើលទៅដូច... ខ្ញុំតែងតែផ្ដិតផ្ដងចំពោះកូនៗ របស់ខ្ញុំ បើកគី និងសារ៉ា។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាពួកគេចូលប៉ុនណាទេ...នោះគឺ...ខ្ញុំគ្រាន់តែ ខឹងនឹងគេគ្រប់ពេល។ ខ្ញុំគិតថាគេថែមទាំងស្លៀកពាក់...មេជាស្លៀករបស់បើកគីជា រៀងរាល់ថ្ងៃ។ ឃើញទេ? រូបខ្លីឡើងលើ...បណ្ដាលឱ្យកុមារ អ្នកអាចរំពឹងថានៅក្នុង កុមារ ហើយអ្នកត្រូវតែកែតម្រូវពួកគេ ប៉ុន្តែពេលនិយាយដល់មនុស្សស្រី មានអ្វី ខុសនៅទីនោះ។ ឃើញទេ?

136 មិនចង់ឱ្យប៉ះពាល់អារម្មណ៍ទេឥឡូវនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែឆ្លើយសំណួរ។ អ្នកសួរខ្ញុំ ពីចិត្តរបស់អ្នក ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើអ្នករកឃើញដំណោះស្រាយ ខ្ញុំ—សូមមកប្រាប់ខ្ញុំ ខ្ញុំនឹងប្រាកដថាវា ប្រសិនបើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីមួយអំពីវា។

137 ដូចអ្នកខ្លះនិយាយកាលពីថ្ងៃមុនថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នកចុះ បងប្រុស ប្រាណហាំ” បាននិយាយថា “ខ្ញុំប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលអំជាម និងអេវ៉ា...” បានបន្តថា “វាគ្រាន់តែ ជាការពិត ពួកគេមានផ្លែប៉ោមមួយ!” ហើយខ្ញុំបានកត់សម្គាល់ឃើញថាពួកគេ បានផ្លាស់ប្តូរវាឥឡូវនេះ ពួកគេនិយាយថាពួកគេមានអ្វី? ខ្ញុំជឿថាវាត្រូវបានគេ

ហៅថាអ្វីមួយ? ប្រុងប្រុសម្នាក់និយាយថា “អាព្រឹកខូតៗ”—អេដ។ អាព្រឹកខូត បាទ វាជាផ្លែអាព្រឹកខូតដែលគេបរិភោគ។ មែនហើយ វាដល់ពេលដែលត្រូវឆ្លងកាត់ផ្លែ អាព្រឹកខូត ម្តងទៀត ប្រសិនបើវាធ្វើឱ្យពួកគេដឹងថាពួកគេស្រាត។ ឃើញទេ?

245. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំបានទទួលយកសាររបស់ព្រះនៅថ្ងៃនេះ ហើយកូនប្រុសរបស់យើងផងដែរ។ ហើយយើងទាំងពីរនាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ ប្តីរបស់ខ្ញុំ—ប្តីរបស់ខ្ញុំមិនបានទទួលយកសារនេះទេ ហើយកំពុងប្រឆាំងនឹងសារនេះ។ ហើយគាត់បានមានឥទ្ធិពលលើកូនប្រុសរបស់យើង ហើយកំពុងនាំគាត់ទៅព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ។ គាត់ចង់ឲ្យខ្ញុំទៅព្រះវិហារជាមួយគាត់ ពេលយើងមិនបានថ្វាយបង្គំនៅឯពេលខុសនោះទេ។ តើវាជាការត្រឹមត្រូវសម្រាប់ខ្ញុំទេដែលទៅជាមួយគាត់ ឬតើវាល្អប្រសើរជាងដើម្បីនៅក្រៅនិកាយនោះ?

138 ឥឡូវនេះ បងស្រីជាទីស្រឡាញ់...នាងមិនបានចុះឈ្មោះនៅទីនេះទេ ប៉ុន្តែប្រហែលជាអ្នកកំពុងស្តាប់សំណួររបស់អ្នក ប្រសិនបើអ្នកមិនស្តាប់ទេ អ្នកនឹងពួវានៅលើខ្សែអាត់។ ទៅជាមួយប្តីរបស់អ្នក ប៉ុន្តែកុំធ្វើជាដៃគូ—នៃអ្វីដែលពួកគេកំពុងធ្វើ។ មើល អ្នកត្រូវតែស្រឡាញ់ប្តីរបស់អ្នក ហើយសេចក្តីស្រឡាញ់គឺជាអ្វីដែលត្រូវធ្វើតាម។ អ្នកគ្រាន់តែប្រែពិតប្រាកដ គាត់នឹងស្រែកប្រសិនបើមានអ្វីនៅក្នុងគាត់។

139 កុំចូលរួមក្នុងនិកាយរបស់ពួកគេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “នៅឱ្យឆ្ងាយពីនិកាយនោះ។” កុំចូលរួមជាមួយវា ទៅក្នុងវា។ ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចបាននំប៉័ងទាំងមូលទេ យកពាក់កណ្តាលក៏បាន បើមិនអាចបានពាក់កណ្តាលទេ ត្រឹមតែមួយចំណែកក៏បាន។ ឃើញទេ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនោះជាវិធីដែលអ្នកនឹងឈ្នះប្តីរបស់អ្នកដោយធ្វើដូច្នោះ។ កុំក្រអឺតក្រទម នោះគាត់នឹងដឹងថាគាត់មានច្រើនដូចអ្នកមានដែរ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែនៅពេលដែលអ្នកអាចបង្ហាញអ្វីដែលអ្នកមាន ដែលគាត់មិនមាន នោះនឹងធ្វើឱ្យគាត់ស្រែកឃ្លានចង់ធ្វើដូចអ្នក។ ភរិយាបរិសុទ្ធ ធ្វើឱ្យប្តីបានបរិសុទ្ធ។

140 នោះគ្រាន់តែជាដំបូន្មានប៉ុណ្ណោះ។ ដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំអាចចំណាយពេលយូរលើវា ប៉ុន្តែយើងគ្រាន់តែចង់ឆ្លងកាត់ឱ្យបានច្រើនតាមដែលយើងអាចធ្វើបាន ព្រោះខ្ញុំឃើញថាខ្ញុំមានពេលប្រហែលម្ភៃពីរនាទីប៉ុណ្ណោះ។ មិនអីទេ។

246. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំជឿសារដែលអ្នកបង្រៀនដោយអស់ពីចិត្ត។ វាធ្វើឱ្យព្រលឹងខ្ញុំរើប ទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ ប្រពន្ធ និងកូនរបស់ខ្ញុំមិនសប្បាយចិត្តនឹងព្រះបន្ទូលនោះទេ។ ពួកគេមិនចង់បំបែកខ្លួនចេញពីទម្លាប់ខាងលោកិយខ្លះទេ។ អ្នកបាននិយាយថាយើងគួរតែទាមទាររបស់យើង—ទាមទារគ្រួសាររបស់យើង។ ខ្ញុំឃើញថាពិបាកធ្វើ ហាក់ដូចជាពួកគេមិនរស់នៅសម្រាប់ព្រះបន្ទូល ឬនៅក្នុងព្រះបន្ទូល។ តើរឿងរបស់ខ្ញុំជាអ្វី? តើខ្ញុំទាមទារពួកគេ ហើយជឿ ឬតើខ្ញុំត្រូវអធិស្ឋាន “ឱព្រះវិបិតាអើយ សូមឱ្យព្រះហឫទ័យទ្រង់បានសម្រេច” ហើយពេញចិត្តនឹងស្ថានភាពដែលខ្ញុំឃើញខ្លួនឯង? ខ្ញុំសូមកោតសរសើរចំពោះការណែនាំរបស់អ្នក បងប្រុស ប្រាណហាំ។

141 សូមព្រះប្រទានពរដល់អ្នក បងប្រុស ឬបងស្រីរបស់ខ្ញុំ អ្នកណាក៏ដោយដែលអ្នកអាចជា។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងថ្វាយពួកគេចំពោះព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំ...ឃើញទេដោយសារតែ “អ្វីដែលព្រះវិបិតាបានប្រទានមកខ្ញុំ នឹងមករកខ្ញុំ” ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ រឿងតែមួយគត់សម្រាប់អ្នកធ្វើ...

142 វាធ្វើឱ្យចិត្តខ្ញុំរាយការយថ្ងៃមុនដែលឡើងចុះដោយឃើញបុរសផ្ទះសំណាក់ទាំងនេះ។ នេះ... ខ្ញុំបានចុះទៅកាន់លោកប៊ិកឃើ។ គាត់បាននិយាយថា “ប៊ីលីតើអ្នកដឹងទេ? ខ្ញុំចិញ្ចឹមក្រុមជំនុំរបស់អ្នករាល់ថ្ងៃអាទិត្យ” ពេលប្តូរប្តូរអាផ្តល់ចំណីជិតបីរយជារៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ! ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំបានចេញទៅនៅទីនេះ ហើយបុរសម្នាក់នេះនៅទីនេះ សុភាពបុរសនេះនៅទីនេះ—ផ្ទះ កសិដ្ឋាន ជាបុរសល្អណាស់។ ខ្ញុំបានជួបគាត់។ គាត់បាននិយាយថា...

ខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះពិតជាល្អណាស់។” ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំសូមថ្លែងអំណរគុណចំពោះអ្នកដែលបន្តរក្សារឿងទាំងអស់ឱ្យនៅឆ្ងាយពីទីនោះ អ្វីៗទាំងអស់ដែលបន្តនៅទីនោះ។”

គាត់បាននិយាយថា “បាទ បងប្រុសប្រាណហាំ។”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើគាត់ស្គាល់ខ្ញុំដោយរបៀបណា?” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើអ្នកស្គាល់ខ្ញុំដោយរបៀបណា?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំស្គាល់អ្នក” បាននិយាយថា “ខ្ញុំផ្តល់អាហារដល់ ក្រុមជំនុំទាំងមូលរបស់អ្នកនៅទីនេះរៀងរាល់ថ្ងៃអាទិត្យ...មែនហើយ” គាត់បាន និយាយថា “ហើយខ្ញុំចង់ប្រាប់អ្នកពីរឿងមួយ៖ ពួកគេជាមនុស្សល្អណាស់។ ពួកគេ ជាមនុស្សល្អ!”

143 ឃើញទេ ដែលធ្វើឱ្យខ្ញុំមានអារម្មណ៍ល្អ។ អ្នកជាកូនៗរបស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ពេលពួកគេធ្វើល្អចិត្តល្អ ធ្វើឲ្យប៉ាមានអារម្មណ៍ល្អមែនទេន។ ឃើញទេ? ដូច្នេះ អ្នកយល់។

144 ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ ម្តាយ នៅពេលដែល...បងស្រីរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើប្តី របស់អ្នកចង់ឱ្យអ្នកចុះទៅព្រះវិហារមេតូឌីស្ទ នោះអ្នកទៅចុះ។ អ្នកប្រហែលជា មិនបាននំប៉័ងទាំងមូលទេ ប៉ុន្តែប្រសិនបើពួកគេថែមទាំងនិយាយថា ពួកគេជឿ ថាព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ នោះអ្នកក៏ជឿដែរ ពីព្រោះយើងក៏ជឿ ដូច្នោះដែរ។ ឥឡូវនេះ បើពួកគេនឹងទៅលើភាពតានតឹងនិងរឿងផ្សេងទៀត គ្រាន់តែ —គ្រាន់តែអនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅមុខ ប៉ុន្តែអ្នកបរិភោគនំប៉័ងច្រើនជាង។ ឃើញ ទេ? ហើយនៅក្នុងនោះអ្នកគ្រាន់តែបង្ហាញដោយភាពរំជួមរំលែមនៃជីវិតរបស់អ្នក និងការពិចារណារបស់អ្នកចំពោះអ្នកដទៃ... ហើយប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់បាន វា បងស្រីជាទីស្រឡាញ់ សូមអធិស្ឋានរហូតដល់វាមកដល់អ្នក ថាអ្នកនឹងមិន ចាំបាច់ដាក់អ្វីសិប្បនិម្មិតទេ ព្រោះនៅពេលដែលអ្នកធ្វើអញ្ចឹង វាមិនមែនជាការពិត ទេ។ ប្តីរបស់អ្នកអាចប្រាប់បាន។ ប៉ុន្តែអ្នក នៅពេលដែលអ្នកពិតជាបានអធិស្ឋាន ទៅកាន់កន្លែងមួយ រហូតដល់ជីវិតរបស់អ្នកពោរពេញដោយអំបិលនៃព្រះអង្គ សង្គ្រោះ នោះវានឹងធ្វើឱ្យមានទំនាក់ទំនង។ “ប្រសិនបើខ្ញុំត្រូវបានលើកឡើង ខ្ញុំ នឹងទាញមនុស្សទាំងអស់មករកខ្ញុំ។” ខ្ញុំនឹងទៅ ត្រូវប្រុងប្រយ័ត្នពិតប្រាកដ។ កុំ ចូលព្រះវិហាររបស់គេ! សូមកុំធ្វើដូច្នោះ អ្នកមិនចូលរួមក្រុមជំនុំរបស់ពួកគេទេ ប៉ុន្តែ បន្តទៅ!

247. បងប្រុសប្រាណហាំ នេះជាសំណួរមួយដែលធ្វើឱ្យយើងជាច្រើននាក់ឆ្ងល់ នៅទីនេះ។ មួយ—នៅលើ—នៅលើ (អត់ទោសឱ្យខ្ញុំ) នៅលើខ្សែអាត់ មួយចំនួនដែលអ្នកនិយាយតែពីជនជាតិយូដាដែលត្រូវបានសង្គ្រោះ បន្ទាប់ពីកូនក្រមុំត្រូវបានលើកឡើង។ (ហើយវាជាខ្សែបន្ទាត់។) សូមពន្យល់ យ៉ាងពេញលេញអំពីសាសន៍ដទៃដែលមិនចូលទៅក្នុងការលើកឡើង។ ខ្ញុំ

គិតថាអ្នកបាននិយាយថាសាសន៍ដទៃដែលនៅសេសសល់បានឆ្លងកាត់  
 សេចក្តីវេទនា ហើយបានប្រគល់ជីវិតសម្រាប់ទីបន្ទាល់អំពីព្រះយេស៊ូវ។  
 ពេលទ្រង់ត្រឡប់ពីសាសន៍ដទៃមកកាន់សាសន៍យូដា...ពេលទ្រង់ប្រែពី  
 សាសន៍ដទៃមកជាសាសន៍យូដា ពេលនោះគ្មានឱកាសទៀតទេសម្រាប់  
 សាសន៍ដទៃដែលត្រូវបានសង្គ្រោះ គឺមានតែសាសន៍ដទៃដែលបាន  
 សង្គ្រោះរួចហើយប៉ុណ្ណោះ ប៉ុន្តែមិនបានទទួលថ្ងៃចុងក្រោយរបស់ពួកគេ  
 សេចក្តីពិតនឹងចូលទៅក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនា ហើយបន្ទាប់មកត្រូវបានសង្គ្រោះ  
 នៅទីបញ្ចប់។ តើនេះត្រូវទេ? សូមពន្យល់ព្រោះអ្នកបាននិយាយថានឹង  
 មានចំនួនតិចតួចប៉ុណ្ណោះក្នុងការលើកឡើង។ ចុះមនុស្សដែលជឿលើ  
 ព្រះអម្ចាស់—ជឿលើព្រះអម្ចាស់ឥឡូវនេះវិញ និងវិជី...ហើយមិនជឿរបៀប  
 ដែលអ្នកផ្សាយសម្រាប់សារវិទ្ធិបញ្ចប់នេះទេ? តើពួកគេនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះ  
 ទេ? ហើយបន្ទាប់មកបងស្រីបានចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់នាង។

145 ឥឡូវនេះ សំណួរល្អណាស់។ ឥឡូវនេះកន្លែងដំបូង ភាពច្របូកច្របល់គឺ នេះ  
 ជាអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយអំពីថ្ងៃរបស់សាសន៍ដទៃត្រូវបានកន្លងផុត នៅពេលគ្រា  
 ទុក្ខវេទនា...នៅក្នុងគ្រាទុក្ខវេទនា។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនឃើញសាសន៍ដទៃនៅក្នុង  
 ព្រះគម្ពីរទេ... កូនក្រមុំសាសន៍ដទៃ កូនក្រមុំមិនមែនជាក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃ  
 ទេឥឡូវនេះ ក្រុមជំនុំសាសន៍ដទៃនឹងឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា (ឃើញទេ?) ប៉ុន្តែ  
 មិនមែនសម្រាប់ពួកគេទេ... ឃើញទេ កូនក្រមុំត្រូវបានជ្រើសរើស ពួកគេឆ្លងកាត់អ្វី  
 ក្រៅពីការលើកឡើង។ ពួកគេត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ និងដកចេញពីពិភពលោក។ ឃើញ  
 ទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងពន្យល់វា នៅក្នុងសំណួរមួយបន្ថែមទៀតនៅទីនេះ ដោយនាំ  
 យកវាពី លូដេឡើងមក ហើយអ្នកនឹងឃើញអ្វីដែលវាមានន័យ វាគឺជាភាពចាស់ទុំ  
 នៃរាងកាយ។ ឃើញទេ?

146 ឥឡូវនេះសូមកត់សម្គាល់។ ឥឡូវនេះ ជនជាតិយូដាដែលនៅសេសសល់  
 គឺជាអ្នកដែលនឹងត្រូវបានហោរាពីរូប គឺអេលីយ៉ា និងម៉ូសេ។

147 ឥឡូវនេះ នេះជាគំនិតផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ខ្ញុំ បងប្អូនអ្នកបម្រើព្រះ តាមវិធីផ្ទាល់  
 របស់ខ្ញុំ ដែលខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបានបើកសម្តែងដល់ខ្ញុំ។

148 ឥឡូវនេះ រឿងបន្ទាប់នឹងកើតឡើងគឺជនជាតិយូដា ឬជាសាសន៍ដទៃ ដែល  
 បានជ្រើសតាំងជាកូនក្រមុំ ដើម្បីត្រូវបានជាប់ជាមួយនឹងអ្នកទៀតនៃសាសន៍

ដទៃ កូនក្រមុំជ្រើសតាំងដែលបានចុះតាមរយៈសម័យកាល ត្រូវជាប់នៅក្នុង វត្តមានរបស់ព្រះគ្រីស្ទនៅស្ថានសួគ៌។ អ្នកស្លាប់ងើបឡើង អ្នកដែលនៅមានជីវិត និងនៅសល់ត្រូវបានផ្លាស់ប្តូរ។ ហើយពួកគេត្រូវបានលើកឡើងទាំងអស់គ្នានៅ លើអាកាសដើម្បីជួបព្រះអម្ចាស់។ បន្ទាប់មកដោយសារតែ...

149 បន្ទាប់ពីពិធីមង្គលការក្នុងសិរីល្អ ព្រះយេស៊ូវបានយាងឡើងទៅលើមេឃ ព្រះយេស៊ូវយាងមកផែនដីវិញ ហើយធ្វើឲ្យរាស្ត្រទ្រង់ស្គាល់ទ្រង់ នៅក្នុងប្រភេទ ដូចជាយ៉ូសែបបានបង្ហាញខ្លួនគាត់ដល់បងប្អូនរបស់គាត់ស្គាល់។ ហើយប្រពន្ធ របស់គាត់ គ្មានសាសន៍ដទៃណាម្នាក់ទេ ក្រៅពីយ៉ូសែបតែម្នាក់ឯង ពេលដែល គាត់បានបង្ហាញខ្លួនដល់បងប្អូនរបស់គាត់។ ពេលនេះយល់ហើយឬនៅ?

150 គាត់បានបញ្ជូន...សូម្បីតែភរិយានៅក្នុងរាំង ក៏ជាប្រភេទនៃកូនក្រមុំនឹង នៅក្នុងរាំងក្នុងសិរីល្អកាលនោះដែរ។ បន្ទាប់មក ព្រះយេស៊ូវធ្វើឲ្យសាសន៍យូដា ស្គាល់ទ្រង់វិញ (ឃើញទេ?) បន្ទាប់ពីពិធីមង្គលការបីឆ្នាំកន្លះ និង—និង—និងបញ្ហា របស់យ៉ាកុប ដែលរយៈពេលបីឆ្នាំកន្លះ ជាចុងសប្តាហ៍ទីចិតសិបនៃដានីយ៉ែល។ ព្រះម៉ែស៊ីនឹងត្រូវកាត់ចោលនៅកណ្តាល...ហើយទ្រង់បានទាយបីឆ្នាំកន្លះ ហើយ ត្រូវគេកាត់ចោល។ បន្ទាប់មក នៅសល់បីឆ្នាំកន្លះទៀតសម្រាប់ហោរារបស់គេ គឺ ម៉ូសេ និងអេលីយ៉ា បន្ទាប់មក នៅចុងបញ្ចប់នៃចិតសិបថ្ងៃរបស់ពួកគេ ដូចដែល បានកំណត់មកលើប្រជាជន ដូចដែលដានីយ៉ែលបាននិយាយ បន្ទាប់មក នៅ ចុងបញ្ចប់នៃចិតសិបថ្ងៃនោះ ព្រះយេស៊ូវត្រូវបង្ហាញអង្គទ្រង់ឱ្យគេស្គាល់។ ទ្រង់ជា ព្រះអង្គម្ចាស់ដែលគួរយាងមកកាន់សាសន៍យូដា។ ឃើញទេ?

151 ឥឡូវនេះ ហើយបន្ទាប់មកនៅពេលនោះ...ឃើញទេ កូនក្រមុំសាសន៍ដទៃគឺ នៅស្ថានសួគ៌ ហើយព្រហ្មចារីដែលកំពុងដេកលក់ ព្រហ្មចារីសាសន៍ដទៃ មិន ត្រូវបានសង្គ្រោះក្នុងអំឡុងពេលនោះទេ នាងបានត្រូវបានសង្គ្រោះរួចហើយ ប៉ុន្តែ ត្រូវបានគេច្រានចោលនៅក្នុងកូនក្រមុំ។ ហើយនាងគ្រាន់តែឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា ប៉ុណ្ណោះសម្រាប់ពេលវេលានៃការបន្សុត ដោយសារតែនាងបានបដិសេធព្រះគ្រីស្ទ ដែលជាព្រះបន្ទូល សម្រាប់ការបន្សុតរបស់នាង។ ពេលនោះ នាងត្រូវរងទុក្ខចំពោះ ការប្រព្រឹត្តរបស់នាង ប៉ុន្តែកូនក្រមុំដែលបានក្លាយទៅជាព្រះបន្ទូល ដង្ហោយធូន ពេញលេញត្រូវបានធ្វើឡើងពីព្រះគ្រីស្ទ ពីព្រោះទ្រង់ជាព្រះបន្ទូល។ កាយនោះត្រូវ

បានដោះចេញ ហើយកាលណារូបកាយនោះត្រូវបានដោះចេញ កូនក្រមុំស្ថិតនៅ ក្នុងរូបកាយនោះ ពីព្រោះវាជាព្រះបន្ទូល! អាម៉ែន! អ្នកមើលឃើញវាទេ?

152 នៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវងទុក្ខនៅក្នុងរូបកាយនោះ ទ្រង់បានរងទុក្ខ... ពីព្រោះបុរសនិងស្រ្តីគឺជាមនុស្សម្នាក់ៗ អ្នកត្រូវបានដកចេញពីអីដាម និង ក្រុមជំនុំ...តើមានអ្វីកើតឡើង? ព្រះបានបើកចំហៀងនៃ—អីដាម ហើយបាន យកមិត្តរួមការងារម្នាក់ចេញពីទីនោះ ដែលជាកូនក្រមុំ។ ហើយព្រះជាម្ចាស់បាន បើកចំហៀងនៃព្រះយេស៊ូវនៅកាល់រ៉ារី ហើយបានយកកូនក្រមុំចេញ។ ឃើញទេ? ហើយនៅពេលដែលព្រះយេស៊ូវបានសុគតនៅកាល់រ៉ារី...សូមចាំថាកូនក្រមុំមិន ត្រូវបានយកចេញពីរាងកាយរហូតដល់សាកសពស្លាប់។ ទ្រង់បានសុគតទៅ ហើយ ហើយគេនឹងបំបាក់ដើងរបស់ទ្រង់។ ហើយហោរាបានចែងថា “នឹងមិន មានការបាក់ឆ្អឹងមួយណាឡើយ។” ដូច្នេះ ពួកគេបានទាញញូរមកដើម្បីបំបាក់ ដើង ហើយបុរសម្នាក់បានឡើងទៅកាន់លំពែង ហើយចាក់វាទៅលើបេះដូងរបស់ ទ្រង់ ទឹក និងឈាមបានចេញមក។ ទ្រង់បានសុគតទៅហើយ។ នាងត្រូវបាន ប្រោសលោះនៅក្នុងរូបកាយរួចហើយដោយការសោយទិវង្គតរបស់ទ្រង់ ដូច្នេះមិន មានរយៈពេលរងទុក្ខវេទនាទៀតទេសម្រាប់កូនក្រមុំ។ ឃើញទេ? នាងចូលទៅ។ ប៉ុន្តែពួកជំនុំសាសន៍ដទៃដែលគ្រាន់តែជឿលើទ្រង់ ហើយទទួលយកលទ្ធិនិកាយ ជាដើម ហើយនៅតែ...

153 ដូចមនុស្សកំសត់ម្នាក់នេះនិយាយថា: “ប្តីនិងកូននាង ពួកគេនៅតែស្រឡាញ់ របស់លោកិយ និងរឿងបែបនោះ...” ឃើញទេ ពួកគេមិនបានទទួលយកការ ប្រោសលោះនោះទេ ព្រោះនៅពេលដែលអ្នកធ្វើអំពើ វានឹងសម្អាតអ្នកដោយ ស្វ័យប្រវត្តិ។ “អ្នកដែលកើតមកពីព្រះ មិនប្រព្រឹត្តអំពើបាបឡើយ។” គ្មាន បំណងប្រាថ្នាអ្វីសោះក្នុងលោកសម្រាប់អ្វីៗក្នុងលោកនេះ។

154 ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកដែលស្រឡាញ់លោកិយ (កុស្ត ស ឥឡូវនេះ) ឬរបស់ក្នុងលោកិយ នោះសេចក្តីស្រឡាញ់របស់ព្រះមិនមាននៅក្នុង ខ្លួនគាត់ឡើយ។” គាត់មិនស្រឡាញ់កូនកំលោះទេ។ ឃើញទេ? ដូច្នេះហើយនាង ត្រូវបង់ពិន័យនោះ ហើយមិនមែន... នាងមិនត្រូវបានសង្គ្រោះក្នុងអំឡុងពេលនោះ ទេ ពេលនេះនាងបានសង្គ្រោះពីសេចក្តីស្លាប់អស់កល្បជានិច្ច ប៉ុន្តែនាងនឹងត្រូវ

ឆ្លងកាត់គ្រាទុក្ខវេទនា សម្រាប់ការបន្ទុក។ ឃើញអ្វីដែលខ្ញុំមានន័យទេ? ឥឡូវនេះ ឥឡូវនេះ នៅទីនោះ ខ្ញុំជឿថាវាដោះស្រាយសំណួរនោះ។

155 តោះចូរមើល មានអ្វីផ្សេងទៀតនៅទីនេះ។

**សូមពន្យល់ ព្រោះអ្នកបាននិយាយថានឹងមានចំនួនតិចតួចប៉ុណ្ណោះក្នុងការ លើកឡើង។**

នោះគឺជារបស់ទាំងនេះនៅលើផែនដីដែលនឹងត្រូវផ្លាស់ប្តូរ។ ព្រះយេស៊ូវមាន ព្រះបន្ទូលថា “តែងទ្វារដែលនាំទៅដល់ជីវិត នោះតូច ហើយចង្អៀតវិញ ក៏មានមនុស្ស តិចណាស់ដែលរកផ្លូវនោះឃើញ។”

**ចុះមនុស្សដែលជឿលើព្រះអម្ចាស់ឥឡូវនេះ ហើយមិន...ហើយមិនធ្វើតាម វិធីដែលអ្នកអធិប្បាយវិញ (ពួកគេមិនចាំបាច់ជឿរឿងនេះទេ។ ពួកគេមិន ចាំបាច់ជឿតាមរបៀបដែលខ្ញុំអធិប្បាយនោះទេ។ ឃើញទេ? មិនបាច់ជឿ នោះទេ។) ...ដ្បិតថ្ងៃចុងក្រោយនៃសារ។ តើពួកគេនឹងបានសង្គ្រោះទេ?**

156 បាទ ប្រសិនបើពួកគេជឿព្រះអម្ចាស់។ ឃើញទេ? ហើយប្រសិនបើពួកគេ —ប្រសិនបើពួកគេមិនយល់ស្រប ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំមិនជឿថាទ្រង់ជា ព្រះបន្ទូលទេ។ ខ្ញុំមិនជឿថារឿងនេះត្រូវទេ។ ខ្ញុំមិនជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ” ដែលបង្ហាញពីកន្លែងដែលពួកគេធ្វើដំណើរទៅ គ្រា ទុក្ខវេទនា។ ប៉ុន្តែអ្នកដែលអាចទទួលយកព្រះបន្ទូលដោយភាពពេញលេញរបស់ វា មិនមែនខ្ញុំអធិប្បាយទេ ព្រោះព្រះគម្ពីរមានចែងដូច្នោះ។ អ្នកដែលទទួលយកនោះ គឺមានសេរី ព្រោះពួកគេ...ព្រះបន្ទូលត្រូវបានជំនុំជំរះរួចហើយ។

157 ឥឡូវនេះ តើចៅក្រមសុចរិតអាចជំនុំជំរះបុរសម្នាក់ពីរដងសម្រាប់អ្វីបើការ ពិន័យត្រូវបានបង្កើតហើយនោះ? បើខ្ញុំនៅក្នុងហាងបញ្ចាំ ហើយអ្នកចូលមក ហើយនិយាយថា “ខ្ញុំនឹងលោះគាត់” ហើយអ្នកបានចូលទៅបង់ថ្លៃលោះខ្ញុំ (ហើយ នោះជាការពិន័យរបស់ខ្ញុំក្នុងការនៅក្នុងហាងបញ្ចាំ) ហើយអ្នកបង់ថ្លៃលោះខ្ញុំ ចុះម៉េចក៏អ្នកបញ្ចាំមកទាមទារពីខ្ញុំទៀត? លុះត្រាតែខ្ញុំត្រូវគេលក់ម្តងទៀត។ ហ្នឹងហើយ។ នៅពេលដែលខ្ញុំបដិសេធភាពពេញលេញនៃព្រះបន្ទូល នោះខ្ញុំ ត្រលប់ទៅហាងបញ្ចាំម្តងទៀត។ ឃើញទេ ឃើញទេ? រួចតស៊ូក្នុងផ្លូវនោះ បើ ខ្ញុំអាច។ ប៉ុន្តែទ្រង់បានប្រោសលោះខ្ញុំ។ ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថា...ខ្ញុំ—ទើបតែ



ទទួលបានច្រើននៅទីនេះ ខ្ញុំចង់ទទួលបានសំណួរទាំងនេះ... [កន្លែងទទេនៅលើ កាសែត—អដ។]

248. ...នេះជាការទាញទីបីហើយកំពុងនិយាយព្រះបន្ទូល។ វាហាក់បីដូចជា អាចធ្វើទៅបានទាំងស្រុងសម្រាប់អ្នកក្នុងការនិយាយពាក្យមួយថានឹង ត្រូវបានស្តារឡើងវិញទាំងស្រុង និងពេញលេញ បានរៀបចំយ៉ាង ពេញលេញសម្រាប់ការរស់ឡើងវិញនៅក្នុងការរស់ឡើងវិញ ដែលជាបុត្រ មនុស្ស។ យ៉ាងនេះឬក៏អត់? ហើយអ្នកនឹងធ្វើការនេះប្រសិនបើត្រូវបានគេ សង្កត់សង្កិន តើមែនទេ? “គេចេញពីរឿងទាំងអស់នេះ (វាមានចំណុច ដូចគ្នា)—ចូររត់គេចពីការទាំងនេះ ហើយឈរនៅចំពោះមុខកូនមនុស្ស?” (លូកា ២១:៣៦)

158 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំ—មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ ខ្ញុំគិតថានៅ ទីនេះ—អ្នក—អ្នកមាន—អ្នកមានសេចក្តីថ្លែងការណ៍ដ៏ល្អមួយ។ បាទ មែនហើយ! បាទ មែនហើយ! ឥឡូវនេះ វានឹងក្លាយជាដូច្នោះ។ អ្នកបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណហាំ...” នៅក្នុងពាក្យផ្សេងទៀតនេះគឺជាអ្វីដែលខ្ញុំ...ខ្ញុំមិនគិតថាវា...ខ្ញុំ អាច...ខ្ញុំជឿខ្ញុំ... មិនបាននិយាយអ្វីដែលអ្នកនិយាយនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿថាខ្ញុំ អាចធ្វើឱ្យវាកាន់តែច្បាស់បន្តិចសម្រាប់មនុស្ស។ ឃើញទេ? អ្នករាល់គ្នាជឿ ដោយសារតែព្រះបន្ទូលដែលបានថ្លែងប្រាប់និងរឿងដូចដែលទ្រង់បានមាន បន្ទូល។ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នានៅទីនេះបានឃើញសត្វកំប្រុក និងអ្វីៗផ្សេងទៀត ដែលបានកើតឡើង។ ប៉ុន្តែតើអ្នកបានកត់សម្គាល់ទេ នោះគឺត្រូវបានផ្តល់ឱ្យដោយ អធិបតេយ្យ! ខ្ញុំមិនដែលសួរទ្រង់ទេថា “ព្រះអម្ចាស់អើយ សូមអោយទូលបង្គំធ្វើ ដូច្នោះ ទូលបង្គំនិយាយការទាំងនេះ ធ្វើកិច្ចការទាំងនេះនៅទីនោះ។” ខ្ញុំមិនដែល សូមទ្រង់នោះទេ។ ព្រះអង្គយាងមករកខ្ញុំដោយព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអង្គផ្តល់ ហើយមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកទៅធ្វើវិបបនេះ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនបានសុំរឿងមួយ អំពីវាទេ។ លោកម៉ូសេមិនដែលសុំចុះទៅស្រុកអេស៊ីបទេ ប៉ុន្តែគឺជាព្រះដែលចាត់ គាត់ឱ្យចុះទៅស្រុកអេស៊ីប។ ឃើញទេ?

159 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនឹងមកដល់ខ្ញុំ ហើយនិយាយក្នុងការ និមិត្តមួយថា “ទៅប្រាប់មនុស្សនេះថាពួកគេមិនមែន—ពួកគេកំពុងព្យាយាម យកឈ្នះលើរឿងនេះមួយ ហើយពួកគេមិនអាចធ្វើវាបាន។ (ហើយពួកគេកំពុង

ជក់បារី ពួកគេកំពុងជើកស្រា ពួកគេកំពុងកុហក លួច ឬប្រព្រឹត្តអំពើជិតក្បត់ អ្វីក៏ដោយដែលវាអាចជា ឬពួកគេមានវិញ្ញាណចំណង់។) ហើយអ្នកគ្រាន់តែទៅ កន្លែងដែលពួកគេនៅ ហើយនិយាយថា វិញ្ញាណអើយ ចូរចេញពីទីនោះទៅ។ ខ្ញុំ បានដោះលែងអ្នកនេះឱ្យមានសេរី។” តើវានឹងកើតឡើងទេ? ដាច់ខាតកើតឡើង! បាទ ពិតហើយ ថាពិតជានឹងកើតឡើង វានឹងកើតឡើង។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះតាមការ សន្មតរបស់ខ្ញុំ... ឥឡូវនេះ សន្មតថា... មានន័យថា “ដើម្បីជូនព្រេងដោយគ្មាន សិទ្ធិអំណាច។” ឃើញទេ? ខ្ញុំចុះទៅទីនោះដើម្បីជួយមនុស្សនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែសន្មត ថាវានឹងមិនអីទេ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មកខ្ញុំមិនដឹង ខ្ញុំអាចអំពាវនាវព្រះនាមរបស់ ព្រះអម្ចាស់សម្រាប់ពួកគេ។ ខ្ញុំអាចអធិស្ឋានឲ្យពួកគេ ធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំចង់បាន។

160 ប្រសិនបើខ្ញុំមានវិធីផ្ទាល់ខ្លួននៅព្រឹកនេះ... ខ្ញុំ—ខ្ញុំទើបតែបានសម្ភាសន៍ ជាមួយស្ត្រីតូចម្នាក់នេះដែលអង្គុយលើកៅអីរុញនេះ។ ដើម្បីមកប្រជុំថ្ងៃនេះ ពួកគេ ត្រូវតែមាននាយកដ្ឋានពន្ធដារអគ្គិភ័យ ដើម្បីយកនាងចេញពីផ្ទះរបស់នាងក្នុង ទីក្រុង ឈីកាហ្គោ ហើយមនុស្សរស់នៅតាមដងផ្លូវ ហើយមិនមកប្រជុំទេ។ ឃើញ ទេ?

161 តើខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វី? ប្រសិនបើវាស្ថិតនៅក្នុងអំណាចរបស់ខ្ញុំ... វាស្ថិតនៅក្នុង... ខ្ញុំ មានសិទ្ធិអំណាចធ្វើ ប៉ុន្តែខ្ញុំត្រូវចាំបញ្ហាឲ្យធ្វើ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមានសិទ្ធិអំណាច ពីព្រះជាម្ចាស់ដើម្បីធ្វើវា។ ប៉ុន្តែឥឡូវនេះ ពេលទ្រង់ចេញបញ្ហា នាងនឹងត្រលប់ ទៅផ្ទះវិញបានសុខ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំដឹងថានោះជាការពិត។ ឃើញទេ? ខ្ញុំសុខចិត្ត ស្លាប់នៅព្រឹកនេះ ដូច—ខ្ញុំនឹងនៅក្នុងអ្វីទាំងអស់។ ឃើញទេ? នោះជាការពិត។

162 ប៉ុន្តែជាដំបូងអ្នកឃើញថាវាទាំងអស់នោះ... គ្មាននរណាម្នាក់សូម្បីតែ ព្រះយេស៊ូវផ្ទាល់បានមានបន្ទូលថា “ព្រះរាជបុត្រាមិនអាចធ្វើអ្វីនៅក្នុងអង្គទ្រង់ បានឡើយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលទ្រង់ទតឃើញព្រះវរបិតាធ្វើ នោះទ្រង់ក៏ធ្វើដូច្នោះដែរ។” យើងដឹងរឿងនោះ។ យ៉ូហាន ៥:១៩។ ត្រូវហើយ។ “ព្រះរាជបុត្រាមិនធ្វើអ្វី ដោយខ្លួនឯងឡើយ ប៉ុន្តែអ្វីដែលទ្រង់ឃើញព្រះវរបិតាធ្វើ នោះព្រះរាជបុត្រាក៏នឹង ធ្វើដូច្នោះដែរ។” ត្រូវហើយ។

249. តើការនិមិត្តដែលអ្នកធ្លាប់មានកាលពីឆ្នាំមុននៃអព្វកហេតុដ៏អស្ចារ្យនឹង កើតឡើងនៅជិតកូរ៉េជុនរដ្ឋឥណ្ឌាអាណា ធ្លាប់កើតមានទេ?

163 ខ្ញុំមើលក្នុងសៀវភៅរបស់ខ្ញុំ ពេលខ្ញុំមានវា ហើយដាក់សញ្ញាសម្គាល់។ ឥឡូវនេះ ត្រូវតែមានពេលមួយដែលខ្ញុំនៅ...ត្រូវមើលកន្លែងដែលដើមតាត្រៅ ទាំងនោះ... ដូចជាអ្នកចាប់ផ្តើមចុះពីភ្នំនៅទីនោះ នៅផ្នែកម្ខាងទៀត ចុះទៅ កូរីដុន បន្ទាប់ពីអ្នកឡើងលើកំពូលភ្នំនៅព្រៃ អាស់បាន ខ្ញុំត្រូវមើលដើមតាត្រៅទាំងនោះ សម្រាប់គ្រោះថ្នាក់ដ៏អាក្រក់ដែលខ្ញុំនឹងចូល។ ហើយដោយព្រះគុណនៃព្រះ ខ្ញុំបាន គេចចេញពីវាពេលក្មេងស្រីម្នាក់ដឹកស្រាវីស្តីមួយដប ត្រូវបានសម្លាប់ បំពង់របស់ នាងត្រូវបានកាត់នៅទីនោះ ជាមួយនឹងដបដែលនាងមាននៅក្នុងមាត់របស់នាង ក្មេងស្រីអាយុដប់ប្រាំមួយឆ្នាំ ហើយខ្ញុំបាននៅជាមួយទីនោះនៅពេលនោះ។ ឃើញ ទេ? ឥឡូវនេះ នោះប្រហែលជាអ្វីដែលអ្នកកំពុងនិយាយ។ ខ្ញុំបានអានរឿងនោះ។

164 ហើយបន្ទាប់មកផងដែរ នៅពេលដែលខ្ញុំមានការប្រជុំនេះនៅក្នុងកន្លែង បងប្រុស ប៊ីនប្លូសូម... វាប្រហែលជាបែបហ្នឹង។ វាប្រហែលជាហក្សក្សខាត ងើ។ ឃើញទេ? នោះជារឿងមួយទៀតបានកើតឡើងនៅទីនោះ។ ហើយបន្ទាប់មក មានបួនប្រាំនាក់នៅទីនោះ...ខ្ញុំមិនបានឃើញអ្វីទេ ប៉ុន្តែអ្វីដែលបានកើតឡើង។ ប្រសិនបើ—បើអ្នកសរសេរនេះគ្រាន់តែសរសេរម្តងទៀតហើយប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខ្ញុំ បាននិយាយក្នុងអំឡុងពេលនោះ បន្ទាប់មកខ្ញុំនឹងដឹងពីវា។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើ អ្នកគ្រាន់តែប្រាប់ខ្ញុំពីអ្វីដែលខ្ញុំបាននិយាយ ពីនិមិត្ត... ដោយហេតុថា ខ្ញុំបាន សង្កេតឃើញក្នុងនិមិត្តនៅទីនោះ នូវរឿងដែលខ្ញុំបានកត់ក្នុងសៀវភៅ ហើយ ទីនេះជាកន្លែងដែលវាកើតឡើងដូចនេះ។ ខ្ញុំមិនមានអ្វីដែលត្រូវបានកំណត់ថាខ្ញុំ បានដឹងអ្វីមួយជាក់លាក់ក្រៅពីនោះ។

165 ហើយបន្ទាប់មកមានរឿងមួយទៀត នោះគឺជាការផ្លាស់ប្តូររបស់ អូម៉ា ប្រាយ នៅទីនោះ នៅពេលដែលគាត់រិះគន់ខ្ញុំយ៉ាងខ្លាំង។ ហើយអ្នកដឹងទេ គាត់បានមកឯរោងឧបោសថ ហើយបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមនៃ ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវ។ អូ គាត់បានប្រយុទ្ធជាមួយខ្ញុំយ៉ាងខ្លាំង។ ហើយខ្ញុំបាន ស្នាក់នៅជាមួយគាត់នៅពេលយប់។ ខ្ញុំនៅតែស្រលាញ់គាត់ ស្នាក់នៅទីនោះ ដដែល ប៉ុន្តែនៅទីបំផុតគាត់មក ពីព្រោះព្រះអម្ចាស់បានប្រាប់ខ្ញុំថា គាត់នឹងមក ហើយដូច្នោះខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្រាន់តែនៅជាមួយវា។ ឃើញទេ?

166 រឿងដដែលជាមួយគ្រូអធិប្បាយតូចដែលអង្គុយនៅពីក្រោយខ្ញុំនៅទីនេះ។ ខ្ញុំ បានចុះទៅ ខ្លឹកវីលដើម្បីនិយាយជាមួយគាត់ពេលមួយ និយាយឱ្យគាត់នៅក្នុង

ព្រះវិហារមេតូឌីស្ទនោះ ហើយគាត់គឺជាអ្នកមេតូឌីស្ទកន្លងមកហើយជាអ្វីដែលខ្ញុំ មានន័យ។ ខ្ញុំត្រឡប់មកវិញនៅទីនេះ ខ្ញុំបាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ ខ្ញុំនឹងធ្វើពិធី ជ្រមុជទឹកឱ្យគាត់ ក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។” ហើយខ្ញុំបានធ្វើមែន នោះគឺបងប្រុសនេវិល!

**250. បើវាខុសសម្រាប់ខ្ញុំ—តើវាខុសទេសម្រាប់ខ្ញុំក្នុងការបើក—ហាង កែសម្រួល? ខ្ញុំជាអ្នកកែសម្រួល ហើយមិនជឿលើគ្រីស្ទានម្នាក់ដែលគួរ កាត់សក់នាងទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំកាត់អ្នកផ្សេងនិង (តាមខ្ញុំគិតវាជា ៣៧-៧ ៣៧ ដែលមានន័យថា៣៧ តាមខ្ញុំគិត មែនទេ?) ជា៣៧ផងដែរ។**

167 បងស្រីជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវប្រាប់អ្នកពីអ្វីទេ។ សូមស្តាប់ ខ្ញុំមិនអាចនិយាយសម្រាប់ស្រ្តីអំពីរឿងនោះទេ ដោយដាក់ពណ៌សក់។ ខ្ញុំគ្មានបទ គម្ពីរប្រឆាំងនឹងវាទេ។ ខ្ញុំអាចនៅជាមួយបទគម្ពីរតែប៉ុណ្ណោះ។ ឃើញទេ? បទ គម្ពីរមិនបានចែងថាពួកគេមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ បទគម្ពីរចែងថានាងត្រូវតែមានសក់ វែង ហើយបន្ទាប់ពីនោះ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវទៅណាទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងអ្វី ទាំងអស់អំពីរឿងនោះ។

168 ឥឡូវនេះ អ្នកបម្រើព្រះតូចដែលមានវត្តមាននៅទីនេះនៅកន្លែងណាមួយ ដែលខ្ញុំស្គាល់ មិត្តជាទីស្រឡាញ់របស់ខ្ញុំ យើងបាននិយាយជាមួយគ្នានៅថ្ងៃមុន នៅ ប្លូប្យូអានៅពេលដែលយើងកំពុងញ៉ាំអាហារពេលល្ងាច។ គាត់បាននិយាយថា “ប្រពន្ធខ្ញុំអាចជាខ្មាសក្នុងការដែលមកជួបមុខអ្នក។” ស្រ្តីតូចម្នាក់ដ៏បរិសុទ្ធ គោរព ព្រះ ហើយនាងជា—ស្រ្តីតូចស្អាតម្នាក់ជាដ៏ដូន និង... ប៉ុន្តែនាងស្អាត ស្អាត ពិត... ប្រពន្ធខ្ញុំឆ្លុតនឹងស្រីម្នាក់នេះ ហើយ—ហើយខ្ញុំគិតថានាងជាស្រ្តីពិត។ នាង...ខ្ញុំ មិនដឹងថាតើនាងកំពុងនៅទីនេះទេ ខ្ញុំគិតថានាងនៅ។ ខ្ញុំគិតថាប្តីរបស់នាងនៅ ទីនេះ។ ហើយគាត់បាននិយាយមកខ្ញុំថា គាត់បាននិយាយថា “នាងបានទុកសក់ របស់នាង បន្ទាប់ពីនាងបានឮអ្នកអធិប្បាយ ហើយនាងឃើញវាថាត្រឹមត្រូវ ប៉ុន្តែ” បាននិយាយថា “នាងបានប្រើថ្នាំលាបពណ៌សក់របស់នាង ហើយនាងកំពុង ព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បីធ្វើឱ្យពណ៌ទាំងអស់នោះលុបបាត់មុនពេល នាងមកកន្លែងដែលអ្នកនៅ។”

169 ឥឡូវនេះ មើលចុះ បងស្រីជាទីស្រឡាញ់ ខ្ញុំគោរពយ៉ាងជ្រាលជ្រៅ។ ខ្ញុំ មានកិត្តិយសសម្រាប់ស្រ្តីដែលធ្វើបែបនោះ។ សម្រាប់មនុស្សស្រីខ្លះគ្រាន់តែឡើង

មកហើយសក់យ៉ាងម៉េចក៏បាន ឬស្មោះទឹកមាត់ដាក់ជើងរបស់អ្នក ហើយដើរជុំវិញ ដោយក្រអឺតក្រទម ហើយគ្មានការគោរពអ្វីទាំងអស់ ចូរចាំថា ព្រះយេស៊ូវទ្រង់មាន បន្ទូលថា “អ្វីដែលអ្នកធ្វើចំពោះពួកគេ អ្នកបានធ្វើចំពោះខ្ញុំ។” ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំ គោរពវានៅក្នុងអ្នក ហើយព្រះនឹងប្រទានពរដល់អ្នកសម្រាប់ការនោះ។

170 ប៉ុន្តែ បងស្រី អំពីការលាបពណ៌សក់ ឬអ្វីមួយដូចនោះ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចបម្រុងទុកវាជាមួយនឹងបទគម្ពីរទេ ដូច្នេះខ្ញុំ...វាអាស្រ័យលើអ្នក។ អ្នកឃើញទេ? អ្នកបើអ្នកចង់ធ្វើវា គឺមិនអីទេសម្រាប់ខ្ញុំ។ តាមខ្ញុំដឹង ក្រុមជំនុំគ្មាន ទម្លាប់បែបនេះទេ។ បើសិនជាអ្នកចង់...អ្វីក៏ដោយដែលមិនមាននៅក្នុងព្រះគម្ពីរ នេះ អ្នកគ្រាន់តែ...វាអាស្រ័យលើអ្នក។ អ្នកឃើញទេ? ប៉ុន្តែខ្ញុំគ្រាន់តែនឹងផ្តល់ ឱ្យអ្នកនូវជំនួយរបស់ខ្ញុំ អ្នកឃើញទេ និងតាមដែលខ្ញុំអាចដឹង... អ្នកដឹងទេ វា គ្រាន់តែជាជាតិរបស់មនុស្សស្រីដែលចង់មើលទៅស្អាត។ នាងត្រូវតែធ្វើបែប នោះ។

171 អ្នកដឹងទេថាក្នុងជីវិតនីមួយៗមាន មនុស្សប្រុសគឺស្អាតជាងគេ ប៉ុន្តែពូជ មនុស្ស។ យកបក្សីណាមួយ គោ។ យកហ្វូងគោ។ តើមួយណាស្អាតជាងគេ គោស្នែងវែងចាស់ ឬគោធំ? យកសត្វក្តាន់មួយ តើមួយណា ជាកូនតូចឬអាធំ ឈ្មោល? យកហ្វូងកណ្តុរ មួយណាស្អាតជាងគេ ញីឬឈ្មោល? សត្វកណ្តុរ អ្វីក៏ដោយដែលអ្នកចង់មើល។ យកវា—យកវានៅក្នុងបក្សី យកវាទៅលើមាន់ មាន់ជល់ ឬមេមាន់? យកវានៅក្នុងបក្សីតូច...ខាឌីណាល់ធំស្អាត ឬមេមាន់តូច ដែលដាក់នៅលើសំបុក និងក្រាបពង? ឃើញទេ? អ្វីគ្រប់យ៉ាងនៅក្នុងការបង្កើត ទាំងមូល តែងតែ—ឈ្មោលស្អាតជាងគេ តែស្រីគឺស្អាតជាងគេចំពោះមនុស្ស។ ហេតុអ្វី? នាងបណ្តាលឱ្យមានការធ្លាក់ចុះ។ សាតាំងបានជ្រើសរើសនាងនៅ ទីនោះ ហើយភាពស្រស់ស្អាតគឺមកពីអារក្ស។ ឃើញទេ?

172 សាតាំងគឺជាទេវតាដែលស្រស់ស្អាតបំផុត។ គាត់គឺជាចេរូប៊ីនដែលគ្របបាំង។ ចាំមើលថាតើមនុស្សស្រីឥឡូវមានភាពខុសគ្នាយ៉ាងណាទៅនឹងអ្វីដែលពួកគេ ធ្លាប់មាន។ តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំ កើលឬការអានៅកើល ព្រឺយ៉ាន់? តោះ មើលលើកដៃអ្នកចាស់ៗខ្លះដឹង។ ប្រាកដណាស់។ ឃើញទេ? ស្មានថាជាស្រី ស្អាតជាងគេនៅអាមេរិក។ ក្មេងជំទង់តូច ឆើតឆាយនៅតាមផ្លូវនឹងស្អាតជាងនាង ពីរដង។ ហេតុអ្វី? នោះគឺជាអ្វីដែលព្រះគម្ពីរបានចែងថា: “ពេលកូនប្រុសរបស់

ព្រះបានឃើញកូនស្រីរបស់មនុស្សស្អាត...” នោះជាក្រុមនៃជនមានបាបដែលបានបញ្ជូនទឹកជំនន់មកលើផែនដី ដែលព្រះបានបំផ្លាញជាតិសាសន៍ទាំងមូល។ ឃើញទេ? វាពិតមែន។ ហើយសព្វថ្ងៃនេះអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺផ្នែកលើហូលីវូដនិង—និងភាពស្រស់ស្អាត និងអ្វីៗដូចនោះ នៅពេលដែលភាពស្រស់ស្អាតគឺជាជឿសម្ងាត់នៃចិត្ត (ឃើញទេ?) ហើយមិនមែនជារូបរាងខាងក្រៅនោះទេ។ ចូរឲ្យគេតុបតែងខ្លួនឯង មិនមែនដោយរូបរាងខាងក្រៅទេ តែខាងក្នុងដោយចិត្តស្អាតបូក និងសុភាព។ នោះហើយ—នោះគឺជាគ្រីស្ទាន។

ដូច្នេះឥឡូវនេះ តាមសំណួររបស់អ្នក បងស្រី ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវប្រាប់អ្វីដល់អ្នកទេ។

ឥឡូវនេះ ខ្ញុំអាចឈប់ឥឡូវនេះ ឬចំណាយពេលសាមសិបនាទីទៀត ហើយបន្ទាប់មកទៀត...នឹងសាមសិបនាទី...? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននឹងស្នាក់នៅសាមសិបនាទីទៀត ហើយបន្ទាប់មកវានឹងផ្តល់ពេលឱ្យយើងបន្តិចទៀតនៅយប់នេះ? អញ្ចឹងខ្ញុំនឹងប្រញាប់ទៅ។

**251. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើជីម្លីថេទីមួយ ២:៩ នេះមានន័យថាស្រ្តីមិនអាចក្រងសក់របស់នាងបានទេ? តើក្រងសក់មានន័យថា “ក្រង” សក់?**

173 មើលចុះ បងស្រី ឥឡូវនេះ...ខ្ញុំ—ខ្ញុំរីករាយដែលបានធ្វើតាមនេះ។ ខ្ញុំមិនដែលរៀបចំវានៅទីនោះទេ ប៉ុន្តែវាគ្រាន់តែ—វាបានធ្វើតាមល្អ។

ចំណាំ ក្រងសក់ នៅក្នុងថ្ងៃនោះគឺជាសញ្ញានៃស្រ្តីតាមផ្លូវមួយ នោះហើយជាអ្វីដែលនាងបានធ្វើ ក្រងសក់របស់នាង។ លោកប៉ុលបាននិយាយទៅកាន់ពួកគ្រីស្ទានថា “ឥឡូវនេះ គ្រឿងលម្អនោះ មិនត្រូវឲ្យវាជាការក្រងសក់ទេ...” (ឬ “ក្រង” និង “ចង” គឺជារឿងដូចគ្នា) ដើម្បីចងសក់របស់ពួកគេ ព្រោះវាមើលទៅដូចជាពួកលោកិយទាំងមូល។

174 ឥឡូវនេះ អ្នកមិនគួរមើលទៅដូចពួកលោកិយ ឬធ្វើដូចលោកិយទេ! ឃើញទេ? ស្រ្តីត្រូវបានគេសន្មត់ថាខុសគ្នានៅទីនោះ។ ឃើញទេ? អត់ទេ ឥឡូវនេះ ការក្រងសក់... ឥឡូវនេះ សក់ដែលក្រងគឺស្អាត ហើយវាជាផ្លូវរឹងឆ្ងាយពីម៉ូដលោកិយ។ ឥឡូវនេះអ្នកឃើញស្រ្តីពីរបៀបដែលពួកគេធ្វើសក់របស់ពួកគេនៅថ្ងៃនេះ... គ្រាន់តែរក្សាសក់របស់អ្នកតាមរបៀបណាមួយ គ្រាន់តែមិនដូចពួក

លោកិយ! ឃើញទេ? កុំមើលទៅឬស្លៀកពាក់ដូចពួកគេ! បើគេស្លៀកខោខ្លី អ្នកស្លៀកសម្លៀកបំពាក់រ៉ូប។ បើពួកគេ—ប្រសិនបើពួកគេធ្វើសក់របស់ពួកគេ...ភាគវាចោល ហើយធ្វើឱ្យខ្លីវា ហើយធ្វើវាហូត... អ្នក—អ្នក—អ្នកគ្រាន់តែទុកសក់របស់អ្នក។ ឃើញទេ?

175 និងក្រុង—ប៉ុន្តែការក្រុងសក់...សំណួរគឺ: តើ “ក្រុងសក់” មានន័យ... មានន័យថាក្រុងសក់មែន “ក្រុងសក់”? បាទ វាគឺត្រឹមត្រូវ។ ហើយឥឡូវនេះនៅតាមផ្លូវ...

176 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំបានពិនិត្យមើលដើម្បីដឹងថាប៉ុន្មានឆ្នាំមុនមានអ្វីខ្លះ: “ការក្រុងសក់” សក់គឺមានន័យសំខាន់។ ឃើញទេ? ស្ត្រីនោះ ជាស្ត្រីពិត ជាមនុស្សស្រីចំណាស់ គេគ្រាន់តែទាញសក់មកចងដូចជាសក់សេះសព្វថ្ងៃអ៊ីចឹង។ ហើយពួកគេបានដើរជុំវិញ...ពួកគេមានអារម្មណ៍ដូចនោះ: ប៉ុន្តែស្ត្រីនៅតាមផ្លូវបានយកសក់របស់ពួកគេមកក្រុងពេញក្បាល ហើយវាដូចនោះ: ហើយដាក់ផ្កានៅក្នុងវា និងអ្វីៗដូចនោះ: ហើយនោះគឺជាប្រភេទ—ម៉ូតនៅតាមផ្លូវ ដូចជាយើងនឹងឃើញម៉ូតថ្ងៃនេះ របៀបដែលនាងស្លៀកពាក់។ ខ្ញុំកំពុងនិយាយថាម៉ូត ព្រោះអ្នកដឹងថាខ្ញុំជាមនុស្សចាស់ ដូច្នោះហើយបានជាគេហៅពួកវាអញ្ចឹងនៅសម័យខ្ញុំ។ តើគេហៅពួកវានៅថ្ងៃនេះថាម៉េច? ខ្ញុំ...ខ្ញុំ ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ កូនមាន់ ឬអ្វីមួយ ឬផ្សេងទៀត។ ដូច្នោះ...តើវាជាអ្វី។ ដាក់ឈ្មោះប្រភេទណា គេចូលចិត្ត។

252. បងប្រុស ប្រាណហាំ អ្នកបាននិយាយនៅលើខ្សែអាត់មួយថា ល្អអេបានជួយសង្គ្រោះគ្រួសាររបស់គាត់។ តើនេះមានន័យថាម្តាយអាចមានជំនឿដូចគ្នាចំពោះគ្រួសាររបស់គាត់ឬ? ហើយតើវាមានន័យថាគ្រួសារនីមួយៗនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះដែរឬទេ បើយើងជឿ?

177 ឥឡូវនេះ នោះហើយជា...មែនហើយ នោះជាប្រភេទមួយ...អ្នកត្រូវមើលវិធីដែលខ្ញុំឆ្លើយឥឡូវនេះ។ ឃើញទេ? ទីមួយ “អ្នកបាននិយាយ... (ឥឡូវនេះ អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំមើលវា) អ្នកបាននិយាយថានៅលើខ្សែអាត់មួយរបស់អ្នកថា ល្អអេបានជួយសង្គ្រោះគ្រួសាររបស់គាត់។” ហេតុអ្វី? ដោយសារតែពួកគេបានជឿ។ នោះហើយជាវា ពីព្រោះពួកគេជឿសាររបស់គាត់។

178 “តើនេះមានន័យថាម្តាយអាចមានជំនឿដូចគ្នាចំពោះគ្រួសាររបស់គាត់ឬ?” បាទ បងស្រី! ខ្ញុំអាចមើលឃើញបេះដូងម្តាយតូចយំដើម្បីបងប្អូនរបស់នាង។

“ហើយតើនេះមានន័យថាគ្រួសារនីមួយៗនឹងត្រូវបានសង្គ្រោះដែរឬទេ បើយើងជឿ?” បាទ ប្រសិនបើពួកគេនឹងទទួលយក។ ត្រូវហើយ។

179 ចងចាំអ្នកកុកហ្វីលីពីន។ អ្នកជឿទាំងពីរនាក់... ប្រសិនបើអ្នកមានជំនឿគ្រប់គ្រាន់សម្រាប់សេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នក តើអ្នកមិនអាចមានជំនឿដូចគ្នាដែលនឹងដំណើរការលើបងប្អូនរបស់អ្នកទេឬ? តើជំនឿជាអ្វី? វាជាកម្លាំងដែលមើលមិនឃើញ។ ឃើញទេ? តើអ្វីជា—តើអ្វីជា—វាជាវិញ្ញាណ។ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធនាំសេចក្តីជំនឿ។ ឃើញទេ? វាជាកម្លាំងដែលមើលមិនឃើញ។

180 ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំដាក់ដៃលើអ្នកជំងឺ? ឃើញទេ? ប្រសិនបើខ្ញុំអាចមានទំនាក់ទំនងផ្ទាល់ខ្លួនជាមួយវិញ្ញាណនោះនៅក្នុងមនុស្សនោះនៅទីនោះ នោះមានអ្វីមួយនឹងកើតឡើង។ ឃើញទេ? ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធឈរនៅទីនេះ។ ទ្រង់នឹងបង្ហាញអាថ៌កំបាំងនៃចិត្ត។ ទ្រង់នឹងធ្វើតាមអ្វីដែលទ្រង់មានបន្ទូលថាទ្រង់នឹងធ្វើនៅថ្ងៃចុងក្រោយ។ ប្រជាជនជឿថា ពួកគេមើលវា “បាទ ខ្ញុំជឿ។”

181 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនមែនជាមនុស្សធម្មតាសម្រាប់អ្នកទេ (ឃើញទេ?) ក្លាយត្រឹមជាងធម្មតា។ អ្នកដើរឆ្លងកាត់ថ្ងៃមួយ ហើយឈានដល់ថ្ងៃបន្ទាប់។ ឃើញទេ? នោះហើយ—នោះគ្រាន់តែជាការចាប់យកឱកាសប៉ុណ្ណោះ។ អ្នកមិនជឿវានៅកន្លែងដំបូង (ឃើញទេ?) ព្រោះរាងកាយដែលអ្នកពិតជាជឿវា... ស្រ្តីនោះបាននិយាយថា “បើខ្ញុំអាចពាល់សម្លៀកបំពាក់របស់ទ្រង់បាន នោះខ្ញុំនឹងជាសះស្បើយ” ហើយនាងបានធ្វើវា។ ឃើញទេ? នាងមិនបាននិយាយថា “អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំព្យាយាមម្តងទៀត។” ឃើញទេ? នាងបានជឿវា។ ឃើញទេ? នោះហើយ—នោះហើយជា...

182 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកគ្រាន់តែជឿជាមួយនឹងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងអ្នកសម្រាប់គ្រួសាររបស់អ្នក...

183 ឥឡូវនេះ ដូចនៅទីនេះ តើអ្វីជំរុញទឹកចិត្តខ្ញុំ? អ្វី—តើកម្លាំងនេះនៅក្នុងដៃខ្ញុំជាអ្វី? វាមិនមែនជាសាច់ដុំរបស់ខ្ញុំទេ វាគឺជាស្មារតីរបស់ខ្ញុំ។ ប្រាកដណាស់ ដកវិញ្ញាណនោះចេញ ហើយតើសាច់ដុំនឹងធ្វើអ្វី? វាស្លាប់ដូចដែលវាអាច។ ឃើញទេ? វានឹងរលួយប៉ុន្តែវាជា...ឃើញទេ វាជាវិញ្ញាណដែលពង្រឹង។

184 សូមមើល សាំសុន តូច។ ពួកគេជាច្រើនបានឃើញទ្វារហាក់ដូចជាវានៅចន្លោះបង្គោលទាំងពីរនេះនៅទីនេះ។ ហេតុអ្វី បុរសម្នាក់ធំប៉ុណ្ណាអាចចាប់



ហែកសត្វតោជាដំបូង បងប្រុស ជេកសុន។ សត្វតោលោតទៅបុរសដូចនោះ ជាមួយនឹងទ្វារ...ជាមួយនឹងស្នាដូចជាទ្វារជង្រុក ហេតុអ្វី ប្រាកដមែន នោះ នឹងមិនមែនជាអាថ៌កំបាំង ប៉ុន្តែអាថ៌កំបាំងគឺ គាត់ជាបង្ហាញរាងកោងបន្តិច ប៉ុណ្ណោះ តូច បុរសចំណាស់ ប្រហែល តូចបន្តិច ជាកូនប្រុសរបស់ម៉ាក់ វិញច្រាំពីរ នាក់ដែលនៅក្រោយខ្នងរបស់គាត់។ ប៉ុន្តែអ្នកសង្កេតឃើញថា គាត់ដូចជាគ្មាន ទីពឹងអ្វីទាំងអស់ ទាល់តែព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់យាងមកសណ្ឋិតលើគាត់។ ពេលដែលព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់យាងមកសណ្ឋិតលើគាត់ សត្វសិង្ហនោះក៏ រត់ចេញមក ហើយស្រែកឡើង នោះវាគ្រាន់តែហែកវាជាបំណែកៗ។ វាមិនមែនជា សំសុនទេ។ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់។

185 ឥឡូវនេះ តើគាត់យកឆ្អឹងថ្នាមរបស់សត្វលាដែលដេកលើវាលខ្សាច់នោះ បានដោយរបៀបណា... ហើយម្នាក់សុវត្ថិភាពរបស់ជនជាតិកីលីស្ទីនមានកម្រាស់ ប្រហែលមួយអ៊ីញនៃលង្ហិនឹង។ អញ្ជឹងអ្នកយកឆ្អឹងថ្នាមនោះមកវាយនឹងម្នាក់ សុវត្ថិភាពមួយក្នុងចំណោមនោះ វានឹងបែកដល់មួយពាន់បំណែក។ អ្នកដឹងទេ។ ពួកគេបានវាយ ឆ្អឹងថ្នាមចាស់... ប៉ុន្តែមើលទៅ គាត់ឈរនៅទីនោះ ដោយកាន់ ឆ្អឹងថ្នាមនេះ ហើយវាយជនកីលីស្ទីនមួយពាន់នាក់។ អ្នកនៅសល់ពួកគេរត់ទៅដ ថ្ម។ គាត់បាននិយាយថា “មកចុះ ចង់បានអីខ្លះ?” នៅ—នៅតែកាន់វា! តើវាជាអ្វី? ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់បានយាងមកសណ្ឋិតលើគាត់។ ឃើញទេ?

186 ដូច្នោះ វាគឺជាព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់។ ហើយនៅពេលដែលអ្នកមាន ព្រះវិញ្ញាណនៃព្រះអម្ចាស់នៅក្នុងអ្នកដើម្បីជឿលើសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់អ្នក សូម ដាក់វាមកលើគ្រួសាររបស់អ្នក។ និយាយថា “ខ្ញុំប្រកាសពួកគេនៅក្នុងព្រះនាម នៃព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ខ្ញុំទាមទារ! ព្រះអើយ ខ្ញុំមិនដឹងថាតើទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យនាងធ្វើវា ដោយរបៀបណា និងរបៀបដែលទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យគាត់ធ្វើវាបាន ប៉ុន្តែខ្ញុំជឿ។ ខ្ញុំជឿវា ព្រះអម្ចាស់! ជួយការមិនជឿរបស់ខ្ញុំ។” ទាមទារវា ហើយមើលថាមានអ្វីកើតឡើង។ វានឹងកើតឡើង។

253. តើកូនក្រមុំ—តើកូនក្រមុំមុនពេលព្រះយេស៊ូវយាងមក តើនាងមានអំណាច នៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដើម្បីធ្វើអព្វកហេតុដែរឬទេ ប្រោសមនុស្សស្លាប់ឱ្យ រស់ឡើងវិញ ដូចភ្លៀងធ្លាក់ក្រោយមក—ឬនេះជារៀងចុងក្រោយសម្រាប់

**ជនជាតិយូដាមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់នាក់? តើអ្នកបម្រើព្រះទាំងអស់នឹងមានរឿងនេះដែរឬអត់?**

187 បាទ។ ឃើញទេ មិត្តភក្តិ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកទ្រើស្តីទេ។ ខ្ញុំមិនមែនជាអ្នកទ្រើស្តីទេ ដូច្នោះ ខ្ញុំត្រូវបង្រៀនអ្វីៗទាំងអស់ដែលខ្ញុំដឹងអំពីព្រះគម្ពីរពីស្រមោលនិងប្រភេទ។ អ្នកហៅខ្ញុំថាអ្នកកត់ត្រា។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើខ្ញុំអាចមើលលើជញ្ជាំងនោះ ហើយខ្ញុំមិនដែលបានឃើញខ្លួនឯង ហើយខ្ញុំមើលទៅ ខ្ញុំឃើញថាខ្ញុំមានក្បាលត្រចៀក និងដៃ និង...ខ្ញុំដឹងអ្វីមួយអំពីអ្វីដែលខ្ញុំនឹងមើលទៅដូចប្រសិនបើខ្ញុំធ្លាប់ឃើញខ្លួនឯង។ ឃើញទេ? ប្រសិនបើខ្ញុំឃើញការឆ្លុះបញ្ចាំងរបស់ខ្ញុំនៅក្នុងកញ្ចក់ ខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំនឹងមើលទៅបែបណា ប្រសិនបើខ្ញុំអាចឈរមើលខ្លួនឯងបាន។

188 ឥឡូវនេះ នោះជារបៀបដែលខ្ញុំគិតពីព្រះគម្ពីរ។ “រឿងទាំងអស់នេះ” រ៉ូម ២២ បាននិយាយថា “បានលើកឡើងសម្រាប់ឧទាហរណ៍របស់យើង។” យើងអាចក្រឡេកមើលទៅក្រោយវិញ ហើយឃើញថាវាជាអ្វី ដូចជាព្រះច័ន្ទឆ្លុះពីព្រះអាទិត្យ។ យើងដឹងថាព្រះអាទិត្យនឹងទៅយ៉ាងណា បើយើងមិនដែលឃើញព្រះអាទិត្យ យើងអាចមើលឃើញព្រះច័ន្ទ ហើយឃើញថាវានឹងធំជាងនោះ។ មែនហើយ នៅពេលដែលអ្នកឃើញអ្វីដែលបានកើតឡើងនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ វាគ្រាន់តែជាការឆ្លុះបញ្ចាំងពីអ្វីដែលកើតឡើងនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី។

189 ឥឡូវនេះ នៅទីនេះ ខ្ញុំជឿដោយអស់ពីចិត្តខ្ញុំ...យើង ឬថ្ងៃនេះ... ប្រសិនបើយើងមិនជឿទេ នរណាម្នាក់គឺ វាត្រូវតែជឿ។ ពេលវេលាបានកន្លង យើងនៅគ្រាបញ្ចប់!

190 រាល់...ពិភពលោក...ព្រះបានបង្កើតពិភពលោកក្នុងរយៈពេលប្រាំមួយពាន់ឆ្នាំ ហើយឆ្នាំទីប្រាំពីរពាន់ឆ្នាំ ទ្រង់បានសម្រាក។ ទ្រង់មានបន្ទូលថាបុរសម្នាក់នឹងមិនរស់នៅ ទីនោះ—មួយឆ្នាំឬ—ឬថ្ងៃ: “ថ្ងៃដែលអ្នកបរិភោគវា ថ្ងៃដែលអ្នកស្លាប់។” អំដាម ឬ មធ្យសាឡា គឺជាបុរសចំណាស់បំផុតដែលធ្លាប់បានចែងនៅក្នុងព្រះគម្ពីរ ហើយគាត់មានអាយុប្រាំបួនរយហុកសិបប្រាំបួនឆ្នាំ។ ហើយគាត់មិនដែលរស់នៅមួយពាន់ឆ្នាំនោះទេ។ ប៉ុន្តែបុរសដែលនឹងរស់នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍ មួយពាន់ឆ្នាំដើម្បីបង្ហាញថា—ថាការពិន័យត្រូវបានបង់... បុរសរស់នៅជារៀងរហូត ថ្ងៃត្រូវបានបញ្ចប់ ពេលវេលាត្រូវបានបញ្ចប់ ពួកគេស្ថិតនៅក្នុងភាពអស់កល្បជានិច្ច។

191 និយាយអញ្ចឹង ខ្ញុំបានទទួលសំបុត្រជាច្រើននៅលើសាររបស់ខ្ញុំកាលពីពីរប្រាំបី ថ្ងៃអាទិត្យមុន នៅលើ—ផ្ទះនាពេលអនាគតរបស់កូនក្រមុំនិងកូនកំលោះ។ នោះ ប្រាកដជាបានទៅដល់ផ្ទះពួកគេជាច្រើនកន្លែង។ នោះ...វាបានមកដល់ចំពោះខ្ញុំ ផងដែរ។ ខ្ញុំមិនដែលស្តាប់វាទេ។

192 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់។ នៅលើនេះ (ឃើញទេ?) អំប្រាហាំបានឃើញ... ឥឡូវនេះ ដូចដែលទ្រង់ជាប់ជាមួយនឹងអំប្រាហាំ ទ្រង់ក៏ជាពូជពង្សរបស់គាត់ដែរ។ ឥឡូវនេះ ថ្ងៃណាមួយដែលខ្ញុំត្រលប់មកវិញ ខ្ញុំចង់ឲ្យវាកាន់តែជ្រៅបន្តិច ហើយ បង្ហាញអ្នកឲ្យច្បាស់អំពីស្ថានីយនៃជីវិតរបស់អំប្រាហាំ។ វាក៏ពិតជាជាមួយលូ ធ្វើ វេសលីហើយចុះមកទីនេះ គ្រាន់តែជារបៀបដែលទ្រង់បានប្រព្រឹត្តជាមួយនឹង ពួកជំនុំ ដូចជាទ្រង់បានធ្វើជាមួយអំប្រាហាំ របៀបដែលទ្រង់បានបង្ហាញខ្លួន របៀប ដែលនៅទីនោះ នៅពេលដែលទ្រង់បានបញ្ជាក់សេចក្តីសញ្ញាដល់គាត់ក្រោមការ បង្ហូរឈាមនោះ វាក៏ជាយុគសម័យនៃទីក្រុង ហ្វីឡាដេលហ្វៀ។ បាទ មែនហើយ នោះគឺជាសម័យកាលឈាម លូធ្វើ...យុគសម័យ វេសលៀន។

193 ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកមើលសម័យកាលពេនទីកុស្ត។ បន្ទាប់ពីទ្រង់យាងទៅទីនោះ ទ្រង់បានធ្វើតាមការសន្យារបស់ អែល សាដាយ “អ្នកបំបៅខ្ញុំ។” សំណួរគឺ៖ តើអ្នក អាចបំបៅបានទេ? វាត្រូវបាននាំមកមុនថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ឃើញទេ? តើអ្នកអាច បំបៅបានទេ? ប៉ុន្តែពួកគេមិនបានធ្វើវា ពួកគេបានចាប់ពួកវា—បានបោកវាពីនិកាយ ដែលពួកគេចេញមក។ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មក ពូជពិតប្រាកដ មកដល់ ចិញ្ចឹមសុដន់ នោះ។

194 ហើយអ្វីដែលជាសញ្ញាចុងក្រោយដែលពួកគេមាន មុននឹងកូនប្រុសដែល បានសន្យាថានឹងរង់ចាំឆ្នាំទាំងនេះ តើពេលណាដែលទ្រង់យាងមកវិញ? តើព្រះ កំពុងឈរក្នុងទម្រង់ជាមនុស្ស ហើយអាចដឹងពីគំនិតដែលមាននៅក្នុងចិត្តរបស់ សាវ៉ា (សាវ៉ាជាក្រុមជំនុំ តំណាងឱ្យក្រុមជំនុំ) ស្វែងយល់ពីគំនិតដែលមាននៅ ក្នុងក្រុមជំនុំ ដែលសូម្បីតែនៅពីក្រោយទ្រង់។ តើវាត្រូវទេ? ហើយតាមរបៀបបន្ទាប់ពី នោះ នាងបានត្រឡប់ទៅជាយុវនារីវិញ ហើយគាត់ជាបុរសវ័យក្មេងម្នាក់។ ហើយ អ៊ីសាកត្រូវបាននាំមកដល់កន្លែងកើតហេតុ ជាកូនប្រុសដែលបានសន្យា។

195 ខ្ញុំជឿថាអ្នកកំពុងឃើញរឿងចុងក្រោយដែលនឹងកើតឡើងចំពោះក្រុមជំនុំមុន ការលើកឡើង។ នោះពិតជាមែន។ ខ្ញុំជឿវា។ ភ្លៀងបានចប់ហើយ។ គ្រាន់តែអាន

ជំពូកបីដំបូងនៃវិវរណៈ នោះអ្នកនឹងឃើញអ្វីដែលបានសន្យាចំពោះក្រុមជំនុំ។ នោះ ហើយជាអ្វីដែលបានសន្យា ក្រុមជំនុំ នៅទីនោះ គ្រាពួកជំនុំ។

196 អ្នកបានកត់សម្គាល់ថ្ងៃមុនពេលយើងចាប់ផ្តើមត្រែ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធបាន មានបន្ទូលថា “វាមិនមែនជាកម្មសិទ្ធិនៅទីនេះទេ។” ឃើញទេ ឃើញទេ?

197 ឥឡូវនេះ ភ្លៀងធ្លាក់ក្រោយៗមក ជនជាតិយូដាមួយសែនបួនម៉ឺនបួនពាន់ នាក់ អត់ទេ នោះមិនមែនទេ...នោះគឺ...ពួកគេនឹងមិន...នោះហើយជា—នោះជា ពេលដែលអេលីយ៉ា និងម៉ូសេ... មានកន្លែងដែលអព្វតហេតុកើតឡើង។ អ្វីៗ ដែលមនុស្សកំពុងស្វែងរក គឺថ្ងៃបុណ្យទី៥០ សម្រាប់ការអស្ចារ្យ នោះហើយជា កន្លែងដែលវានឹងកើតឡើងនៅក្នុងនោះ នៅក្រោមពួកគេ។ ឃើញទេ នោះជាអេ លីយ៉ា និងម៉ូសេ។ ពួកគេវាយប្រហារផែនដីដោយបណ្តាសាតាមតែចិត្ត ពួកគេបិទ ផ្ទៃមេឃ ដើម្បីកុំឲ្យមានភ្លៀងធ្លាក់ក្នុងថ្ងៃទំនាយ។ ហើយព្រះនឹងឈរ ហើយប្រយុទ្ធ ដើម្បីពួកគេ ដូចទ្រង់បានធ្វើ ហើយទ្រង់នឹងនាំពួកគេចេញមកក្រោមកណ្តាប់ដៃដី ខ្លាំងក្លា ដូចទ្រង់បានធ្វើនៅស្រុកអេស៊ីប (ឃើញទេ?) ចេញពី “សិទ្ធិ” ទាំងនេះនៃ លោកិយ។ ហើយទ្រង់នឹងធ្វើវា ប៉ុន្តែវាមិនមែន...

198 យើងគ្រាន់តែរង់ចាំការយាងមករបស់ព្រះអម្ចាស់។ គ្រាន់តែរង់ចាំ រក្សាចង្អៀង របស់អ្នកឱ្យឆេះ ទាំងអស់ពោរពេញដោយប្រេង។ អធិស្ឋានរៀងរាល់ម៉ោង មិនមែន រាល់ថ្ងៃ រាល់ម៉ោង។ គ្រាន់តែត្រៀមខ្លួន ត្រៀមខ្លួន ផ្អែមល្ហែម និងមើល។

អូ យើងកំពុងមើលសម្រាប់ការមកដល់នៃថ្ងៃសហស្សវត្សរ៍ដ៏  
រីករាយនោះ  
នៅពេលដែលព្រះអម្ចាស់ដ៏មានពររបស់យើងនឹងយាងមក  
ហើយចាប់កូនក្រមុំរង់ចាំរបស់ទ្រង់  
អូ ខ្ញុំ—អូ បេះដូងខ្ញុំពោរពេញទៅដោយការលើកឡើង  
នៅពេលដែលខ្ញុំប្រឹងមើល និងអធិស្ឋាន  
ដ្បិតព្រះអម្ចាស់នៃយើងទ្រង់យាងមកផែនដីម្តងទៀត។

នោះហើយជាវា នោះគឺជាក្តីសង្ឃឹមរបស់ក្រុមជំនុំនៅម៉ោងនេះ។

254. គឺជានាមរបស់ “ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ” មិនអីទេបុសម្រាប់ពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក ឬ វាត្រូវតែមាននៅក្នុងនាមរបស់ “ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ”?

199 មួយណាក៏បាន។ ខ្ញុំយកវាជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ (សូមមើល?) ពីព្រោះខ្ញុំគិតថាទ្រង់ជាព្រះអម្ចាស់របស់យើង។ ឥឡូវនេះ គ្រាន់តែជាព្រះនាមនៃព្រះយេស៊ូវដូចជាបងប្អូនយើងខ្លះធ្វើពិធីជ្រមុជទឹក ខ្ញុំ—ខ្ញុំខុសគ្នានៅទីនោះ (ឃើញទេ?) ព្រោះខ្ញុំដឹងថាខ្ញុំមានមិត្តភក្តិជាច្រើនឈ្មោះយេស៊ូវ ជាច្រើន—មិត្តដែលជាគ្រូគង្វាលជាច្រើននៅម៉ិកស៊ិក—និងអ៊ីតាលីជាដើម។ ពួកគេហៅពួកគេថាយេស៊ូវ ដូច្នោះយេស៊ូវមិនគ្រប់គ្រាន់ទេ។ ទ្រង់បានប្រសូតមកជាព្រះគ្រីស្ទជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ដូចជាទ្រង់បានប្រសូតមកជាព្រះអង្គសង្គ្រោះ ព្រះគ្រីស្ទជាអ្នកចាក់ប្រេងតាំង។ ហើយប្រាំបីថ្ងៃក្រោយមក ទ្រង់ត្រូវបានច្ចាយព្រះនាមថាព្រះយេស៊ូវ។ ឃើញទេ? បន្ទាប់មក ទ្រង់គឺជាព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ នោះហើយជាអ្វីដែលទ្រង់មាន។ ត្រូវហើយ។

255. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើព្រះអម្ចាស់នឹងអនុញ្ញាតឲ្យអ្នកណែនាំយើងអំពីសំណួរអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងការលែងលះនៅពេលនេះទេ? សំណួរ: តើបុរសអាចរៀបការជាមួយមនុស្សស្រី ហើយត្រូវនាងលែងលះទៅរៀបការជាមួយអ្នកផ្សេងបានទេ? បើអ្នកទាំងពីររៀបការជាមួយគ្នា តើអ្នកទាំងពីរប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ឬ? អ្នកបាននិយាយថា វានឹងចងជាពូជសត្វពស់។ យ៉ាងម៉េចដែរ?

200 ឥឡូវនេះនៅទីនេះ—នេះគឺជាសំណួរធំបំផុតមួយដែលយើងមានក្នុងក្រុមទាំងនេះ ហើយវាជាសំណួរធំបំផុតនៅក្នុង—ក្នុង—នៅក្នុងពិភពលោកសព្វថ្ងៃនេះ។ ឥឡូវនេះ សូមស្តាប់ខ្ញុំ ហើយខ្ញុំមានហេតុផលសម្រាប់រឿងនេះ។ ប្រសិនបើខ្ញុំពិតជាបាននាំមកព្រះវិហារនេះ ហើយនៅលើកាសែតនេះនៅព្រឹកនេះ រឿងត្រឹមត្រូវអំពីអាពាហ៍ពិពាហ៍ និងការលែងលះ វានឹងបំបែកក្រុមជំនុំទាំងអស់ក្នុងប្រទេសប្រសិនបើពួកគេបានស្តាប់វា។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

201 ឥឡូវនេះ សូមជួយខ្ញុំផង ព្រះគម្ពីរបានដាក់នៅចំពោះមុខខ្ញុំ ខ្ញុំមានសំណួរនោះ ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ! ហើយភាគីទាំងពីរដែលឈ្មោះគ្នាគឺខុស។ ទាំងអ្នកដែលរៀបការជាមួយគ្នាទៅវិញទៅមក ពួកគេទាំងពីរខុសនឹងអ្វីដែលខ្លួនកំពុងធ្វើ ប៉ុន្តែនៅចន្លោះវាគឺជាសេចក្តីពិត ដែលជាទ្រង់ផ្លូវ។ ខ្ញុំមិនចង់...ខ្ញុំនឹងថតខ្សែអាត់ ថាតើមានអ្វីកើតឡើងចំពោះខ្ញុំ បន្ទាប់មក បងប្អូនអាចចាក់វាស្តាប់បាន បន្ទាប់ពីខ្ញុំបានទៅ (ឃើញទេ?) ទៅកាន់ក្រុមជំនុំ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់បង្កើតខ្សែអាត់

នៅលើប្រធានបទនេះ ហើយគ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកពីកន្លែងដែលវាស្ថិតនៅ ប៉ុន្តែ រហូតដល់ខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថាត្រូវបានដឹកនាំពីព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំនឹងមិននិយាយអ្វីអំពី វាទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំមានអារម្មណ៍ថា នៅលើរឿងទាំងនេះ ដែលខ្ញុំត្រូវតែត្រូវបានដឹកនាំពី ព្រះអម្ចាស់ ប្រសិនបើខ្ញុំមិនធ្វើទេ ខ្ញុំនឹងធ្វើឱ្យខូចខាតច្រើនជាងការល្អ ឃើញទេ?

202 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំចង់ឱ្យអ្នកកត់សម្គាល់រឿងនេះ។ សំណួរគឺ: “តើបុរសអាចរៀបការ ជាមួយនឹងស្ត្រីម្នាក់ហើយត្រូវបានលែងលះដោយនាងហើយបន្ទាប់មករៀបការ ជាមួយផ្សេងទៀតបានទេ ហើយបើអ្នកទាំងពីររៀបការជាមួយគ្នា តើអ្នកទាំងពីរ ប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ឬ?” ឥឡូវនេះ មិត្តភក្តិរបស់ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំមិនចង់ធ្វើឲ្យអារម្មណ៍ អ្នកខូចចិត្តទេ ប៉ុន្តែនោះជាការពិត។ ព្រះយេស៊ូវមានព្រះបន្ទូលថា “អ្នកណា រៀបការជាមួយនាងដែលគេបោះបង់ចោល អ្នកនោះប្រព្រឹត្តអំពើផិតក្បត់ហើយ។” ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនចង់និយាយវាទេ តែវាជាការពិត។

203 “អ្នកបានលើកឡើងថា នេះនឹងភ្ជាប់ទៅនឹងពូជរបស់ពស់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំ មិនចាំពីការលើកឡើងនោះទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំប្រហែលជាបាននិយាយនៅកន្លែងណាមួយ ហើយបាននិយាយអំពីរឿងនោះ។

204 ដូចថ្ងៃមុនដែរ ខ្ញុំមានអ្វីមួយលាយឡំ ខ្ញុំបានឮវា ហើយ... ខ្ញុំចាប់បាននៅ ទីនោះ។ ហើយវានៅលើកាសែត ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រហែលនឹងស្តាប់ឮពីវា។ នៅពេល ដែលខ្ញុំកំពុងនិយាយអំពីត្រីទាំងប្រាំពីរ ខ្ញុំបាននិយាយថាវាគឺជាត្រីប្រាំពីរ។ ខ្ញុំ បានសំដៅទៅថ្ងៃបុណ្យទី៥០។ ចាប់ពីថ្ងៃបុណ្យទី៥០ រហូតដល់ថ្ងៃទីប្រាំពីរ... រហូតដល់—ត្រីមានថ្ងៃសប្តិហៃប្រាំពីរ។ ថ្ងៃសប្តិហៃប្រាំពីរគឺនៅចន្លោះបុណ្យរំលង នៃថ្ងៃបុណ្យទី៥០ (អ្នកឃើញទេ?) ដែលមានរយៈពេលហាសិបថ្ងៃ។ ឃើញទេ? ប៉ុន្តែអ្វីដែលខ្ញុំចង់សំដៅទៅនោះខ្ញុំបាននិយាយថា “នោះមានន័យថា គ្រាក្រុមជំនុំ ទាំងប្រាំពីរ។”

205 នៅលើខ្សែអាត់នោះ ប្រសិនបើអ្នកទទួលបានវា ឬអ្វីក៏ដោយ នៅលើកាសែត នោះវាក្មេងអញ្ចឹង ខែទីប្រាំពីរបន្ទាប់ពីរឿងនោះបាននាំមក—បុណ្យត្រី ដែល មានន័យថាសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ ប្រាំពីរខែ មិនមែនប្រាំពីរថ្ងៃសប្តិ ទេទេ។ ថ្ងៃសប្តិហៃប្រាំពីរបានទៅ...ខ្ញុំបានពន្យល់វានៅទីនោះ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាថ្ងៃ សប្តិហៃទាំងប្រាំពីរ គឺយ៉ាងដូច្នោះ ប៉ុន្តែបន្ទាប់មកខ្ញុំបានគិតបន្តទៀត នៅពេលដែល វាជាខែទីប្រាំពីរបន្ទាប់ពីបុណ្យនៃបុណ្យរំលងឬនៅបុណ្យនៃ—នៃថ្ងៃបុណ្យទី៥០

បន្ទាប់មកមកដល់ពិធីបុណ្យបន្ទាប់ពីយកចៀមមក ត្រី។ អ្នកឃើញនៅពេលនោះ—បន្ទាប់មក...អ្នកចាំថានៅទីនោះ ធ្វើបានក្លាយទៅជានំប៉ុងបន្ទាប់ពីពេលនោះ។ ឃើញទេ? នៅពេលដែល—ធ្វើនៃ...មួយដុំ បន្ទាប់មកទាំងអស់ចូលទៅក្នុងដុំមួយ។ អូ វាជាការបង្រៀនដ៏អស្ចារ្យនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនបានប៉ះតែមរបស់វាទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកចាប់បានវានៅក្នុងខ្សែអាត់របស់អ្នក សូមចាំមើលក្នុងព្រះគម្ពីរ។ អ្នកឃើញទេ វាមានរយៈពេលប្រាំពីរខែបន្ទាប់ពីនោះ។ រាប់ខែប្រាំពីរ៖ មករា កុម្ភៈ មីនា មេសា ឧសភា មិថុនា និងកក្កដា វានឹងជាខែកក្កដា ខែទីប្រាំពីរ ដែលតំណាងឱ្យសម័យកាលក្រុមជំនុំទាំងប្រាំពីរ។ អ្នកបម្រើព្រះខ្លះអាចរើសវា ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងមើលវា អ្នកឃើញនៅទីនោះ។ ត្រូវហើយ។

206 ឥឡូវនេះ នៅលើនេះនៅទីនេះអនុញ្ញាតឱ្យ—អនុញ្ញាតឱ្យ—ចូរយើងគ្រាន់តែ... អ្នក...នេះជាអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ សូមឱ្យខ្ញុំនិយាយបែបនេះ មិនមែនព្រះអម្ចាស់ទេ សូមឱ្យខ្ញុំនិយាយចុះ។ ប្រសិនបើអ្នកបានរៀបការនៅពេលនេះ ហើយអ្នកទាំងពីរបានសង្គ្រោះ ហើយអ្នកបានពេញដោយព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ហើយអ្នកស្រឡាញ់គ្នាទៅវិញទៅមក ហើយអ្នកមានកូនតូចៗ (ឥឡូវនេះ ចូរចាំថានេះគឺខ្ញុំមិនមែនជាព្រះអម្ចាស់ទេ។ ឃើញទេ?) ទៅមុខចុះហើយរស់នៅជាមួយគ្នា។ ដោយរីករាយ ព្រោះអ្នកមិនអាចរស់នៅជាមួយប្រពន្ធដំបូងរបស់អ្នក ឬអ្នកនឹងមិនបានរៀបការជាមួយនាង។ បន្ទាប់មក ប្រសិនបើអ្នកទុកវាចោល ហើយត្រឡប់ទៅរកអ្នកទីមួយវិញ នោះអ្នកកំពុងធ្វើអាក្រក់ជាងអ្នកកាលពីដំបូងទៅទៀត។ ឃើញទេ? ដូច្នេះអ្នកឃើញថាអ្នកទាំងអស់គ្នារញ្ជើញ មិនមានវិធីដើម្បីចេញពីវាទេ។ មានវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបានពីព្រះគម្ពីរ៖ អ្នកទាំងពីររស់នៅលីវ។ ឃើញទេ?

207 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ...នោះជាវិធីតែមួយគត់ដែលខ្ញុំអាចនិយាយបាននៅពេលនេះ ប៉ុន្តែមានរឿងមួយទៀតនៅក្នុងនោះ ថាខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកឥឡូវនេះបានទេ ហើយហេតុផលដែលខ្ញុំនិយាយគឺ “មិនមែនខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែជាព្រះអម្ចាស់ សូមបន្តទៀត។” ប្រសិនបើអ្នកនឹងស្តាប់ការចតនេះ ហើយថ្ងៃណាមួយ ប្រសិនបើខ្ញុំស្តាប់វា អ្នកចាំពីរបៀបដែលខ្ញុំបាននិយាយនោះ។ ប្រសិនបើអ្នកមានប្រាជ្ញា អ្នកអាចយកវាឡើង (ឃើញទេ?) អំពីរបៀបដែលខ្ញុំនិយាយនោះ ហើយបន្ទាប់មកអ្នកនឹងដឹង។

**256. បងប្រុសប្រាណហាំតើយើងគួរតែទៅព្រះវិហារផ្សេងទៀត ទោះបីជាពួកគេ មិនយល់ស្របនឹងអ្នកក៏ដោយ?**

208 បាទ បានមិនអីទេ! ព្រះយេស៊ូវក៏ធ្លាប់ធ្វើនៅពេលដែលពួកគេមិនយល់ស្រប នឹងទ្រង់។ ទៅមុខចុះ។ យើងកត់សំគាល់នៅទីនេះ និយាយថា “តើយើងគួរទៅ ព្រះវិហារផ្សេងទៀតដែលមិនយល់ស្របនឹងអ្នកឬទេ?” ប្រាកដណាស់ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំ មិនមែនជាគ្រួសតែមួយគត់នៅលើផ្ទះទេ អ្នកដឹងទេ។ មាន—មានតែបុរសគោរព ព្រះដទៃទៀតនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ឃើញ ទេ? ប៉ុន្តែកុំចុះនៅទីនេះ...

209 ខ្ញុំត្រូវបានគេហៅចូលរៀងបែបនេះកាលពីថ្ងៃមុន។ ក—ក្រុមមួយនៅ អាវីហ្សូណាបានខលហៅមកខ្ញុំចំពោះរឿងនោះ។ ឃើញទេ? ក្រុមអ្នកបម្រើព្រះ បាននិយាយថា “រឿងតែមួយគត់ដែលយើងមានប្រឆាំងនឹងអ្នក បងប្រុសប្រាណ ហាំ គឺជា (រឿងមួយ) មនុស្សដែលចេញមកទីនេះជាមួយអ្នក យើងមិនអាចឱ្យ ពួកគេទៅព្រះវិហារគ្រប់ទីកន្លែងបានទេ។” បាននិយាយថា “ពួកគេមានកូននិង អ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ពួកគេនឹងមិនទៅព្រះវិហារទេ។” ហើយបាននិយាយថា “យើងបាន ប្រាប់ពួកគេថាពួកគេស្នាគមន៍មកកាន់—មកព្រះវិហាររបស់យើង។”

210 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំដឹងថាពួកគេដាក់សម្ពាធលើអ្នកហើយចង់ឱ្យអ្នកចូលរួម ប៉ុន្តែ អ្នកមិនចាំបាច់ចូលរួមទេ ប៉ុន្តែដាក់ក្មេងៗនៅសាលាថ្ងៃអាទិត្យកន្លែងណាមួយ! ហើយអ្នកទៅព្រះវិហារ កុំនៅផ្ទះ ទៅស្នូចត្រី និងបបាញ់ ហើយអ្វីៗដូចនោះនៅ ថ្ងៃអាទិត្យ។

អ្នកនិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំមិនជាអ្នកគោរពច្បាប់ទេ។”

មែនហើយ អ្នកគួរធ្វើតាមរបៀបនោះមួយរយៈ ដោយបង្គាប់ដល់ការរស់ ឡើងវិញរបស់ព្រះគ្រីស្ទ។ អ្នកទៅព្រះវិហារនៅកន្លែងណាមួយ!

211 ប្រសិនបើខ្ញុំ—ប្រសិនបើខ្ញុំបានទៅ...ប្រសិនបើខ្ញុំមិនអាចបាន... ប្រសិនបើខ្ញុំ ទៅព្រះវិហារមួយដែលខ្ញុំដឹងថាមានតែរឿងមួយដែលពួកគេធ្លាប់និយាយថាខ្ញុំជឿ ពួកគេបាននិយាយថា ពួកគេជឿថាព្រះយេស៊ូវជាព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ពួកគេ និយាយវា (ខ្ញុំសង្ឃឹមវា) ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងទៅស្តាប់ពួកគេនិយាយ។ ប្រហែលជាអ្នក និយាយ...នោះហើយជាព្រះវិហារនេះ ប្រហែលជាក្រុមជំនុំបន្ទាប់នឹងមានអ្វីមួយ



ដូចជាបាទីស្ទ។ ពួកគេនិយាយថា “បាទ ខ្ញុំជឿថាអ្នកត្រូវតែមានបទពិសោធន៍។” ខ្ញុំនឹង—ខ្ញុំនឹងទៅជាមួយពួកគេ។ បន្ទាប់មក ខ្ញុំជឿថា ព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គឺជា ព្រះរាជបុត្រានៃព្រះ។ ខ្ញុំជឿថាអ្នកត្រូវតែមានបទពិសោធន៍។ ត្រូវហើយ។

212 បន្ទាប់មកប្រហែលជាមានអ្នកខាងសភានៃព្រះ។ ឥឡូវនេះ ពួកគេជឿ... ឃើញទេ ខ្ញុំ—ឥឡូវនេះខ្ញុំអាចញ៉ាំនំប៉័ងប្រហែលបីទៅបួនបន្ទះជាមួយពួកគេ (ឃើញទេ?) ព្រោះពួកគេអាចជឿ...

213 ដូចថ្ងៃមុន មនុស្សដដែលនេះទូរស័ព្ទមកចង់ដឹងរឿងហ្នឹងហើយនិយាយថា “អ្នកបាននិយាយ...” (អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់នេះនៅទីនោះ អ្នកដែលនៅទីនោះចង់ ពិភាក្សាអំពីរឿងនេះ។ ប្អូនប្រុសកំសត់ គាត់កំពុងតែរង្វេងស្មារតីបែបនេះ។) គាត់ បាននិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ” សូមមើលគាត់បាននិយាយថា “គាត់ ប្រឆាំងនឹងអ្នកខាងសភានៃព្រះ។” ហើយបើអ្នកបម្រើព្រះខាងសភានៃព្រះមកយក ខ្សែអាត់នេះស្តាប់ ខ្ញុំចង់ឲ្យអ្នកប្រាប់ខ្ញុំថា តើពេលណាដែលខ្ញុំធ្លាប់ប្រឆាំងនឹងអ្នក ខាងសភានៃព្រះ ឬអ្នកណាផ្សេងទៀត! ហេតុអ្វីបានជាវា នៅពេលដែលទីស្នាក់ការ កណ្តាលរបស់អ្នកសារភាព តើខ្ញុំបានចាត់កូនបីភាគបួននៃមួយលាននាក់ដែលខ្ញុំ បានបង្កើតដល់ព្រះគ្រីស្ទមកអ្នកឬ? តើខ្ញុំប្រឆាំងនឹងក្រុមជំនុំរបស់ព្រះយ៉ាងណា? ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រឆាំងនឹងអ្នកខាងវ៉ែនណេស? ខ្ញុំមិនប្រឆាំងនឹងអ្នកខាងវ៉ែនណេ សទេ ឬខាងសភានៃព្រះ ក្រុមជំនុំនៃព្រះ ឬមនុស្សណាសោះ! ខ្ញុំប្រឆាំងនឹងគ្រប់ ប្រព័ន្ធដែលបំបែកមនុស្ស។

214 មើល អញបានបញ្ជូនទៅឯពួកអាសាំប៊ី ដោយរាប់ពួកគេ បីភាគបួននៃ មួយលាននាក់ជាកូនចៅរបស់ខ្ញុំ។ បើគេអាក្រក់ណាស់ ហេតុអ្វីខ្ញុំធ្វើបែបនេះ? ហេតុអ្វី? ខ្ញុំគិតថាវាជាការល្អបំផុតដែលមាននៅក្នុងទឹកដីដើម្បីបញ្ជូនពួកគេទៅ ទាំងវ៉ែនណេសឬនៅ...ជំនឿខ្លះនៃពេនទីកុស្ត ដោយសារតែពួកគេជឿលើការ ព្យាបាលដ៏ទេវភាព ពួកគេជឿលើជំនឿអស្ចារ្យ ពួកគេជឿលើពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃ ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ នោះជាការល្អបំផុត...ខ្ញុំ—ខ្ញុំមិនអាចនាំពួកគេទាំងអស់មក ទីនេះបានទេ។ ពួកគេនៅទូទាំងពិភពលោក។ ខ្ញុំមានមិត្តភក្តិទូទាំងពិភពលោក ជា កូនដែលខ្ញុំបានបង្កើតមកក្នុងព្រះគ្រីស្ទ។ ខ្ញុំនឹងបញ្ជូនពួកគេឱ្យបានច្រើនបំផុត... តើអ្នកធ្លាប់ឮខ្ញុំពេលកំពុងហៅអាសនៈទេ? ខ្ញុំនិយាយ... ពេលខ្ញុំយកពួកគេឡើង ទៅទីនោះ ហើយឱ្យគេបានសង្គ្រោះ ខ្ញុំនិយាយថា “ឥឡូវនេះ អ្នកទៅព្រះវិហារ

ដំណឹងល្អពេញលេញខ្លះ ហើយនាំអ្នកទៅផ្ទះព្រះវិហារ។ តើមានប៉ុន្មាននាក់ធ្លាប់ លឺខ្ញុំនិយាយបែបនេះ? ប្រាកដណាស់ មែនហើយ។ ហ្នឹងហើយ ចុះហេតុអីក៏ខ្ញុំ បញ្ជូនពួកគេទៅទីនោះ? តើខ្ញុំជាមនុស្សលាក់ពុតដែលបញ្ជូនកូនរបស់ខ្ញុំទៅឱ្យ ស្លាប់ឬ? វានៅឆ្ងាយពីខ្ញុំ។ អត់ទេ បាទ!

215 ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចទៅបាន...ប្រសិនបើអ្នកមិនអាចមកទីនេះនៅឯឆ្នាំ ឧបោសថបានទេ ចូរទៅព្រះវិហារមួយកន្លែង ទៅចុះ។ អ្នកមិនចាំបាច់យកអ្វី ទាំងអស់ដែលពួកគេធ្វើនោះទេ។ តើផ្នែកណានៃនំប៉័ងដែលពួកគេកំពុងហូប អ្នកហូបនំប៉័ង។ ពេលគេយកខ្លឹមមក ហេតុអី គឺអ្នកទុកវាចោល។ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំមិនអាចធ្វើឱ្យពួកគេធ្វើវាបានទេ ប៉ុន្តែវាពិតជាប្រាកដ...ប្រាកដ ណាស់ អ្នកទៅព្រះវិហារ។ កន្លែងណាដែលទ្វារព្រះវិហារបើក អ្នកចូលខ្លួន តាមដែលអ្នកអាចធ្វើបាន។ បើគេមិនជឿ...ឥឡូវនេះ អ្នកមិនចាំបាច់ទទួលបាន វាទេ។ កុំចូលរួមជាមួយពួកគេ កុំចូលរួមជាមួយពួកជំនុំណាមួយឡើយ។ ប៉ុន្តែ ទៅក្នុងចំណោមពួកគេ មានការប្រកបជាមួយពួកគេ។ តើអ្នកដឹងថាវាមិនមែនជា ព្រះអម្ចាស់ដោយរបៀបណា? ទ្រង់មានបន្ទូលថា ទ្រង់នឹងឱ្យគ្រប់គ្នាធ្វើឱ្យបានល្អ! ហើយប្រហែលជាមានព្រលឹងមួយនៅទីនោះ ដែលគួរតែត្រូវបានសង្គ្រោះ ហើយ អ្នកអាចបំភ្លឺពន្លឺដល់ពួកគេបាន។ ឃើញទេ? ទៅចុះនៅទីនោះ។ កុំក្រអឺតក្រទម ទៅស្និតស្នាល ហើយប្រជាជនចាប់ផ្តើមនិយាយថា “នោះជាស្ត្រីគ្រីស្ទានម្នាក់ និង ជាគូស្នេហ៍គ្រីស្ទាន។ នោះជាក្មេងប្រុស ឬក្មេងស្រីគ្រីស្ទាន។ ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំចង់... ក្មេងប្រុស ពួកគេពិតជាធ្វើដូចជាពួកគេមានអ្វីមួយ។” ឃើញទេ? និងនិយាយថា “តើវាគឺជាអ្វី?”

“វានៅទីនេះ។” បន្ទាប់មកប្រាប់ពួកគេ។ ប៉ុន្តែអ្នកគ្រាន់តែប្រែ ហើយពួកគេ នឹងស្រេក។

257. បងប្រុសប្រាណហាំជាទីគោរព: តើអ្នកជឿថាទីសំគាល់គួរធ្វើតាមអ្នកដែល មានព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ?

ព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលដូច្នោះ ម៉ាកុស ១៦។

ចុះបើដូច្នោះ តើមនុស្សដែលជឿសារទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងពួកគេ យ៉ាងណាដែរ ប៉ុន្តែពួកគេមិនមានទីសំគាល់ទាំងនេះផង? តើពួកគេជាអ្នក មិនជឿ ឬតើពួកគេត្រូវការព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ? បើដូច្នោះ សូមណែនាំយើង

**នៅថ្ងៃនេះ របៀបទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។ យើងជឿថាអ្នកគឺជាមាត់របស់  
ព្រះសម្រាប់ថ្ងៃរបស់យើង។ ប្អូនប្រុសរបស់អ្នក។**

216 អរគុណបងប្រុសដែលចាត់ទុកខ្ញុំជាបងប្អូនរបស់អ្នក—បងប្រុសអ្នក ហើយខ្ញុំ  
គិតថា នោះជាសំណួរល្អណាស់។ មិត្តភក្តិ បាទ យូរបន្តិច។ ខ្ញុំចង់ដោះស្រាយ  
បញ្ហានេះបន្តិចទៀត បើខ្ញុំអាច។ ឃើញទេ? វាយីត។ ឃើញទេ! អ្នកខ្លះ... ឃើញទេ?  
នៅពេលនោះ អ្នកមិនអាចទទួលពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកនៃព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធដោយ  
មិនមានបទពិសោធន៍នៅពេលវាកើតឡើងនោះទេ... ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកជឿ  
ថា “រាល់ចំនុចនៃព្រះបន្ទូល” អ្នកនិយាយថា... អ្នកនិយាយថាអ្នកជឿគ្រប់ចំណុច  
ទាំងអស់របស់វា បន្ទាប់មក ព្រះបន្ទូលកំពុងដាក់នៅទីនោះ រង់ចាំព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ មកធ្វើការ។ ប៉ុន្តែវាត្រូវការពន្លឺនៃទៀន។

217 នេះជាទៀនដែលមានអំបោះនៅក្នុងនោះ ហើយមានទាំងអស់—នៃកម្ពស់ និង  
អ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលវាមាននៅក្នុងទៀននោះ។ ប៉ុន្តែទាល់តែភ្លើងមកដល់ មិនអញ្ចឹង  
ទេវាមិនភ្លឺអ្វីឡើយ។ មិនថាទៀនល្អឥតខ្ចោះយ៉ាងណា ហើយវានឹងឆេះល្អប៉ុណ្ណា  
និងអ្វីគ្រប់យ៉ាងនោះទេ វាត្រូវតែអុច ហើយបន្ទាប់មកវាឆេះ។ ហើយនៅពេល  
ដែលអ្នកជឿ ហើយត្រូវបានបង្កើតឡើងដោយការណែនាំនៃអ្វីដែលជាព្រះវិញ្ញាណ  
បរិសុទ្ធ សេចក្តីស្រឡាញ់ អំណរអរ មេត្រីភាព សុភាព សប្បុរស ផលដែលកើត  
ចេញមក រហូតដល់ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធជាមួយនឹងបទពិសោធន៍ដ៏ក្តៅគគុកបាន  
យាងចុះមក ហើយបំភ្លឺទៀននោះ បន្ទាប់មកអ្នកគឺជា—អ្នកគឺជា... អ្នកមិនបាន  
ទទួលព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធទេ។ ឃើញទេ? អ្នកត្រូវតែមានបទពិសោធន៍ ដើម្បីមាន  
ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

258. ខ្ញុំជាកម្មសិទ្ធិរបស់សហជីពកម្មករ។ តើនេះជាការខុសឆ្គងសម្រាប់គ្រីស្ទាន  
ឬ? ព្រះបន្ទូលនិយាយថា “កុំស្បថឱ្យសោះ—កុំស្បថឱ្យសោះ។” យើងត្រូវតែ  
ស្បថថានឹងគោរពរដ្ឋធម្មនុញ្ញរបស់សហជីព។ ខ្ញុំមិនបានចូលរួមសកម្មទេ  
ចាប់តាំងពីក្លាយជាគ្រីស្ទានមក ប៉ុន្តែខ្ញុំនៅតែបង់ថ្លៃសេវារបស់ខ្ញុំ។

259. តើឈ្មោះរបស់យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ែត ត្រូវបានលុបចេញពីសៀវភៅជីវិតរបស់  
កូនចៀម ឬនៅលើសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម?

218 ត្រូវហើយ។ ទាក់ទងនឹងសហជីព ខ្ញុំដឹងថាអ្នកធ្វើការ... អ្នកជាបុរសមាន  
សហជីពការងារ និងការងារដែលអ្នករាល់គ្នាធ្វើ... ប្រសិនបើអ្នកចង់ធ្វើការអ្នក

ត្រូវតែជាកម្មសិទ្ធិរបស់វា។ នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។ អ្នកត្រូវតែធ្វើវា។ ប៉ុន្តែមើលវា (ឃើញទេ?) ព្រោះវានឹងចេញពីការងារទៅកាន់សាសនានៅថ្ងៃណាមួយ។ ឃើញទេ? ឥឡូវនេះ អ្នកគ្រាន់តែចាំថា វាជាចំណុចនាំមុខនៃអ្វីៗទាំងអស់ដែលក្លាយជាការប្រឈម។ អ្នកមិនអាចការងារ ពួកគេនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យអ្នកធ្វើការងារនេះទេ អ្នកគឺជា—អ្នកគឺជា “ស្នាមរបួស” លុះត្រាតែអ្នក—លុះត្រាតែអ្នកជាកម្មសិទ្ធិរបស់សហជីពនេះ។

219 ឥឡូវនេះ ចូរនឹកចាំថា យុវជនអើយ ចូរចងចាំនូវអ្វីដែលបងប្រុសប្រាណាហាំនិយាយ។ ហើយសូមឲ្យពាក្យរបស់ខ្ញុំត្រូវបានចារដោយបិចដែកនៅក្នុង ក្នុង—ក្នុង—ភ្នំដៃក! ព្រះអម្ចាស់មានព្រះបន្ទូលដូច្នោះ រឿងដដែលនឹងកើតឡើងក្នុងសាសនា។ អ្នកនឹងក្លាយជាកម្មសិទ្ធិរបស់និកាយនៃប្រភេទមួយចំនួន ឬអ្នកមិនអាចទិញ ឬលក់បានទេ។ ដូច្នោះសូមប្រយ័ត្នផង បងប្អូន។ គ្រាន់តែទៅធ្វើការចុះ។ មើលវា វាជាការព្រមាន!

220 “តើឈ្មោះរបស់យូដាស អ៊ីស្តារីយ៉ុតត្រូវបានលុបចេញពីសៀវភៅជីវិតរបស់កូនចៀម ឬតើវាធ្លាប់មាននៅលើវាដែរឬទេ?” បាទ វាស្ថិតនៅលើវា ហើយត្រូវបានលុបចេញ។ ឃើញទេ? ដោយសារនៅក្នុងម៉ាថាយជំពូកទី១០ ព្រះយេស៊ូវបានហៅយូដាស និងអ្នកដទៃទាំងអស់ ហើយបានប្រទានអំណាចដល់ពួកគេប្រឆាំងនឹងវិញ្ញាណអាក្រក់។ ពួកគេបានចេញទៅដេញអារក្ស ហើយព្រះយេស៊ូវមានបន្ទូលថា: “ខ្ញុំថែមទាំងបានឃើញសាតាំងធ្លាក់ពីស្ថានសួគ៌ទៀតផង។” តើវាត្រូវទេ? សិស្សទាំងអស់នោះត្រឡប់មកវិញ ហើយនាំគ្នាអរសប្បាយ ហើយទ្រង់មានបន្ទូលថា “ចូរអរសប្បាយមិនមែនថាដោយព្រោះអ្នក...អារក្សត្រូវចុះចូលនឹងអ្នកឡើយ ប៉ុន្តែ ចូរអរសប្បាយដែលឈ្មោះរបស់អ្នកត្រូវបានសរសេរនៅលើសៀវភៅជីវិត។” ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។ ហើយយូដាសក៏នៅជាមួយពួកគេដែរ! ឃើញទេ?

221 ដូច្នោះ ចូរចាំថា នៅសាលជំនុំជំរះ ចូរមើលនៅអាសនៈជំនុំជំរះ: “ការវិនិច្ឆ័យត្រូវបានកំណត់ សៀវភៅត្រូវបានបើក ហើយសៀវភៅមួយទៀតត្រូវបានបើក ដែលជាសៀវភៅនៃជីវិត ហើយមនុស្សគ្រប់រូបត្រូវបានវិនិច្ឆ័យយ៉ាងដូច្នោះ។”

222 ឥឡូវនេះ អ្នកមានសំណួរមួយរយៈកន្លងមកហើយ។ ឃើញទេ? នៅកន្លែងជំនុំជំរះ។ ព្រះយេស៊ូវ ក្រុមជំនុំ កូនក្រមុំត្រូវបានលើកឡើង ឡើងទៅកាន់សិរីល្អ

ហើយបាននៅទីនោះ ហើយបានរៀបការ ត្រឡប់មកផែនដីវិញ ហើយរស់នៅ មួយពាន់ឆ្នាំ។ នៅចុងបញ្ចប់នៃមួយពាន់ឆ្នាំ សាតាំងត្រូវបានដោះលែងពីគុក របស់វា ដែលត្រូវបានចងដោយទេវតាជាមួយនឹងច្រវាក់។ មិនមែនជាខ្សែច្រវាក់ ឈើទេ ប៉ុន្តែជាខ្សែច្រវាក់នៃកាលៈទេសៈ។ អ្នកចុះចូលទាំងអស់របស់វាគឺនៅក្នុង នរក។ អ្វីៗទាំងអស់ដែលបានរស់ឡើងវិញនៅលើផែនដីត្រូវបានប្រោសលោះ ហើយព្រះយេស៊ូវនាជាមួយពួកគេ។ ទ្រង់មិនមែនមិនធ្វើការលើអ្វីសោះទេ ប៉ុន្តែ នៅចុងបញ្ចប់នៃមួយពាន់ឆ្នាំ ការរស់ឡើងវិញទីពីរ... “មានពរហើយអ្នកបរិសុទ្ធ គឺជាអ្នកដែលចូលរួមក្នុងការរស់ឡើងវិញលើកទីមួយ ដែលការស្លាប់ទីពីរគ្មាន អំណាច។”

223 ឥឡូវនេះ សូមកត់សម្គាល់ នៅក្នុងការរស់ឡើងវិញលើកទីពីរនេះ នៅពេល ដែលពួកគេឡើងមក បន្ទាប់មក សាតាំងត្រូវបានដោះលែងពីគុករបស់វាមួយរដូវ បន្ទាប់មកការជំនុំជំរះត្រូវបានកំណត់។ ឥឡូវនេះ មើល ព្រះយេស៊ូវជាមួយនឹង កូនក្រមុំ ជាស្តេច និងម្ចាស់ក្សត្រី តាំងនៅបល្ល័ង្ក ការជំនុំជំរះបល្ល័ង្កស ហើយ សៀវភៅត្រូវបានបើក សៀវភៅរបស់មនុស្សមានបាប។ ហើយសៀវភៅមួយទៀត ត្រូវបានបើក ដែលជាសៀវភៅនៃជីវិត។ ហើយបុរសគ្រប់រូបត្រូវបានវិនិច្ឆ័យ ដោយកូនក្រមុំ។ “អ្នករាល់គ្នាមិនដឹងទេ (យករឿងតូចៗទាំងនេះចំពោះមុខច្បាប់) អ្នករាល់គ្នាមិនដឹងថាពួកបរិសុទ្ធនឹងជំនុំជំរះផែនដីឬ?” ឃើញទេ ឃើញទេ? ត្រូវហើយ។

**260. តើអ្នកអាចពន្យល់ថាក្រុមនៃវិវរណៈ២០:៤ ជានរណាបានទេ? តើពួកគេ ជាផ្នែកមួយនៃកូនក្រមុំអតីតកាលឬនាពេលអនាគត?**

224 ពួកគេគឺជាកូនក្រមុំ ទាំងអតីតកាល និងបច្ចុប្បន្ន។ ពួកគេគឺជាកូនក្រមុំ ពេញលេញ ដោយសារតែពួកគេកំពុងរស់នៅក្នុងសហស្សវត្សរ៍។ ត្រូវហើយ។

**261. តើអ្នកអាច... (មែនហើយ វាជាសំណួរដូចគ្នា) ...វិវរណៈ ២០:៤តើពួកគេ ជាព្រលឹងនៃការកាត់ក្បាលសម្រាប់ជាសាក្សីនៃព្រះគ្រីស្ទ ដែលមិនព្រម ថ្វាយបង្គំសត្វនោះឬ ហើយក៏មិនទទួលសញ្ញាសម្គាល់របស់វានៅក្នុង (អូ! ខ្ញុំឃើញអ្វីដែលពួកគេកំពុងទៅដល់ឥឡូវនេះ។ នេះគ្រាន់តែផ្តល់ឱ្យ ខ្ញុំ ទើបតែប្រគល់ឱ្យខ្ញុំ)។ ...ពីព្រោះវាបាននិយាយថាពួកគេបានរស់នៅ និងសោយរាជ្យជាមួយព្រះគ្រីស្ទមួយពាន់ឆ្នាំ? ដូច្នេះវាជាការរៀងឆ្ងល់**

ដោយសារតែការបៀតបៀនរបស់កូនក្រមុំ ប៉ុន្តែ តើគេអាចជានរណាទៀត  
ហើយសោយរាជ្យជាមួយព្រះគ្រីស្ទមួយពាន់ឆ្នាំ? តើពួកគេនឹង—ពួកគេ...  
តើពួកគេនឹងមានមួយសប្តាហ៍មុនបួនពាន់នាក់ឬ?

ទេ អត់ទេ! ពួកគេគឺជាកូនក្រមុំ។ ឥឡូវនេះ ចងចាំ ចងចាំគឺពួកគេ...

225 អ្នកបាននិយាយថា “ខណៈពេលដែលពួកគេត្រូវបានគេកាត់ក្បាលសម្រាប់  
សាក្សី...” ឥឡូវនេះ អ្នកនិយាយថា “សម្រាប់...មិនគោរពបូជាសត្វ...” ប្រាកដ  
ណាស់! អ្នកនិយាយថា “សត្វសាហាវមិនទាន់មកដល់ទេ។”

226 សត្វមានគ្រប់ពេលវេលា សត្វនេះជាសត្វដែលចិញ្ចឹមវានៅទីនោះក្នុងរូង  
តោ ចិញ្ចឹមពួកគេនៅទីនោះក្នុងសង្ខេបនោះក្នុងទីក្រុងរ៉ូម។ នោះគឺជាមេប្រឆាំង  
ព្រះគ្រីស្ទ នោះគឺជាសត្វនៅទីនោះ អង្គុយសាសនាមួយ។ ស្ទើរតែ ដូចគំរូ។  
ព្រះវិហាររ៉ូមត្រូវបានគេយកចេញពីព្រះគម្ពីរ ហើយបន្ទាប់មក... អ្វីដែលគេធ្វើ  
នោះ គេរៀបចំរឿងហើយបង្កើតស្ថាប័នហើយបង្កើតក—ព្រះវិហារសកលចេញពីវា  
ហើយទាំងអស់ដែលមិនក្រាបបង្គំវាវនឹងត្រូវបំផ្លាញ។ ឃើញទេ? គឺវា។

227 ហើយបន្ទាប់មកនៅក្នុងផ្នែកនៃរាងកាយនោះគឺនៅពេលនោះ... ឥឡូវនេះ  
រូបកាយបានលូតលាស់ដូចដើមឈើរហូតដល់វាមកដល់ក្បាល។ ឃើញទេ?  
ហើយទាំងអស់ ទាំងទុក្ខបុគ្គល និងអ្នកបៀតបៀន ជាដើម...

228 ប៉ុន្តែ ព្រះយេស៊ូវបានប្រទានសេចក្តីសុខសាន្តដល់យើងនៅខាងក្រើយទន្លេ  
ដូចជាទ្រង់បានធ្វើកុលសម្ព័ន្ធនោះ...នៅទីនោះ: (ឃើញទេ?) មិនបានឆ្លងកាត់។  
ឥឡូវនេះ។

262. តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីសម្រាប់គាត់? តើខ្ញុំគួរបន្ត (អូ!) មើលថែប៉ានៅកសិដ្ឋាន? តើ  
ខ្ញុំអាចធ្វើអ្វីបាន...ប្រកបរបរ—ការរស់នៅសម្រាប់...? ហើយគាត់កត់ឈ្មោះ  
របស់គាត់។

បាទប្អូនប្រុស...វា—វាត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាអ្នកណាទេ...  
វានិយាយថា “បងប្រុសប្រាណហាំ...” វាទើបតែចាប់ផ្តើមចេញពី “តើខ្ញុំអាចធ្វើអ្វី  
បានសម្រាប់គាត់?”

229 ឥឡូវនេះ ប្រហែលជារបស់ក្មេងប្រុសខ្លះសម្រាប់ឪពុករបស់គាត់។ មើលចុះ  
បងប្រុសជាទីស្រឡាញ់ មានពរហើយពេលដែលអ្នកនឹងមើលថែឪពុករបស់

អ្នក ព្រោះឪពុករបស់អ្នកបានមើលថែអ្នក នៅពេលដែលអ្នកមិនអាចមើលថែខ្លួនឯងបាន។ ហើយបញ្ញត្តិទីមួយជាមួយនឹងការសន្យា បញ្ញត្តិដំបូងជាមួយនឹងការសន្យា: “ចូរគោរពឪពុកម្តាយរបស់អ្នកដែលបានអោយរស់នៅលើផែនដី ដែលព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះរបស់អ្នកប្រទានមកអ្នក។” ឃើញទេ? បាទ មើលថែប៉ាតាមលទ្ធភាព។ មើលថាគាត់ឱ្យបានល្អបំផុត។

**263. អ្នកបាននិយាយថាការរស់ជាពូជរបស់សត្វពស់។ ហេតុអ្វីបានជាអេវ៉ានិយាយថា “ខ្ញុំបានទទួលកូនម្នាក់ពីព្រះអម្ចាស់”?**

តោះយើងទៅ។ ខ្ញុំគួររង់ចាំរហូតដល់ក្រោយពេលបាយល្ងាចលើរឿងនេះ។ បាទ ខ្ញុំនឹងរង់ចាំរហូតដល់ពេលបាយល្ងាច។ អូ វានឹងចំណាយពេលបន្តិចដើម្បីពន្យល់វា។ ត្រូវហើយ។

**264. បងប្រុសប្រាណហាំជាទីគោរព: តើអ្នកនឹងពន្យល់ខគម្ពីរនេះដល់ខ្ញុំបានទេ អេសាយ ២:២: “នៅជាន់ក្រោយបង្អស់ នោះភ្នំ...ជាទីស្អាងព្រះវិហារនៃព្រះយេហូវ៉ា និងបានតាំងឡើងខ្ពស់លើសអស់ទាំងភ្នំធំៗ ហើយនឹងបានដំកើងឡើងជាប្រសើរជាងអស់ទាំងភ្នំតូចៗដែរ អស់ទាំងសាសន៍នឹងចូលហូរហែទៅក្នុងទីនោះ។”**

<sup>230</sup> បាទ ខ្ញុំបានឆ្លើយវា កាលពីថ្ងៃអាទិត្យមុន។ ឃើញទេ? ព្រះ—ព្រះដំណាក់របស់ព្រះអម្ចាស់នឹងត្រូវបានតាំងនៅលើកំពូលភ្នំ ហើយប្រជាជាតិទាំងអស់នឹងចូលទៅក្នុងនោះ។ ធំ...ប្រសិនបើអ្នកមិនទាន់យល់... ប្រសិនបើអ្នកមានខ្សែអាត់នៅលើផ្ទះអនាគតរបស់កូនក្រមុំនិងកូនកំលោះ វាពន្យល់វាតាមវិធីនោះ។

អូ ខ្ញុំអើយ! ខ្ញុំក៏ប្រហែលជាលាយបំនៅពេលនេះដែរ ព្រោះខ្ញុំ អូ បងប្រុសយើងមិនអាចឆ្លងកាត់ផុតសំណួរទាំងអស់នេះនៅទីនេះបានទេ។ វាវ!

**265. បងប្រុស ប្រាណហាំ គឺ...(តោះមើលថានេះជាអ្វី។) បងប្រុស ប្រាណហាំ វាត្រូវបានជឿជាទូទៅដោយមនុស្សជាច្រើនដែលធ្វើតាមសាររបស់អ្នកថាអ្នកគឺជាព្រះមេស្ស៊ីនៅសព្វថ្ងៃនេះ។ តើអញ្ចឹងទេ?**

<sup>231</sup> អត់ទេ លោក!

ប្រាប់យើងឱ្យច្បាស់ បងប្រុសប្រាណហាំ។ អ្នកហាក់ដូចជាស្នាក់ស្ទើរក្នុងការបើកសម្តែងខ្លួនអ្នក ហើយយើងដឹងថាជាមួយនឹងកិច្ចបម្រើដូចព្រះបាន

ប្រទានឱ្យអ្នក អ្នកគួរតែកំណត់អត្តសញ្ញាណនៅក្នុងបទគម្ពីរនៅកន្លែង  
ណាមួយ។

266. លេខ—លេខ 2: អ្នកបានប្រាប់យើងពីគោលបំណងរបស់អ្នកក្នុងការទៅ  
អាវីហ្សូណាជាលើកដំបូង។ អ្នកបានប្រាប់យើងពីមូលហេតុ ហើយវាបាន  
កើតឡើង ប៉ុន្តែអ្នកមិនបានប្រាប់យើងពីមូលហេតុដែលអ្នកត្រលប់ទៅម្តង  
ទៀត។

232 ដំបូង ខ្ញុំមិនមែនជាព្រះមេស៊ីទេ! ឃើញទេ? ព្រះមេស៊ីគឺជា  
ព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ ប៉ុន្តែយើងគឺជា “មេស៊ី” ក្នុងយើងម្នាក់ៗ។ មេស៊ី មេស៊  
ស៊ី មានន័យថា “អ្នកចាក់ប្រេងតាំង។” ហើយនៅក្នុងទ្រង់ ជាភាពពេញលេញនៃ  
រូបកាយរបស់ព្រះ នៅក្នុងខ្ញុំ មានតែផ្នែកនៃព្រះវិញ្ញាណរបស់ទ្រង់ប៉ុណ្ណោះ ដែល  
សណ្ឋិតនៅក្នុងអ្នក។ ខ្ញុំត្រូវបានផ្តល់អំណោយ—ទៅ—ដឹងរឿងតូចតាច និងដឹង  
ជាមុន។ នោះធ្វើឱ្យខ្ញុំនៅតែជាបងប្រុសរបស់អ្នក។ ឃើញទេ? ខ្ញុំមិនមែន...ព្រះ  
មេស៊ីទេ ខ្ញុំជាបងប្រុសរបស់អ្នក (ឃើញទេ?) គ្រាន់តែជាអ្នកគង្វាលហ្វូងចៀម។  
ហើយប្រសិនបើខ្ញុំប្រាប់អ្នកថាខ្ញុំគឺជាព្រះមេស៊ី ខ្ញុំនឹងក្លាយជាអ្នកកុហក។  
ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំមិនចង់ក្លាយជាអ្នកកុហកទេ។

233 “ឥឡូវនេះ ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំទៅអាវីហ្សូណាជាលើកដំបូង?” អ្នកបានយល់ពី  
រឿងនោះ។ ខ្ញុំបានទៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ពីព្រោះខ្ញុំត្រូវបានបញ្ជូនទៅទីនោះ  
ដោយការនិមិត្ត។ ខ្ញុំបានត្រឡប់មកវិញជាលើកទីពីរសម្រាប់គោលបំណងមួយ។  
ទុកឱ្យវានៅតែវាចុះ។ ខ្ញុំដឹងពីអ្វីដែលខ្ញុំបានទៅ ខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្វីៗទាំងអស់។  
ពេលអ្នក...អារក្សមិនដឹងទេ មិនអាចយកវាចេញពីចិត្តខ្ញុំទេ។ បើខ្ញុំនិយាយចេញ  
វាអាចយល់បាន ប៉ុន្តែវាមិនបាន...វាមិនអាចដឹងវានៅពេលដែលវានៅក្នុងចិត្ត  
របស់ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើខ្ញុំនិយាយថា “ចាំទាល់តែវាមកដល់!”...គ្រាន់តែចាំថា កាន់  
កាសែតនេះ ខ្ញុំបានទៅអាវីហ្សូណាសម្រាប់គោលបំណងមួយ។ សូមទ្រាំទ្រនឹង  
ខ្ញុំ។ ឃើញទេ? គ្រាន់តែធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំប្រាប់អ្នកឱ្យធ្វើ (ឃើញទេ?) គ្រាន់តែ—គ្រាន់តែ  
ធ្វើដូចដែលខ្ញុំនិយាយ។ ឃើញទេ?

267. បងប្រុស ប្រាណហាំខ្ញុំមានសំណួរមួយចំនួនដែលខ្ញុំចង់សួរ—សួរអ្នក។  
ខ្ញុំធ្លាប់ឮគេនិយាយថា អ្នកបានណែនាំមនុស្សឲ្យលក់របស់របរពួកគេ  
ទាំងអស់... (ប្រហែលជាខ្ញុំគួរទុកវាឱ្យនៅតែវាក៏ល្អជាងនេះដែរ។ សូម



មើល។ វាដល់ពេលត្រូវឈប់ហើយ។ យើងប្រហែលជាចូលក្នុងវាបន្ទាប់ពី អាហារពេលល្ងាច ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំនឹងឆ្លើយរឿងនេះ ឬព្យាយាមឱ្យអស់ពី សមត្ថភាព។ ខ្ញុំមិនដឹងទេ វាត្រូវបានប្រគល់ឱ្យខ្ញុំ។ ឃើញទេ? ប៊ីលីបាន នាំមកឱ្យខ្ញុំមួយក្តាប់តូចនៅទីនោះ—នៅទីនោះនៅមាត់ទ្វារ។ ឃើញ? ខ្ញុំ ធ្លាប់ឮគេនិយាយថា អ្នកបានណែនាំមនុស្សឲ្យលក់ផ្ទះទាំងអស់ ហើយតាម អ្នកទៅអាហ្សីហ្គណាឬ—ឬពួកគេនឹងមិនស្ថិតនៅក្នុងការលើកឡើងនោះទេ។ តើនេះជាការពិតទេ?

234 នោះជាការកុហក។ ឃើញទេ? អាហ្លា!

...តើយើងគួរលក់ផ្ទះឬ បើអ្នកនិយាយបែបនេះ?

235 អត់ទេ លោក! ខ្ញុំមិនបាននិយាយទេ! ប្រសិនបើមានអ្វី ខ្ញុំបានណែនាំ មនុស្សកុំឱ្យធ្វើវា។ អាហ្លា! ចងចាំ ចងចាំថា “ជូនី” សុបិន្តរបស់ដេកសុ នពេលខ្ញុំចេញទៅទីនោះ? “ជូនី” សុបិន្តថាគាត់បានឃើញរឿងនេះ...តើមាន មនុស្សប៉ុន្មាននាក់ដែលចងចាំសុបិន និងរបៀបដែលព្រះអម្ចាស់បានប្រទានការ បកស្រាយ។ ភ្នំដ៏អស្ចារ្យនោះ ពួកយើងឈរនៅលើវា ហើយមានអក្សរចាស់ដែល លាងចេញនៅទីនោះ ហើយខ្ញុំកំពុងព្យាយាមបកស្រាយវា ហើយខ្ញុំមិនអាចបក ស្រាយវាបានទេ។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានបកស្រាយទៅកាន់គេ។ បន្ទាប់ពីខ្ញុំមានវា ទាំងអស់ បានបកស្រាយវាទាំងអស់ វាបានបកស្រាយបន្ទាប់មកខ្ញុំបានឈាន ដល់បាន (ក្នុងសុបិនរបស់គាត់ឥឡូវនេះ) ប្រភេទមួយចំនួន ដូចជា រោងមួយ ហើយគ្រាន់តែកាត់កំពូលភ្នំចោលហើយមើលទៅទីនោះ ហើយវាសុទ្ធតែមានព្រិល ពណ៌ស ដូចជាថ្មម៉ាប។ ប៉ុន្តែមិនត្រូវបានសរសេរនៅលើ ហើយខ្ញុំបាននិយាយ ថា “អ្នកទាំងអស់គ្នាស្នាក់នៅទីនេះ ហើយមើលក្នុងពេលនេះ ខណៈដែលខ្ញុំទៅ ទីនោះ។”

236 និង “ជូនី”...ពួកគេទាំងអស់គ្នាឡើងទៅ ហើយបងប្អូនទាំងអស់គ្នាមើលទៅ ក្នុងនោះ គ្រប់គ្នា... ពួកគេមិនអាចយល់បាន បាននិយាយថា “អញ្ចឹង តើអ្នកដឹង អ្វីខ្លះ? វាមិនត្រូវបានសរសេរនៅទីនេះទេ” ប៉ុន្តែគាត់កំពុងអាននៅខាងក្រៅ។ “ហេតុអ្វីបានជាវាមិនសរសេរនៅទីនេះ? យើងមិនអាចយល់បានទេ។”

237 ហើយជូនីងាកមើល ស្រាប់តែឃើញខ្ញុំដើរទៅទិសខាងលិច ឆ្ពោះទៅរក ព្រះអាទិត្យលិច ឡើងលើភ្នំមួយ ភ្នំមួយទៀត លឿនមែនទែន គ្រាន់តែទទួលបាន...

ហើយបន្ទាប់មកពួកគេបានងាកមើលហើយឃើញខ្ញុំទៅ ពួកគេមួយក្រុមធំបាន  
ចេញពីផ្លូវនោះ ហើយពួកគេចង់ទៅតាមនេះ ហើយធ្វើបែបនោះ បន្ទាប់ពីខ្ញុំប្រាប់  
ពួកគេឲ្យនៅទីនោះ។ ស្នាក់នៅទីនោះ ស្នាក់នៅត្រង់នេះ នេះជាកន្លែង។

238 ហើយបន្ទាប់មក នៅពេលដែលខ្ញុំបានធ្វើរឿងនោះ ហើយខ្ញុំបានទៅយ៉ាង  
ពិតប្រាកដ ហើយបន្តិចបន្ទាប់មក ទេវតារបស់ព្រះអម្ចាស់បានលេចមកឲ្យខ្ញុំ  
និយាយថា “ចេញទៅរដ្ឋអារីហ្សូណា។” ខ្ញុំបានលឺការជំរុញហើយទៅទីនោះ តើ  
វាជាអ្វី? ក្មេងនោះយល់សប្តិឃើញពិតមែន ហើយព្រះអម្ចាស់បានប្រទានសិទ្ធិ...  
ចាំថាខ្ញុំបាននិយាយថា “មានអ្វីមួយដែលខ្ញុំនឹងទៅទីនោះ។” ហើយនៅពេលដែល  
ខ្ញុំទៅទីនោះ វាគឺជាអាថ៌កំបាំងនៃត្រាទាំងប្រាំពីរ ដែលត្រូវបានផ្សារភ្ជាប់នៅលើភ្នំនៃ  
ព្រះអម្ចាស់។ ត្រលប់មកវិញជាមួយការបើកត្រាទីប្រាំពីរ។ ឃើញទេ?

239 អត់ទេ អ្នកមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ប្រសិនបើអ្នកចង់ទៅ នោះអាស្រ័យលើអ្នក។  
ពិតណាស់ ខ្ញុំមិន...ខ្ញុំអើយ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកទៅណាទេ ប៉ុន្តែគ្រាន់តែធ្វើវា គិតថា  
កូនក្រមុំនឹងទៅពីទីនោះ អ្នកយល់ខុសហើយ។

240 “ខ្ញុំក៏ធ្លាប់ឮរឿងនេះដែរ...ខ្ញុំមាន (អនុញ្ញាតឲ្យខ្ញុំ...ខ្ញុំយល់ខុសនៅកន្លែង  
ណាមួយនៅទីនេះ។ ឃើញទេ?)...ការលើកឡើង។ តើនេះជាការពិត ឬគួរលក់  
ផ្ទះឬក៏ធ្លាប់និយាយបែបនេះ?” អត់ទេ ខ្ញុំមិនដែលនិយាយវាទេ។ ខ្ញុំមិនដែល...  
ខ្ញុំតែងតែណែនាំមនុស្សឱ្យស្នាក់នៅកន្លែងដែលអ្នកនៅ ហើយបន្តបន្តរហូតដល់  
ព្រះយេស៊ូវយាងមក។ ប្រសិនបើខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកជាច្រើនដង សូមទុកខ្សែអាត់  
នេះទុកជាការចងចាំ។ សូមឱ្យថ្ងៃនេះជាការចងចាំ សូមអោយពាក្យរបស់ខ្ញុំទុកជា  
ការចងចាំ ខ្ញុំមិនដែល មានពេលមួយណា ដែលធ្លាប់ប្រាប់នរណាម្នាក់ ធ្លាប់ធ្វើ  
ពិធីសាសនា ធ្លាប់ព្យាយាមឱ្យនរណាម្នាក់មកព្រះវិហារនេះទេ! ខ្ញុំមិនដែលមាន...  
ដូចជាប្រាប់ពួកគេឲ្យចាកចេញពីក្រុមជំនុំរបស់ខ្លួន ហើយលក់ទំនិញនិងរបស់  
ពួកគេចោល ព្រះប្រាប់ថា ខ្ញុំតែងតែណែនាំមនុស្សឲ្យនៅតែជាគ្រីស្ទាន ហើយ  
នៅកន្លែងដែលអ្នកនៅរហូតដល់ព្រះត្រាស់ហៅអ្នក។ គ្រប់គ្នាដឹងរឿងនោះ។  
ស្នាក់នៅទីនោះ! ប៉ុន្តែឥឡូវនេះដើម្បីប្រាប់មនុស្ស... នរណាម្នាក់និយាយថា  
“អញ្ជឹងខ្ញុំចង់ទៅទីនេះ។ ខ្ញុំចង់រស់នៅលើ...” អ្នកទៅកន្លែងណាដែលអ្នកចង់ទៅ  
ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ថាអ្នកទៅណាទេ នោះមិនមែនជារឿងរបស់ខ្ញុំសម្រាប់រឿង  
នោះទេ។

241 ប៉ុន្តែឥឡូវនេះដើម្បីគិត... ឃើញទេ តើវាធ្វើអ្វី? វាចាប់ផ្តើមការគោរព (ឃើញ ទេ?) ហើយបន្ទាប់មកខ្ញុំមានបញ្ហា។ ពួកគេមានក្រុមមួយនៅទីនោះហើយដែល នឹងមានកម្មវិធីសប្បុរសធម៌ក្នុងពេលឆាប់ៗនេះ។ ហើយបន្ទាប់មកតើវានឹងទៅជា យ៉ាងណា? “យើងចេញមកទីនេះសម្រាប់ការលើកឡើងរបស់កូនក្រមុំ។” នេះជា អ្វីដែលសារព័ត៌មានកំពុងរង់ចាំ! ពួកគេរង់ចាំទទួលនៅពេលពួកគេធ្លាក់ក្នុងកម្មវិធី សប្បុរសធម៌ ហើយមិនអាចត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញបានទេ។ អញ្ចឹងតើពួកគេនឹងធ្វើអ្វី?

242 “យើងបានដើរតាមបងប្រុសប្រាណហាំ នៅទីនេះ។ សន្មត់ថាជា...” ហើយខ្ញុំ គ្មានកំហុសដូចដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ មនុស្សជាទីស្រឡាញ់ ល្អ ពួកគេ—ពួកគេ ដឹងថាខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេ ហើយសូម្បីតែនៅក្នុងកំហុសរបស់ពួកគេ។ ហើយ ពួកគេ... ហេតុអ្វី?... ពួកគេ... ខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេទោះយ៉ាងណាក៏ដោយ។ ឃើញ ទេ? ខ្ញុំស្រឡាញ់ពួកគេ ពួកគេជាកូនរបស់ខ្ញុំ ប៉ុន្តែគេមិនស្តាប់ខ្ញុំទេ អ្វីដែលខ្ញុំចង់ ប្រាប់គេ។ ខ្ញុំកំពុងព្យាយាមធ្វើអ្វីមួយក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់ ហើយពួកគេនឹង មិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំធ្វើវាឡើយ។ ឃើញទេ? ពួកគេពិតជាប្រឆាំងនឹងខ្ញុំជំនួសឱ្យធ្វើ តាមខ្ញុំ។ ពួកគេកំពុងធ្វើ...

243 តើខ្ញុំមិនបានប្រាប់អ្នករាល់គ្នាថា តើមានសារណាមួយត្រូវបានអធិប្បាយទេ វា នឹងត្រូវនៅទីនេះនៅឯខ្ពស់ចន្លោះ អ្វីដែលខ្ញុំត្រូវធ្វើ ខ្ញុំនឹងមកទីនេះ ហើយប្រាប់ អ្នករាល់គ្នាជាមុន តើត្រង់ពីត្រសាលនេះឬ? នោះជាការសន្យារបស់ខ្ញុំ!

268. ខ្ញុំក៏ធ្លាប់ឮមានការបង្រៀនមួយថា សៀវភៅដែលអ្នកបានសរសេរកាលពី ប៉ុន្មានឆ្នាំមុន អំពីនំប៉័ងជីវិត... ពួកគេបកស្រាយវាថា យើងទាំងអស់គ្នា ត្រូវតែនៅជាមួយអ្នក ឬមិនអញ្ចឹងទេនឹងខកខានដល់ការលើកឡើង។

244 អញ្ចឹង សៀវភៅខុសហើយ។ សៀវភៅ *នំប៉័ងជីវិត* ខ្ញុំចាំបានឥឡូវនេះ។ នោះ ត្រូវបានផ្តល់ឱ្យព្រះវិហារជាសកលនៅគ្រប់ទីកន្លែង។ ឃើញទេ បញ្ហារបស់វាគឺ... ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នា រឹងមាំហើយ ប៉ុន្តែអ្នកត្រូវតែមានវា។ វាធ្វើតាមរាល់ការប្រជុំ។ នេះ—នេះ...

ខ្ញុំបានអានអំពីម៉ាទីនលូធើនៅទីនេះកាលពីមិនយូរប៉ុន្មានទេ ដោយមិនបាន ប្រៀបធៀបខ្លួនយើងជាមួយនឹងរឿងនោះទេ ប៉ុន្តែនេះគឺជាការកែទម្រង់ដូចគ្នានឹង ការកែទម្រង់ដែរ។ និង—សំណួរគឺ...នេះ—នេះ—អ្នកប្រវត្តិសាស្ត្រ ពួកគេថា “វា ជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយដែលគិតថា ម៉ាទីន លូធើ អាចតវ៉ានឹងព្រះវិហារកាតូលិក

ហើយចូលទៅជាមួយវា។ នោះជារឿងដ៏អស្ចារ្យមួយ ប៉ុន្តែ បាននិយាយថា “អ្វីដែលអស្ចារ្យបំផុតអំពីម៉ាទីនលូធើមិនដូច្នោះទេ។ របៀបដែលគាត់អាចចប់ក្បាលគាត់លើសពីការនិយមជ្រុលដែលបានធ្វើតាមការប្រជុំរបស់គាត់ ហើយនៅតែស្មោះត្រង់នឹងព្រះបន្ទូល ដែលជាការហៅរបស់ទ្រង់...” ឃើញទេ?

245 អត់ទេ បាទ! កុំដាក់ខ្លួនឯង... បុរសឬស្ត្រីណាដែលដាក់អ្វីតាមពាក្យដែលខ្ញុំនិយាយ កុំជឿអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ។ ពួកគេមិន... ពួកគេនិយាយ... ពួកគេ...

269. ក៏ដូចជាអំពីគ្រួសារទាំងនេះដែលបានលក់អស់ហើយបានផ្លាស់ទៅសៀវភៅ វិស្វា អាវិហ្សណា ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេបានបកស្រាយពីខ្សែអាត់មួយរបស់អ្នកដែលមានចំណងជើង (សូមចាំបន្តិច) បេឡេហិមតូច—បេឡេហិមតូច ការលើកឡើងនឹងប្រព្រឹត្តទៅនៅរដ្ឋអាវិហ្សណា។ តើអ្នកបានណែនាំពួកគេឱ្យទៅទីនោះទេ?

246 ខ្ញុំពិតជាមិនបានទេ។ នៅពេលដែលពួកគេសរសេរសំបុត្រអំពីរឿងនោះ អ្នកណាម្នាក់នៅទីនេះនៅ ខនណិកធីខាត់ឬអ្វីមួយ ខ្ញុំបានឆ្លើយតបសំបុត្រនោះថា “អ្នកកំពុងធ្វើចលនាដ៏អាក្រក់បំផុតដែលអ្នកមិនធ្លាប់ធ្វើនៅក្នុងជីវិតរបស់អ្នក។ កុំធ្វើរឿងបែបនេះ។” ឃើញទេ អ្នកមិនអាចទេ... មែនហើយ អ្នកគ្រាន់តែចាំថា អ្នករាល់គ្នា... ឥឡូវនេះ អ្នករាល់គ្នាដឹងហើយថា ខ្ញុំមិនបានប្រាប់គេឱ្យធ្វើបែបនោះទេ។ ខ្ញុំប្រាប់គេថាកុំឱ្យធ្វើ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញថា វាត្រូវធ្វើតាមការប្រជុំ។ ហេតុអ្វីបានជាគេហៅខ្ញុំថា *មេស៊ី*? ហេតុអ្វីបានជាមនុស្ស...? ពួកគេបានយក... អញ្ចឹង អ្នកម្នាក់នៅទីនោះបង្ហាញខ្ញុំពីថ្ងៃមុន គាត់មានរឿងតូចមួយ ហើយគាត់ទៅ... បន្ត ចង់ឱ្យមនុស្សទាំងអស់ទទួលបានបុណ្យជ័យជំនះទឹកក្នុងនាមខ្ញុំ។ នោះនឹងធ្វើឱ្យខ្ញុំជាមេប្រឆាំងព្រះគ្រីស្ទ! ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនមែនសម្រាប់រឿងទាំងនោះទេ ហើយអ្នករាល់គ្នាដឹងរឿងនោះ។ ប៉ុន្តែអ្នកឃើញទេ នេះបាន... ដែលកំណត់អត្តសញ្ញាណសារពិត។

247 តើគេមិនបានមកព្យាយាមប្រាប់យ៉ូហាន ដែរទេ ដែលនាំមុខការយាងមកជាលើកដំបូងរបស់ព្រះគ្រីស្ទ “តើអ្នកមិនមែនជាព្រះមេស៊ីទេឬ?”

គាត់បាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនមែនទេ! ខ្ញុំក៏មិនស័ក្តិសមនឹងដោះស្រាយក្នុងរបស់ទ្រង់ដែរ។ ខ្ញុំក៏មិនស័ក្តិសមនឹងមើលទ្រង់ដែរ។” ឃើញទេ? ប៉ុន្តែគាត់បាននិយាយថា “អ្នកដែលមកតាមខ្ញុំ...”

**270. ឥឡូវនេះ បងប្រុសប្រាណហាំ តើយើងកំពុងខកខានអ្វីមួយមែនទេ? មនុស្សទាំងនេះអះអាងថាជឿគ្រប់ពាក្យដែលអ្នកនិយាយថាជាការពិត។ (តែគេមិនជឿ! តែគេមិនជឿវាទេ។ សកម្មភាពរបស់ពួកគេផ្ទាល់បង្ហាញថាពួកគេមិនជឿ។) សូមប្រាប់ខ្ញុំពីចម្លើយត្រង់របស់អ្នក: បាទ ឬទេ (អ្នកមានវា! មិនអីទេ) អំពីរឿងទាំងនេះ ហើយប្រសិនបើវាជាការពិត យើងចង់រៀបចំដើម្បីចូលរួមជាមួយពួកគេដែលនៅសល់ អូ-ហូ។ អ្នកនៅសល់នៃពួកគេ... ខ្ញុំសូមអរគុណអ្នកខ្លាំងណាស់សម្រាប់ចម្លើយរបស់អ្នកចំពោះសំណួរទាំងនេះ: ដូចដែលខ្ញុំនឹងរង់ចាំស្តាប់ពួកគេនៅថ្ងៃអាទិត្យនេះ: ប្រសិនបើព្រះអម្ចាស់នឹងរង់ចាំ។**

248 អូ ខ្ញុំអើយ! បាទ បងប្រុស បងស្រី ខ្ញុំ—ខ្ញុំសង្ឃឹមថាវាត្រូវបានយល់ (ឃើញទេ?) ដែលខ្ញុំមិនបានធ្វើ... ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើមនុស្ស... អូ ប្រាកដហើយ បើអ្នកចង់ចេញមក អារីហ្សូណាដើម្បីរស់នៅ... ហើយឥឡូវនេះ ខ្ញុំនឹងចេញនៅអារីហ្សូណា ប្រហែលជាឆមាសទីមួយនេះ។ ខ្ញុំនឹងត្រូវត្រលប់មកទីនេះ។ ខ្ញុំនឹងមាន... ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ស្នាក់នៅទីនោះ កូនៗមានសុខភាពល្អនិងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំចង់ស្នាក់នៅទីនោះបន្តិច ហើយខ្ញុំមានគោលបំណង។ សូមចងចាំឥឡូវនេះ នៅលើកាសែតនេះ: ព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ ខ្ញុំមានគោលបំណងក្នុងការធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំកំពុងធ្វើ។ អ្នកដឹងថាខ្ញុំមាន ប៉ុន្តែខ្ញុំមិនអាចប្រាប់អ្នកបាន។

249 ហេតុអ្វីបានជាខ្ញុំប្រាប់អ្នកកុំឱ្យលក់ផ្ទះរបស់អ្នក? អ្នកនឹងឡើងមកបាត់ហើយអ្នកនឹងនៅចុងខ្សែពួរ។ កុំធ្វើដូច្នោះ។ ខ្ញុំនឹងមិនស្នាក់នៅ អារីហ្សូណាតែរយៈពេលខ្លីទេ។ ហេតុអ្វី? ខ្ញុំមិនអាចធ្វើវាបានទេឥឡូវនេះ។

250 បើខ្ញុំទុកឲ្យមនុស្សទាំងនោះនៅទីនោះ ហើយទៅធ្វើសប្បុរសធម៌ តើនឹងមានអ្វីកើតឡើង? បន្ទាប់មក នោះជាអ្វីដែលនិកាយនិងពួកគេទាំងអស់កំពុងស្វែងរក។ “អាហា ខ្ញុំបានប្រាប់អ្នកពីអ្វីដែលនៅពីក្រោយគាត់ សាលាហោរាផ្សេងទៀត ឬអ្វីមួយ!” ឃើញទេ? ហ្នឹងហើយ នោះជាអ្វីដែលពួកគេកំពុងស្វែងរក! យ៉ាងណាមិញ ពួកគេជាមនុស្ស ខ្ញុំទទួលខុសត្រូវចំពោះពួកគេ ទោះបីជាពួកគេមិនបានធ្វើអ្វីដែលខ្ញុំបានប្រាប់ពួកគេឲ្យធ្វើ ហើយពួកគេបានធ្វើយ៉ាងពិតប្រាកដ... ទ្រង់មានបន្ទូលថា “អនុញ្ញាតឱ្យពួកគេទៅ ពួកគេ—គេបានធ្វើអ្វីដែលឯងប្រាប់មិនឲ្យធ្វើ!” នោះមិនមានក្នុងចិត្តខ្ញុំទេ។ ខ្ញុំនៅតែចង់ទៅរកពួកគេ។ ពួកគេជាកូនរបស់ខ្ញុំ។ ខ្ញុំអាចនឹងឲ្យ

គេវាយបន្តិច ពេលខ្ញុំយកគេមកវិញ ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ប៉ុន្តែខ្ញុំ—ខ្ញុំប្រាកដជាដើរតាមពួកគេ។  
ហើយតើខ្ញុំទៅទីនោះដោយរបៀបណា?

251 ពួកគេថា “យើងមកធ្វើតាមព្រះបន្ទូល។” ខ្ញុំមិនមានសូម្បីតែព្រះវិហារដើម្បី  
បញ្ជូនពួកគេទៅទីនោះ។ ប្រភេទព្រះវិហារដែលពួកគេនឹងទៅទីនោះគឺដូចគ្នានឹង  
អ្នកចាកចេញនៅកន្លែងផ្សេង ប្រហែលជាអាក្រក់ជាងនេះ។ ឃើញទេ? ហើយ  
ពួកគេនឹងមិនទៅព្រះវិហារទេ ហើយខ្ញុំក៏គ្មានព្រះវិហារដើម្បីផ្សព្វផ្សាយដល់ពួកគេ  
ដែរ។ បន្ទាប់មកខ្ញុំមានកាតព្វកិច្ចខាងសីលធម៌ដើម្បីយកកូនរបស់ខ្ញុំចេញពីរដ្ឋ  
អារីហ្សូណា...

252 ខ្ញុំសូមអ្នកពីអ្វីមួយ។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយបានលើសជាងសាមសិបសារនៅក្នុង  
ក្រុមជំនុំនេះកាលពីឆ្នាំមុន។ ហើយអស់រយៈពេលប្រាំឆ្នាំ នៅខាងក្រៅ ចាប់តាំងពី  
ខ្ញុំនៅអារីហ្សូណា។ ខ្ញុំបានអធិប្បាយច្រើននៅក្នុងក្រុមជំនុំនេះក្នុងមួយឆ្នាំជាងខ្ញុំ  
បានធ្វើក្នុងរយៈពេលប្រាំឆ្នាំផ្សេងទៀត (ប្រាកដណាស់!) នៅទីនេះក្នុងក្រុមជំនុំ។  
នេះគឺជាមូលដ្ឋានផ្ទះរបស់ខ្ញុំ នេះគឺជាទីស្នាក់ការកណ្តាលរបស់ខ្ញុំ។ នេះជា  
កន្លែងដែលយើងរៀបចំ។ ឥឡូវនេះ សូមចាំវាក្នុងចិត្តមិនថាមានអ្វីកើតឡើង  
ទេ។ ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើអ្នកមានប្រាជ្ញា អ្នកនឹងចាប់បានអ្វីមួយ។ មិនថាមាន  
អ្វីកើតឡើងទេនេះជាទីស្នាក់ការរបស់យើងនៅទីនេះ! ហើយចងចាំវា ហើយយោង  
ទៅលើកាសែតនេះនៅថ្ងៃណាមួយដែលអ្នកបានឮខ្ញុំទាយ។ មិនអីទេ ចងចាំចុះ!

253 បើសិនជាអ្នកចង់...ប្រសិនបើអ្នកត្រូវចេញទៅព្រះវិហារ កុំចេញទៅស្វែងរក  
វា ដោយសារតែខ្ញុំមិននៅទីនោះទេ។ ខ្ញុំគ្មានកន្លែងត្រូវទៅទេ។ ខ្ញុំគ្មានកន្លែង  
អធិប្បាយពីណាទេ។ ពួកគេនឹងមិនអនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំផ្សព្វផ្សាយនៅក្នុងក្រុមជំនុំរបស់  
ពួកគេទេ។ ខ្ញុំគ្មានកន្លែងទេ ហើយខ្ញុំបានសន្យាជាមួយមនុស្សពេលខ្ញុំមកទីនោះ...  
ពួកគេភ័យខ្លាចខ្ញុំទៅទីនោះ ហើយសង់អគារធំមួយ បង្ហូរក្រុមជំនុំចេញ។ ប៉ុន្តែ  
នោះមិនមែនជាគោលបំណងនៃជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ។ ឃើញទេ? ខ្ញុំ—ខ្ញុំបានសង្គ្រោះ  
មនុស្ស។ វាអាស្រ័យលើពួកគេ។ ដូចជាជនជាតិសាម៉ារីចុះមកយកបុរសនោះ  
ទៅផ្ទះសំណាក់ រួចទុកអោយពួកគេមើលថែគាត់តាំងពីពេលនោះមក។ ខ្ញុំមិន  
មកទីនេះដើម្បីបំបែកក្រុមជំនុំទេ ខ្ញុំមកទីនេះដើម្បីយកអ្នកប្រែចិត្តជឿ! ឃើញ  
ទេ? ហើយវាធ្វើឱ្យខ្ញុំមានការយល់ច្រឡំក្នុងចំណោមប្រជាជន (ឃើញទេ?) ពេល

—ពេលគេបកស្រាយតាមវិធីរបស់គេហើយមិនបាន...និង...និយាយអ្វីដែលខ្ញុំ  
កំពុងនិយាយ។ ឃើញទេ?

254 តើអ្នកមិនចាំការនិមិត្តទេឬ? តើមានប៉ុន្មាននាក់នៅចាំសុបិនរបស់គូរនៅ  
ជេកសុន? ហើយពួកគេទាំងអស់កើតឡើងយ៉ាងពិតប្រាកដ។ តើវាជាអ្វី?  
នៅទីនេះរហូតដល់ខ្ញុំទៅទីនោះ! ឃើញទេ? ហើយបានការបកស្រាយហើយ  
ត្រឡប់មកវិញ។

255 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមានអ្វីផ្សេងទៀតក្នុងចិត្តដែលខ្ញុំត្រូវបានព្រមានពីព្រះអម្ចាស់ឲ្យ  
ធ្វើ ផ្លាស់ទីដើម្បីធ្វើរឿងខ្លះទាក់ទងនឹងរោងឧបោសថនេះ និងក្រុមជំនុំនេះ ថាខ្ញុំ  
ត្រូវទៅទីនោះ ឬកន្លែងណាមួយក្នុងរយៈពេលខ្លី។ វាគឺសម្រាប់គោលបំណងមួយ  
គោលបំណងដ៏អស្ចារ្យ គោលបំណងដែលអ្នកមិនដឹងអ្វីទាំងអស់។ ប៉ុន្តែចាំថា ខ្ញុំ  
មិនមែន “ដើរលេង” នៅជុំវិញ ព្រោះខ្ញុំធ្វើដូចជាខ្ញុំសព្វដង។ ខ្ញុំកំពុងធ្វើការតាម  
ព្រះហឫទ័យរបស់ព្រះអម្ចាស់ តាមដែលខ្ញុំដឹងពីរបៀបធ្វើការក្នុងនោះ។ ឃើញទេ?  
នោះហើយជាហេតុផលប្រសិនបើអ្នកជឿអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយ បន្ទាប់មកធ្វើអ្វីដែល  
ខ្ញុំប្រាប់ (ឃើញទេ?) បន្ទាប់មកស្តាប់ខ្ញុំហើយជឿខ្ញុំដែលជាបងប្អូនរបស់អ្នក។ បើ  
អ្នកជឿខ្ញុំថាជាហោរា កុំបកស្រាយពាក្យខ្ញុំខុស!

256 ប្រសិនបើមានអ្វី ដូច្នេះសូមជួយខ្ញុំផង បើសិនជាមានអ្វីដែលអ្នកគួរដឹង  
ថា ព្រះនឹងប្រាប់ខ្ញុំ ព្រះដឹងថាខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកឱ្យច្បាស់! ហើយកុំបន្ថែមឬយក  
វាចេញ គ្រាន់តែធ្វើវាតាមរបៀបដែលខ្ញុំនិយាយ (ឃើញទេ?) ព្រោះខ្ញុំប្រាប់អ្នក  
ចេញពីចិត្តស្មោះរបស់ខ្ញុំតាមដែលខ្ញុំដឹង។ ឃើញទេ? អ្នកគ្រាន់តែជឿ។ គ្រាន់តែ  
—គ្រាន់តែយក—គ្រាន់តែតាមអ្វីដែលខ្ញុំនិយាយអំពីវា ហើយទុកវាឱ្យនៅបែប  
នោះ។ ត្រូវហើយ។

257 ឥឡូវនេះ ខ្ញុំត្រូវនាំកូនៗមកទីនេះ ដើម្បីញ៉ាំអី។ ពួកគេនៅទីនោះក្នុងវាលខ្សាច់  
ស្រែកឃ្លាន។

258 អ្នកបម្រើព្រះម្នាក់បានមករកខ្ញុំនៅថ្ងៃមុនបាននិយាយថា “បងប្រុស ប្រាណ  
ហាំ ពួកគេកំពុងទទួលការបង្រៀនខុសឆ្គងខ្លាំងណាស់នៅទីនោះដែលអ្នកធ្លាប់  
ឃើញ។” បាននិយាយថា “រៀងរាល់ព្រឹក ពួកគេចេញទៅក្រៅ។ ហើយពួកគេ  
បាននិយាយថាពួកគេនឹងមិនធ្វើការទេ វាគឺជិតពេកនឹងគ្រាលើកឡើង។” ពួកគេ  
នឹងមិនទៅធ្វើការទេ។ មែនហើយ វាគ្រាន់តែបង្ហាញថាអ្នកមិនយល់។ ឃើញទេ?

ត្រូវហើយ។ (ខ្សែអាត់នេះចុះទៅហើយ!) អញ្ចឹង បាទ មែនហើយ! ព្រះគម្ពីរច្រាប់ថា អ្នកគួរយកមេរៀន អំពីស្រមោច។ បើគេមិនធ្វើការទេ គេមិនញ៉ាំទេ។ ដូច្នោះហើយ —នោះពិតជាត្រឹមត្រូវ។

នៅទីនេះ—នៅទីនេះ ទើបតែបានយកមួយផ្សេងទៀតក្នុងចំណោមទាំងនេះ។

271. គឺ...(ខ្ញុំមិនដឹងទេ។ ឃើញទេ វាគ្រាន់តែមួយចំនួន—វាខុសគ្នា—វាគឺជាការសរសេរដោយដៃខុសពីផ្សេងទៀត។ គ្រាន់តែចង់បង្ហាញអ្នក ខ្ញុំគិតថាមានប្រហែលប្រាំបីដប់ក្នុងនោះ។ ឃើញទេ?) គឺកាន់តែច្រើន—តើព្រះវិហារដ៏ល្អឥតខ្ចោះជាងគេនឹងនៅតុកសុនរដ្ឋអាវីហ្សូណាឬ? ខ្ញុំចង់មានបំណងប្រាថ្នាដ៏ល្អឥតខ្ចោះរបស់ព្រះ។ តើយើងនឹងផ្លាស់ទៅតុកសុនបានទេ?

259 វាមិនមែនទាល់តែសោះ—សរសេរដោយដៃពីអ្នកផ្សេងទៀត។ វាជា...ខ្ញុំ...គ្រាន់តែមើលជុំវិញនេះ ខ្ញុំគ្រាន់តែបង្ហាញអ្នកពីចំនួនសំណួរមួយនោះ។ ខ្ញុំអត់ទេ... ខ្ញុំ—ខ្ញុំរកមិនឃើញទេ ខ្ញុំគិតថា។ នៅទីនេះ—នៅទីនេះ...ខ្ញុំបានសម្គាល់ខ្លះនៅទីនេះ “ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នកឱ្យដឹង។”

272. បងប្រុស ប្រាណហាំ: សូម...(ឃើញទេ។) ដោយដឹងថាអ្នកគឺជាហោរាហើយម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ នឹង...និង—និង...ហោរាសម្រាប់ម៉ោងដែលយើងកំពុងរស់នៅ (នោះហើយជាអ្វីដែលជាវា។) តើមានពេលដែលរាស្ត្ររបស់ព្រះត្រូវរត់ទៅរដ្ឋអាវីហ្សូណាជាមួយអ្នកទេ? បើដូច្នោះ តើអ្នកនឹងប្រាប់យើងថាពេលណាដល់ពេលនោះបានទេ?

260 ប្រាកដជានឹងប្រាប់។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ ខ្ញុំនឹងប្រាប់អ្នក។ ឥឡូវឃើញថាមានការសរសេរដោយដៃពីរនាក់ផ្សេងគ្នា មនុស្សពីរនាក់ផ្សេងគ្នា។ ឃើញទេ? មានការសរសេរដៃមួយ ហើយមានមួយទៀត។ ឃើញទេ? នោះជាអ្វីដែលត្រូវតែជាអ្វីដែលនៅក្នុងចិត្តរបស់ក្រុមជំនុំ។ ឃើញទេ? មែនហើយ សូមដោះស្រាយរឿងនេះ។ ចាំមើលថាតើខ្ញុំអាចរក...សូមមើល។

273. បងប្រុស ប្រាណហាំ...(មានមួយទៀត ខុសគ្នាទាំងស្រុង។) បងប្រុស ប្រាណហាំអ្នកខ្លះយល់ថាអ្នកនិយាយនៅក្នុងសាររបស់អ្នកអំពី ផ្ទះអនាគតរបស់កូនក្រមុំនិងកូនកំលោះ (អត់ទេ នេះគឺខុសគ្នា។) នៅចម្ងាយមួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយពីពាងខ្មោលសថ ប្រាំពីររយកាវ៉ា ពីផ្លូវនីមួយៗ (ពាក្យម្យ៉ាងទៀត



រោងឧបោសថដែលតាំងនៅចំកណ្តាល ផ្លូវនីមួយៗនឹងប្រាំពីររយ មេត្រកាវ៉េ គ្រប់ផ្លូវ ដប់ប្រាំរយម៉ាយ។ អូ!) តាមវិធីនីមួយៗ។ តើនេះជាការពិតទេ? ខ្ញុំ រស់នៅក្រៅតំបន់នេះ តើខ្ញុំគួរផ្លាស់ទីទៅជិតវាទេ? (អូ!)

261 អត់ទេ សម្លាញ់ កុំធ្វើបែបហ្នឹង។ មើល! ឥឡូវនេះអ្នកឃើញថាវាងាយស្រួល សម្រាប់មនុស្ស? តើមានមនុស្សប៉ុន្មាននាក់នៅទីនេះ ពេលខ្ញុំផ្សាយសារនោះ? ខ្ញុំបាននិយាយថា នៅពេលដែលខ្ញុំកំពុងវាស់ក្រុងយេរូសាឡឹមថ្មី វានឹងមានទំហំ មួយពាន់ប្រាំរយម៉ាយការ៉េ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាវានឹងទៅដល់ប្រហែលពីរមែនទៅ ផ្លូវ រីដា និងប្រាំមួយរយម៉ាយភាគខាងលិចនៃមីស៊ីស៊ីពី នោះនឹងមានមួយពាន់ប្រាំរយ ម៉ាយការ៉េ។ ខ្ញុំបាននិយាយថាទីក្រុង តាមគំនិតរបស់ខ្ញុំ នឹងត្រូវបានកំណត់នៅលើ ដីដែលហោរាអំប្រាហាំបានស្វែងរកទីក្រុងនោះ នៅពេលដែលនឹងមិនមានសមុទ្រ ទៀតទេ។ ព្រះគម្ពីរបានចែងថានឹងលែងមានសមុទ្រទៀតហើយ ដែលប្រហែលបី ភាគបួននៃផែនដីស្ថិតក្នុងទឹក។ ហើយនឹងមិនមានសមុទ្រទៀតទេ ដូច្នោះ វានឹង មិនធំពេកទេ ការកំណត់ទីក្រុងនៅកន្លែងបែបនោះ។ ខ្ញុំជឿថា វានឹងស្ថិតនៅកន្លែង តូចមួយដែលជាកន្លែងដែលពួកគេរស់ច្រើន ហើយព្រះជាម្ចាស់បានប្រសូត នៅ ទីនោះនៅបច្ចុប្បន្ន។ ខ្ញុំជឿថា វានឹងនៅត្រង់នៅប៉ាឡេស្ទីននៅទីនោះ កន្លែងដែល វានឹងងើបឡើងពីផែនដីនៅទីនោះ ហើយជាភ្នំនោះ។

262 ប៉ុន្តែ សម្លាញ់អើយ វាគ្មានអ្វីពាក់ព័ន្ធនឹងរោងឧបោសថនេះទេ។ ឃើញទេ? អំ ប្រាហាំ អ៊ីសាក យ៉ាកុប ប៉ូល ជាពួកបរិសុទ្ធទាំងអស់ ពួកគេបានស្លាប់ពាសពេញ ពិភពលោក ត្រូវបានដុតបំផ្លាញ លង់ទឹក ស៊ីដោយសត្វតោ និងអ្វីផ្សេងទៀត ហើយពួកវានឹងចេញមកពីរាល់ស្នាមប្រេះ ស្នាមបាក់បែក និងជ្រុងនៃពិភពលោក។ ខ្ញុំសង្ឃឹមថាខ្ញុំនៅទីនោះ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាខ្ញុំនៅឯណាទេ ប៉ុន្តែនៅទីណាក៏ដោយ បើ ខ្ញុំនៅក្នុងក្រុមនោះ គ្មានអ្វីអាចរារាំងខ្ញុំមិនឲ្យនៅទីនោះបានឡើយ! ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំមិនមានកន្លែងជាក់លាក់ណាមួយទេ។ កន្លែងដែលខ្ញុំត្រូវតែនៅគឺនៅក្នុង ព្រះគ្រីស្ទ ដ្បិតអ្នកដែលនៅក្នុងព្រះគ្រីស្ទនឹងងើបឡើងជាមួយនឹងទ្រង់។ ខ្ញុំមិនខ្វល់ ថាវានៅឯណាទេ ទ្រង់នឹងនាំមក...កប់ខ្ញុំនៅក្នុងព្រះយេស៊ូវ។

263 សូមក្រឡេកមើលហោរាទាំងនោះកាលពីដើម។ ពួកគេបានដឹងតាមន័យ ត្រង់ថា ឥឡូវនេះ ការប្រោសឱ្យរស់ឡើងវិញជាដំបូង ផលផ្លែដំបូងនឹងនៅ ប៉ាឡេស្ទីន។ អំប្រាហាំបានទិញកន្លែងមួយ ហើយគាត់...អត់ទេ...ហើយគាត់បាន

បញ្ចុះសពសារ៉ា។ ហើយគាត់បានបង្កើតអ៊ីសាក។ អ៊ីសាកត្រូវបានគេបញ្ចុះនៅ ក្បែរឪពុកម្តាយ។ អ៊ីសាកបង្កើតយ៉ាកុប យ៉ាកុបបានស្លាប់នៅអ៊ីស្រាអែល...នៅ ប្រទេសអេហ្ស៊ីប នាំត្រឡប់ទៅប៉ាឡេស្ទីនវិញ។ បន្ទាប់មក យ៉ូសែបក៏បានស្លាប់នៅ ទីនោះដែរ។ ហើយគេបានយកឆ្នឹងរបស់យ៉ូសែបមកវិញ ព្រោះគាត់បាននិយាយ ថា “ធ្វើ...” ឲ្យយ៉ូសែបស្បថនឹងវា...យ៉ាកុប ថាគាត់មិនត្រូវរកបំផ្លាញទីនោះទេ តែត្រូវនាំគាត់ត្រឡប់ទៅទឹកដីសន្យាវិញ។ យ៉ូសែប បាននិយាយថា “ថ្ងៃណាមួយ ព្រះអម្ចាស់ ជាព្រះរបស់ឯងនឹងមករកឯង។ អោយយក...ឆ្នឹងរបស់ខ្ញុំទៅបញ្ចុះ ជាមួយឪពុកខ្ញុំ។” ហើយពួកគេបានធ្វើវា ដោយសារពួកគេជាហោរា ពួកគេបាន យល់ថា ផលដ៏ប៉ងនៃការរស់ឡើងវិញនឹងមាននៅប៉ាឡេស្ទីន។

264 ឥឡូវនេះ ព្រះគម្ពីរបានចែង...ហើយប្រសិនបើអ្នកហៅខ្ញុំថាជាហោរា ខ្ញុំមិន និយាយថាខ្ញុំជាហោរាទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកហៅខ្ញុំអញ្ចឹង ចូរចាំថា ខ្ញុំកំពុង និយាយទៅកាន់អ្នកក្នុងនាមរបស់ហោរា (ឃើញទេ?) ក្នុងនាមជាហោរា ការរស់ ឡើងវិញ និងការលើកឡើងនឹងមានជាទូទៅនៅទូទាំងពិភពលោក! មិនថាអ្នកនៅ ទីណាទេ ពេលវេលានោះមកដល់ អ្នកនឹងត្រូវតាមទាន់ដើម្បីជួបទ្រង់! ហ្នឹងហើយ! គ្មានអ្វីអាចរារាំងអ្នកបានឡើយ មិនថាអ្នកនៅទីណាក៏ដោយ។ ហើយខ្ញុំគ្រាន់តែ សង្ឃឹមថាខ្ញុំនៅទីនោះ ជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ។ ខ្ញុំគ្រាន់តែជឿជាក់ និង សង្ឃឹមលើព្រះថា ខ្ញុំនឹងក្លាយជាម្នាក់ក្នុងចំណោមពួកគេ ហើយអ្នកទាំងអស់គ្នា នឹងនៅក្នុងនោះ—ដូចគ្នា។

ឥឡូវនេះ តើយើងមានពេលសម្រាប់សំណួរមួយផ្សេងទៀតបានទេ? បន្ទាប់មកវានឹងគ្រាន់តែ (ឃើញទេ?) ជិតមួយម៉ោង។

274. បងប្រុស ប្រាណហាំ ជាទីគោរព: ប្រពន្ធខ្ញុំ និងខ្ញុំបានបែកគ្នា។ នាង ប្តឹងខ្ញុំសុំលែងលះ។ នាងមិនមែនជាគ្រីស្ទានទេ ហើយខ្ញុំជឿលើសារ ហើយ ចង់ឲ្យនាងបានសង្គ្រោះ (មិនអីទេ? នោះជាវិញ្ញាណគ្រីស្ទានពិត។ ឃើញ ទេ?) ហើយជឿ។ តើខ្ញុំត្រូវធ្វើដូចម្តេច? យើងក៏មានកូនប្រុសពីរនាក់ដែរ។ (ចុះហត្ថលេខាលើឈ្មោះរបស់ពួកគេ។)

265 បងប្រុស មើលចុះ ខ្ញុំប្រាប់អ្នក នាងនឹងប្តឹងអ្នកឱ្យលែងលះ។ នោះគឺ សាតាំង។ ឃើញទេ? អ្នកមិនគួរធ្វើដូច្នោះទេ។ ប៉ុន្តែប្រសិនបើអ្នកជាគ្រីស្ទាន ហើយ

មិនបានធ្វើអ្វីក្នុងលោកនេះដើម្បីវារាំងស្រ្តីនោះទេ បន្ទាប់មក សាតាំងកំពុងធ្វើវា។ វាគ្រាន់តែព្យាយាមហែកអ្នកប៉ុណ្ណោះ។

266 ឥឡូវនេះ ប្រសិនបើនាងជាមនុស្សម្នាក់ក្នុងចំណោមអ្នកដែលព្រះបាន ជ្រើសរើស នាងនឹងមករកទ្រង់។ បើនាងមិនមែនទេនាងមិនគួរព្រួយបារម្ភ។ បន្ទាប់មកប្រសិនបើវាកើតឡើង...បើអ្នកបារម្ភ វានឹងធ្វើឱ្យខូចសុខភាព ហើយនោះ ជាអ្វីដែលសាតាំងចង់ធ្វើ។ វាកំពុងធ្វើការ ខ្ញុំដឹង នៅក្នុងអ្នក។ ដូច្នេះ អ្នកគ្រាន់តែ ប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់ថ្វាយព្រះ ហើយទៅបម្រើព្រះដោយរីករាយតាមដែលអ្នកអាច ធ្វើបាន។ ព្រះនឹងថែរក្សាអ្វីៗដែលនៅសល់។ “អ្វីៗដែលព្រះបិតាបានប្រទានមក ខ្ញុំ នឹងមករកខ្ញុំ” លុតជង្គង់ចុះ ខ្ញុំនឹងអធិស្ឋានជាមួយអ្នកឬធ្វើអ្វីទាំងអស់។ ខ្ញុំ នឹងអធិស្ឋានអំពីបញ្ហានេះ។ គ្រាន់តែនិយាយថា “ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ ខ្ញុំស្រឡាញ់ នាង។ នាងជាម្តាយរបស់កូនខ្ញុំ” (ប្រសិនបើនាងគឺមែន) និងនិយាយថា “ខ្ញុំ—ខ្ញុំ —ទូលបង្គំសូមប្រគល់អ្វីៗទាំងអស់ជូនព្រះអង្គម្ចាស់។ ទូលបង្គំចង់ឱ្យពួកគេបាន សង្គ្រោះ ទ្រង់ដឹងថាទូលបង្គំចង់។ ប៉ុន្តែទូលបង្គំមិនអាចទៅទៀតទេ។ នាងនឹង លែងលះជាមួយទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំមិនបានធ្វើអ្វីសោះ ប្រសិនបើទូលបង្គំមាន ចូរវង្សាញវាមកទូលបង្គំ។ ទូលបង្គំនឹងទៅធ្វើឱ្យវាត្រឹមត្រូវ។ ទូលបង្គំនឹងធ្វើអ្វី ក៏ដោយ។” រួចថ្វាយចំពោះព្រះ អម្ចាស់ ហើយទុកវាឱ្យនៅតែវាចុះ ទុកឱ្យនៅតែ ឯង។ ទៅហើយរស់នៅដូចធម្មតានឹង—ដូចជាគ្មានអ្វីដែលធ្លាប់មាន។ ហើយព្រះ នឹងថែរក្សាអ្វីៗដែលនៅសល់។

275. ឥឡូវនេះ៖ បងប្រុស ប្រាណហាំ តើអ្វីទៅដែលមនុស្សទាំងអស់នេះ (អូ ម្តង ទៀត!) ផ្លាស់ទៅអាវិហល្លណា? ពន្យល់វា។ មានការសរសេរដោយដៃមួយ ប្រភេទទៀត។ ឃើញទេ?

មែនហើយ យើងបានពន្យល់រួចហើយ (ឃើញទេ?) តើនោះជាអ្វី។

276. បងប្រុស ប្រាណហាំ តើកូនក្រមុំនឹងឆ្លងកាត់ការបៀតបៀនដូចក្រុមជំនុំ សាវកសម័យដើមដែរឬទេ?

267 អត់ទេ ខ្ញុំទើបតែពន្យល់វាប៉ុន្មាននាទីមុន។ អត់ទេ រឿងបន្ទាប់គឺការលើកឡើង ឥឡូវនេះ។ ចូរចាំថា យើងនៅទឹកដីសន្យា។ យើងនៅព្រំដែន។ តើអ្នកយល់ពីការ ហែក្បួនរបស់អ៊ីស្រាអែលទេ?

277. តើវាស្របច្បាប់សម្រាប់—ប្រើវិធីពន្យារកំណើតប្រភេទណា?

268 ខ្ញុំនឹងទុកវារហូតដល់រសៀលនេះ (ឃើញទេ?) ព្រោះវាជា...ខ្ញុំចង់—ខ្ញុំចង់និយាយអ្វីមួយអំពីវា។

278. បងប្រុស ប្រាណហាំ ខ្ញុំគ្រាន់តែ...(ខ្ញុំកំពុងរង់ចាំតែ ៣នាទីទៀតប្រសិនបើ ខ្ញុំអាច។ សូមឱ្យខ្ញុំបានអ្វីខ្លះនៅទីនេះប្រហែល។) ខ្ញុំមិនអាចប្រគល់ឲ្យ ព្រះយេស៊ូវទាំងស្រុងទេ។ តើខ្ញុំមានវិញ្ញាណអាក្រក់ទេ?

269 អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំចំណាយពេលដែលនៅសល់លើសំណួរនោះ។ អ្នកមិនអាច ចុះចូលនឹងព្រះយេស៊ូវ? ពួកគេមិន...មើល ខ្ញុំមិនដឹងថាជាបុរស ឬស្ត្រី ខ្ញុំមិនអាច ប្រាប់បានទេថាវាជាអ្វី។ ព្រះទ្រង់ជ្រាប។

270 អ្នកមិនអាចចុះចូលនឹងព្រះយេស៊ូវបានទេ។ ហេតុអ្វី? តើមានរឿងអ្វី កើតឡើង? បើអ្នកជាស្ត្រី តើអ្នកមិនត្រូវចុះចូលនិងប្តីដើម្បីធ្វើជាប្រពន្ធបានទេឬ ចុះចូលទាំងអស់? ស្ត្រីតូចម្នាក់នៅពេលអ្នកបានរៀបការ មានគុណធម៌ តស៊ូ អស់មួយជីវិត ដើម្បីរក្សាគុណធម៌ ប៉ុន្តែថ្ងៃមួយ អ្នកបានរកឃើញបុរសម្នាក់ដែល អ្នកស្រលាញ់។ អ្នកគឺជារបស់គាត់ទាំងស្រុង។ អ្វីដែលអ្នកបានតស៊ូពេញមួយ ជីវិតរបស់អ្នក ហើយព្យាយាមរស់នៅស្អាតស្អំ និងច្បាស់លាស់ និងមានគុណធម៌ ឥឡូវនេះ អ្នកប្រគល់វាទៅបុរសតែម្នាក់។ តើវាត្រូវទេ? អ្នកដាក់ខ្លួនអ្នកទាំងស្រុង នៅក្នុងដៃរបស់គាត់ អ្នកគឺជារបស់គាត់។ អ្វីដែលអ្នកបានឈរក្នុងភាពសមរម្យ និងសីលធម៌ និងអ្វីដូចនោះ ឥឡូវនេះ អ្នកបែរទៅជាមនុស្សប្រុសវិញ ព្រោះ អ្នកប្រគល់ខ្លួនឲ្យបុរសនោះ។ តើអ្នកមិនអាចធ្វើដូចគ្នានឹងព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទទេ ឬ? លះបង់ខ្លួនឯងបែបនេះ “អ្វីទាំងអស់ដែលជាខ្ញុំ គំនិតរបស់ខ្ញុំទាំងអស់ គំនិត របស់ខ្ញុំ។” ពិតប្រាកដ។

271 ខ្ញុំមិនគិតថាអ្នកត្រូវបានវិញ្ញាណអាក្រក់សណ្ឋិតទេ ខ្ញុំគិតថាវិញ្ញាណ អាក្រក់លាបពណ៌អ្នកតាមគំនិតបែបនេះ ព្យាយាមធ្វើឱ្យអ្នកគិតថា អ្នកមិនអាច ប្រគល់ខ្លួនអ្នកចំពោះព្រះបានទេ។ ពេលណា...អនុញ្ញាតឱ្យខ្ញុំបង្ហាញអ្នកអ្វីមួយ។ ហេតុអ្វីបានជាអ្នកចង់ចុះចូលនឹងទ្រង់? ព្រោះមានអ្វីមួយនៅទីនោះអំពាវនាវឱ្យ អ្នកចុះចូល។ វាជាសញ្ញាល្អណាស់ដែលអ្នកគួរតែចុះចាចូលខ្លួនឯង។

272 ឥឡូវ អ្វីដែលអ្នកធ្វើ ប្អូនប្រុស ឬប្អូនស្រី (ប្រហែលជាក្មេង ឬចាស់ ទោះជា បែបណាក៏ដោយ) ប្អូនបាននិយាយ... គ្រាន់តែមិនអាចរកឃើញខ្លួនឯង ដូច្នេះ ពួកគេអាចចុះចូលទាំងស្រុង។ គ្រាន់តែគ្រល់ខ្លួនឯង។ “ឱព្រះអម្ចាស់អើយ ការ គិតរបស់ទូលបង្គំ អ្វីៗទាំងអស់របស់ទូលបង្គំ គឺទូលបង្គំ—ទូលបង្គំចង់ផ្តល់ឱ្យ ទ្រង់។ ជីវិតរបស់ទូលបង្គំ ទូលបង្គំផ្តល់ជាជីវិតបម្រើទ្រង់។ សូមយកទូលបង្គំចុះ ហើយប្រើទូលបង្គំដូចជាទូលបង្គំ។” ហើយវាជារឿងសាមញ្ញមួយ ខ្ញុំសូមជូនពរ ឱ្យក្រុមជំនុំពិតជាអាចធ្វើបាន... ខ្ញុំជឿប្រសិនបើ—ប្រសិនបើ—ប្រសិនបើរោង ឧបោសថឥឡូវនេះ មានប្រយោជន៍ចំពោះសំណួរទាំងនេះ... តើអ្នកចូលចិត្ត សំណួរទាំងនេះទេ? ត្រូវហើយ។ វានឹងជួយបានខ្លះ។

273 ឥឡូវនេះ មើលចុះ ប្រសិនបើពួកជំនុំគ្រាន់តែសួររឿងទាំងនេះ (អ្នកឃើញ ទេ?) សួររឿងទាំងនេះ៖ ប្រសិនបើពួកគេគួរតែធ្វើនេះ ឬធ្វើនោះ និងអ្វីៗគ្រប់យ៉ាង ខ្ញុំនឹងព្យាយាមឆ្លើយឱ្យអស់ពីសមត្ថភាព។ បើខ្ញុំណែនាំអ្នកខុស វាមិនមានក្នុងចិត្ត ខ្ញុំចង់ធ្វើវាទេ។ បើខ្ញុំនិយាយអ្វីខុសគ្រាន់តែរក្សាគំនិតនិងរឿងខ្លះរបស់ខ្ញុំ អត់... ដឹង—ដោយដឹងថាវាខុសក្នុងការធ្វើរឿងនោះ ឬប្រាប់អ្នកថា ខ្ញុំនឹងក្លាយជាមនុស្ស ពតត្តុត។ ត្រូវហើយ។ ប៉ុន្តែចេញពីចិត្តរបស់ខ្ញុំ ប្រសិនបើខ្ញុំខុស ព្រះទ្រង់ជ្រាប (ឃើញទេ?) ខ្ញុំបានឆ្លើយវាជាមួយនឹងអ្វីៗទាំងអស់ដែលមាននៅក្នុងខ្ញុំ ដើម្បីឆ្លើយ សំណួររបស់អ្នក។

274 ហើយចំពោះអ្នករាល់គ្នាជាអ្នកបម្រើព្រះនៅស្រុកដែលកាលសែតនេះនឹង ទៅដល់ ខ្ញុំមិនបាននិយាយរឿងទាំងនេះដើម្បីធ្វើឲ្យអ្នកឈឺចាប់ទេ។ ខ្ញុំនិយាយ ព្រោះខ្ញុំស្រឡាញ់អ្នក។ ឃើញទេ? ហើយខ្ញុំពិតជាប្រាប់ដោយអស់ពីចិត្ត... វា ជា... ឥឡូវនេះ ខ្ញុំមិនព្យាយាមធ្វើការដើម្បីបង្ហាញវាទេ—ថាខ្ញុំ—ខ្ញុំដឹងអ្វីមួយដែល អ្នកមិនដឹង។ នោះមិនមែនជាវាទេ បងប្រុសរបស់ខ្ញុំអើយ។ ខ្ញុំធ្វើបែបនេះព្រោះ ស្រឡាញ់អ្នក ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំ—អ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំជឿ។

275 ចុះបើអ្នកឃើញខ្ញុំចុះតាមទន្លេក្នុងទូកចាស់ ចេញពីទន្លេនេះ ជិតកន្លែងដែល យើងនៅពេលនេះ នៅទីនេះនៅឯត្រសាល ទន្លេអូហ្គេរ។ ហើយទន្លេនឹងឡើង ហើយជន់លិច ហើយទឹកធ្លាក់គឺនៅខាងក្រោមខ្ញុំ។ ហើយអ្នកដឹងថាទូកនឹងមិន ឆ្លងកាត់ទឹកធ្លាក់ទាំងនោះបានទេ វាគ្រាន់តែនឹងមិនអាចអុំបាន។ ហើយនៅទីនេះ ខ្ញុំកំពុងឈរនៅទីនោះដោយក្បាលរបស់ខ្ញុំងាកក្រោយហើយច្រៀង ហើយសម្រាក

ចុះ ហើយចុះ ទៅដោយអណ្តែត កម្សាន្ត តាមបណ្តោយទន្លេ ហើយអ្នកដឹងថានៅ ទីនោះខ្ញុំនឹងខូចបង្ក។ បើអ្នកស្រលាញ់ខ្ញុំ អ្នកនឹងស្រែក ឬលោតលើទូក ហើយ រត់ចេញពីទីនោះ ហើយគ្របក្បាលខ្ញុំដោយអ្វីមួយ នាំខ្ញុំចូល។ “បងប្រុសប្រាណ ហាំ អ្នករង្វេងហើយ! អ្នកបាត់បង់ស្មារតី ទឹកធ្លាក់គឺនៅទីនេះ!”

276 ហើយខ្ញុំបាននិយាយថា “អូ បិទមាត់! ទុកអោយខ្ញុំនៅម្នាក់ឯងបានហើយ!” ហើយអ្នកនៅតែស្រលាញ់ខ្ញុំ។ អ្នកនឹងធ្វើអ្វីទាំងអស់នៅក្នុងលោកិយ អ្នកនឹងចាប់ ខ្ញុំ។ ប្រសិនបើអ្នកត្រូវ—ប្រសិនបើអ្នកត្រូវឡើងទូក អ្នកនឹងនាំខ្ញុំចេញពីទីនោះ ដោយសារតែអ្នកស្រឡាញ់ខ្ញុំ អ្នកដឹងពីអ្វីដែលនឹងកើតឡើង។

277 ហើយបងប្រុស ខ្ញុំដឹងថា នោះជាអ្វីដែលនឹងកើតឡើងចំពោះនិកាយនោះ។ នាងនឹងមិនរារាំងជំនោរទេ។ ឃើញទេ? អ្នកកំពុងឆ្ពោះទៅកាន់ក្រុមប្រឹក្សា ពិភពលោកនៃព្រះវិហារ ហើយឥឡូវនេះ អ្នកត្រូវតែយកវា ឬវាចេញមកតាមរបៀប របស់យើងឥឡូវនេះ។ ដូច្នោះ វាគ្រាន់តែជាការពិតប្រាកដ អ្នកត្រូវតែជ្រើសយក ជម្រើសរបស់អ្នក។ ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំគ្មានន័យ...ខ្ញុំចង់ឡើងទូក មិនអីទេ ខ្ញុំចង់ធ្វើអ្វី ដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន មិនមែនធ្វើបាបអ្នកទេ បងប្រុស ប៉ុន្តែដើម្បីជាប់អ្នកថាអ្នក ខុស។ កុំធ្វើអញ្ចឹង!

278 ហើយពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹកក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ គ្មានមនុស្សណា នៅលើផែនដីនេះអាចថ្កោលទោសការនោះតាមរយៈបទគម្ពីរនោះទេ។ គ្មាន មនុស្សណាអាចថ្កោលទោសវាបានទេ។ មិនមានបទគម្ពីរណាមួយ...បងប្អូន ជនរួមជាតិ—បងប្អូនអើយ ចូរចាំថា ចូរចាំចុះ ចូរស្វែងរកព្រះគម្ពីរ។ ស្វែងរក កន្លែងមួយដែលនរណាម្នាក់ធ្លាប់ទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាថ្មី (ពួកគេមិនបានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកនៅក្នុងគម្ពីរសញ្ញាចាស់ទេ ប៉ុន្តែនៅក្នុង គម្ពីរសញ្ញាថ្មី) ដែលជាកន្លែងដែលនរណាម្នាក់បានទទួលបុណ្យជ្រមុជទឹកក្រៅពី នៅក្នុងព្រះនាមនៃព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។ បន្ទាប់មកមកបង្ហាញវាដល់ខ្ញុំ។ ឬទៅរកសៀវភៅប្រវត្តិសាស្ត្រ ដែលពួកគេធ្លាប់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកអស់រាប់រយ ឆ្នាំបន្ទាប់ពីមរណភាពរបស់សាវ័កចុងក្រោយបង្អស់... ព្រះវិហារកាតូលិកបាន ចាប់ផ្តើមពិធីបុណ្យជ្រមុជទឹក។ សេចក្តីអធិប្បាយរបស់ពួកគេនិយាយដូចគ្នា ដោយប្រើព្រះនាមព្រះវរបិតា ព្រះរាជបុត្រា ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ។

279 នៅក្នុងបទសម្ភាសមួយជាមួយនឹងបូជាចារ្យ នៅទីនេះនៅព្រះវិហារចិត្តពិសិដ្ឋ បានប្រាប់ខ្ញុំរឿងដូចគ្នា។ បាននិយាយថាព្រះវិហារកាតូលិកធ្លាប់ធ្វើពិធីបុណ្យ ជ្រមុជទឹកដូច្នោះ ពេលខ្ញុំប្រាប់គាត់ថា ខ្ញុំបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកដល់ក្មេងស្រីហូ ធុហ្សៀ នេះ នៅពេលប៊ីស្សពចង់ដឹង។ គាត់បាននិយាយថា “តើអ្នកនឹងស្អប់ ចំពោះសេចក្តីថ្លែងការណ៍ទាំងនេះទេ?”

ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំមិនស្អប់ទាល់តែសោះ។”

គាត់បាននិយាយថា “សម្តេចសង្ឃចង់ឱ្យអ្នកស្អប់!”

280 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ប៊ីស្សពនឹងត្រូវយកពាក្យរបស់ខ្ញុំ ឬមិនអញ្ចឹងកុំជឿវា មួយ ណាដែលគាត់ចង់។” ឃើញទេ? ខ្ញុំបាននិយាយថា “ព្រះគម្ពីរបានចែងថា កុំស្អប់ អ្វីទាំងអស់។”

ហើយគាត់បាននិយាយថា “អញ្ចឹង...” គាត់បាននិយាយថា “នេះ...”

281 ខ្ញុំបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹកឲ្យនាង ដោយការជ្រមុជទឹកជា គ្រីស្ទាន ជ្រមុជនាងនៅជើងផ្លូវស្ត្រីក្នុងព្រះនាមព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវគ្រីស្ទ។”

ពេលបូជាចារ្យកត់ចុះ គាត់និយាយថា “នោះជារបៀបដែលព្រះវិហារកាតូលិក ធ្លាប់ធ្វើបុណ្យជ្រមុជទឹក។”

ខ្ញុំបានសួរថា “ពេលណា?”

គាត់ឆ្លើយថា “នៅសម័យពួកសាវ័ក។”

ខ្ញុំសួរថា “តើអ្នកហៅពួកគេថាកាតូលិក?”

គាត់ឆ្លើយថា “ប្រាកដណាស់ ពួកគេជាកាតូលិក។”

282 ខ្ញុំបាននិយាយថា “អញ្ចឹង ខ្ញុំជាកាតូលិកល្អជាងអ្នកទៅទៀត។ ខ្ញុំធ្វើតាមការ បង្រៀនរបស់ពួកគេ។” ត្រូវហើយ។ ឃើញទេ? ពួកគេអះអាងថាវាមិនដូច្នោះទេ។

283 ព្រះវិហារកាតូលិកត្រូវបានបង្កើតឡើងនៅនីសៀទីក្រុងរ៉ូម ក្រោមការដឹកនាំ របស់ ខនសេនទីន នៅពេលដែលក្រុមជំនុំ និងរដ្ឋប្បវេណី ហើយ—ហើយរដ្ឋផ្តល់ ទ្រព្យសម្បត្តិដល់ក្រុមជំនុំ និងរឿងដូចនោះ ពួកគេពិតជាគិតថាពួកគេស្ថិតនៅ ក្នុងសហស្សវត្សរ៍។ ពួកគេគិតថាពួកគេបានឈានដល់សហស្សវត្សរ៍។ នោះគឺជា សហស្សវត្សរ៍របស់សាតាំង។ នោះពិតជាមែនហើយ។ តើអ្នកមិនជឿរឿងនោះទេ។ បាទ មែនហើយ!

284 ឥឡូវនេះ ប៉ុន្តែ...បន្ទាប់មកនៅពេលដែលពួកគេបានបង្កើត ឬ មាន...ជំនួស ឱ្យការមាន—រូបចម្លាក់មួយ ពួកគេបានចុះ—ពួកគេបានទម្លាក់វេនណុសដាក់រូបម៉ា រី។ ទម្លាក់ ជូតិកជើដាក់ ប៉ុល ឬពេត្រុស។ នៅទីនោះ—នៅបុរីវ៉ាទីកង់ នៅទីនោះ —នៅទីក្រុងរ៉ូមឥឡូវនេះ នៅទីក្រុងវ៉ាទីកង់ ដែលជារូបសំណាករបស់ពេត្រុស កម្ពស់ដប់ប្រាំបួនហ្វីត ពួកគេបានអះអាងថាពួកគេបានថើបម្រាមជើងថ្មឬជើងពី រូបសំណាកនោះ។ ឃើញទេ? ហើយអ្វីគ្រប់យ៉ាងគឺ...

285 ទាំងអស់ធ្លាក់ចុះ...បានទៅជាព្រះវិហារមួយបីលីនិងខ្ញុំ ព្រឹកមួយនៅទីនោះ បានចុះទៅក្នុងបន្ទប់ក្រោមដី ដែលគេបញ្ជុះសពព្រះសង្ឃ និងរឿងដូចនោះ ហើយ ទុកឲ្យឆ្អឹងរបស់គេរលួយក្នុងឆ្នាំដីនេះ ឆ្អឹងពុករលួយពីមួយទៅមួយទៀត ឡើង ទៅទីនោះ រួចយកឆ្អឹងមកធ្វើគ្រឿងសណ្ឋានភ្លឺនៃឆ្អឹងដៃដែលព្យួរដូចនេះ ហើយ លលាជីក្បាល ហើយពួកគេដែលចូលមកក្នុងនោះបានត្រដុសលលាជីក្បាលឱ្យវា ពណ៌ស ការព្យាយាមដើម្បីទទួលបានពរជ័យពីលលាជីក្បាលរបស់មនុស្សស្លាប់ ទាំងនោះ។ វាជាទម្រង់នៃលទ្ធិខាងវិញ្ញាណ។ ឃើញទេ?

286 ហើយនោះជាកន្លែងដែលវាចាប់ផ្តើមនៅទីនោះ ក្នុងទីក្រុងរ៉ូម ហើយនោះជា កន្លែងសត្វនោះអង្គុយ ហើយពីទីនោះមកម្តាយសំដឹង។ ហើយកូនស្រីរបស់នាង គឺជាស្រីពេស្យាដូចនាង ដោយសារតែនាងផ្តល់ឱ្យពិភពលោកទាំងមូលនូវពែង នៃកំហឹងរបស់នាង ពែងនៃទីបន្ទាល់របស់នាង ដែលត្រូវបានលាយបញ្ចូលគ្នា នៅទីនោះជាមួយនឹងទឹកប្រមាត់នៃផែនដី។ ហើយនាងមានទីបន្ទាល់របស់នាង។ នាងបាននិយាយថា “ខ្ញុំបានតាំងខ្លួនជាព្រហ្មចារី ហើយខ្ញុំ—ខ្ញុំបានតាំងខ្លួនជា ស្ត្រីមេម៉ាយ (ខ្ញុំមានន័យថា) ហើយមិនត្រូវការអ្វីឡើយ” ហើយនាងមិនដឹងថា នាងវេទនា អាក្រក់ ខ្វាក់ភ្នែក កំសត់ ហើយមិនដឹងអ្វីសោះ។ នោះហើយជាវា។ ហើយនោះសម្រាប់ព្រះវិហារកាតូលិក បូកនឹងនិកាយប្រូតេស្តង់ទាំងអស់! ប៉ុន្តែ នៅក្នុងភាពញើញទាំងមូលនៅទីនោះ មានមនុស្សដ៏មានតម្លៃដែលស្រឡាញ់ ព្រះអម្ចាស់អស់ពីចិត្ត អស់ពីព្រលឹង និងគំនិត។ ហើយគេគិតថាត្រូវ។ ពួកគេ គិតថាពួកគេធ្វើត្រូវ។ ព្រះនឹងជាចៅក្រមកំពូល។

287 ចំពោះខ្ញុំ ប្រសិនបើព្រះជាម្ចាស់នឹងវិនិច្ឆ័យក្រុមជំនុំដោយពិភពលោក នោះ ក្រុមជំនុំកាតូលិកនិយាយដូច្នេះឯង បន្ទាប់មកខ្ញុំបានសួរហុរសម្លាក់នេះថាខ្ញុំត្រូវ បានសម្ភាសដោយអ្វី: គាត់ប្រាប់ថា “ព្រះនឹងវិនិច្ឆ័យពិភពលោកតាមព្រះវិហារ។”



ខ្ញុំសួរថា “តើព្រះវិហារមួយណា?”

គាត់ប្រាប់ថា “វិហារភាគលិក។”

288 ខ្ញុំបាននិយាយថា “តើព្រះវិហារភាគលិកមួយណា? ពួកគេខុសគ្នាពីមួយទៅមួយ។” តើព្រះវិហារមួយណា? គ្រិស្តអូស្សូដក់ ឬ រ៉ូម៉ាំង? ឬមួយណាដែលទ្រង់នឹងជំនុំជំរះវា? ប្រសិនបើទ្រង់នឹងជំនុំជំរះវាដោយពួកជំនុំប្រូតេស្តង់ តើប្រូតេស្តង់មួយណា? មេតូឌីស្ត បាទីស្ត លូធើរ៉ាន ពេនទីកុស្ត តើទ្រង់នឹងជំនុំជំរះដោយអ្នកណា? ព្រះគម្ពីរបានចែងថា ទ្រង់នឹងជំនុំជំរះផែនដីដោយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ ហើយព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទគឺជាព្រះបន្ទូល។ ដូច្នេះចំពោះខ្ញុំ វាគឺជាព្រះបន្ទូលរបស់ព្រះ ដែលទ្រង់នឹងជំនុំជំរះផែនដី។ ត្រូវហើយ។ ហើយខ្ញុំជឿថាការជំនុំជំរះរបស់ទ្រង់គឺនៅលើផែនដីឥឡូវនេះ ហើយខ្ញុំជឿ... ចូរយើងស្វែងរកដោយអស់ពីចិត្តដើម្បីរួចផុតពីសេចក្តីក្រោធនៃសេចក្តីវិនាសនៃសេចក្តីក្រោធរបស់ព្រះ នោះនឹងត្រូវបានបង្ហូរមកលើផែនដីដែលមិនជឿនេះ ហើយវាគ្មានផ្លូវអ្វីទាំងអស់ដើម្បីគេចពីវាឡើយ។

289 វានឹងមិនដែលមាន មិនដែល មិនដែល មានសេចក្តីសង្គ្រោះដល់ផែនដីទៀតទេ។ ពួកគេបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់របស់ពួកគេរវាងព្រះគុណ និងការជំនុំជំរះ។ មាន... អ្នកអាចដាក់អំប្រាហាំ លីនខុននៅគ្រប់ស្រុកក្នុងសហរដ្ឋអាមេរិក ហើយវានឹងមិនដែលបង្វែរក្រុមនេះទេ រីកគឺ” និង “អេលវីស” ត្រឡប់ទៅកាន់ព្រះវិញ។

290 នៅពេលអ្នកឃើញនៅក្នុងក្រដាស (ខ្ញុំមានវានឹងនាំវាមកអ្នកនៅរសៀលនេះ ប្រសិនបើអ្នកចង់ឃើញវានៅយប់នេះ) កន្លែងដែលព្រះវិហារ ប្រេសប៊ីធើរៀន (អ្នកទាំងអស់គ្នាប្រហែលជាធ្លាប់ឃើញវា) ព្រះវិហារប្រេសប៊ីធើរៀនឆ្លងកាត់មហាជន ឬតាមរយៈ—តាម—តាមរយៈសាក្រាម៉ង់ជាមួយរ៉ុក-និង-រូល។ គ្រូគង្វាលឈរទះដៃដូចនោះ។ ហើយពួកគេកំពុងឆ្លងកាត់ចលនានៃការឆ្លង ហើយទាំងអស់គឺ “បំភ្លឺវា” ដូចជា រ៉ុក-និង-រូលនៅក្នុងព្រះវិហារ ប្រេសប៊ីធើរៀន។

291 ហើយនៅពេលដែលការបន្ទាបបន្ថោកនេះ ការរំស្រុក ក្រុមដ៏កខ្វក់នៃក្រុម បឺតថល នោះត្រូវបានគេហៅដូច្នោះ ដែលស្ថិតនៅក្រោមមនុស្ស ហើយចង់ក្លាយជាសត្វកបឺតថល... ពួកគេបានបដិសេធកិច្ចសន្យាមួយរយពាន់ដុល្លារនៅ ផ្លូវ ល្វីស ពីរបីសប្តាហ៍មុន នឹងមិនឈប់សម្រាប់រឿងនោះទេ។ មកទីនេះ ជនជាតិអង់គ្លេសមួយក្រុមតូច ច្រានចោលនៅទីនោះ ដោយសក់ធ្លាក់ចុះក្រោមភ្នែករបស់ពួកគេ។ ហើយ

ឥឡូវនេះ ពួកគេមានជំនឿផ្ទាល់ខ្លួន ដែលពួកគេកំពុងចាប់ផ្តើម។ អ្នកបានឃើញវា នៅក្នុងទស្សនាវដ្តី លុក។ ឃើញទេ?

292 អូរបៀបដែលពិភពលោកនេះកខ្វក់។ មិនមានក្តីសង្ឃឹមសម្រាប់វា ទាល់តែសោះ ពួកគេបានឆ្លងកាត់បន្ទាត់បែងចែករវាង—រវាងហេតុផល និងសុភវិនិច្ឆ័យ អនុញ្ញាតឱ្យនៅតែវាចុះ...

293 បុរសមិនអាចសូម្បីតែថ្លឹងថ្លែង។ យើងលែងមានបុរសដូចមុនទៀតហើយ។ តើលោកជាតថ្មីក៏ ហោសរីនៅឯណា? តើអ្វីបាបាំ លីនខុន ជាបុរសដែលអាចឈរ សម្រាប់ការកាត់ទោសជីវិតមាំនៅឯណា?

294 តើបុរសនោះនៅឯណាអាចលើកស្រ្តីឆ្លុតៗមកទីនេះ ដកខ្លួនចេញ...ហើយ នៅចំពោះមុខបុរសទាំងនេះ។ ហើយបន្ទាប់មក—ហើយរត់ចេញទៅក្រៅដូចជាដុំ សំឡី រួចដាក់ក្នុងប្រុសនោះចូលគុកដែលជេរគេម្នាក់នោះ? តើហេតុផលរបស់អ្នក នៅឯណា? តើអ្វីជាសុភវិនិច្ឆ័យ? បើនាងដាក់ខ្លួននៅទីនោះ ទុកឲ្យនាងទៅដូច ផ្តែរ។ បាទវាមែន! ប្រសិនបើនាងនឹងមិនទៅទៀតទេ...ភាពសមរម្យទូទៅសម្រាប់ នាង...តើច្បាប់ណាដែលអាចបញ្ឈប់វាបាន?

295 នៅទីនេះនៅទីក្រុងល្វីស្វីលរដ្ឋ កេនតាក់ កាលពីពីរសប្តាហ៍មុន នៅពេល ដែលស្រ្តីម្នាក់នោះមាន...ការព្យាយាមដើម្បីធ្វើឱ្យ...យកឈ្មោះនាងក្នុងក្រដាស ស្លៀកឈុតប៊ីគីនីប្លាស្ទិក ដើរចេញពីសណ្ឋាគារច្រាន ហើយប៉ូលីសម្នាក់បាន ព្យាយាមរារាំងនាង ហើយនាងក៏មិនឈប់ដែរ។ សើចដាក់គាត់។ ហើយគាត់បាន បោះកាំភ្លើងផ្ទះលើនាងដើម្បីបញ្ឈប់នាង គាត់បានរុញនាងចូលក្នុងឡាន ហើយ ឱ្យនាងទៅជួបគាត់នៅប៉ូស្តិប៉ូលីសដោយសារស្លៀកពាក់អសីលធម៌ និងរឿងបែប នោះ ហើយនាងបានទៅជួប...តើអ្នកដឹងពីអ្វីដែលពួកគេបានធ្វើអំពីវាទេ? បញ្ឈប់ ប៉ូលីសនោះ។

296 ព្រះជួយប្រជាជាតិដែលពុករលួយ! អ្នកមិនអាចទទួលយកបានទេ លើកតែ អ្នកធ្វើខុស។ យើងប្រហែលជាមិនទទួលយកបានទេ ប៉ុន្តែយើងអាចក្រោកឡើង។ ហើយនោះជាកន្លែងដែលយើងកំពុងស្វែងរក។ ចូរយើងឱនក្បាលចុះ។

297 ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវអើយ សូមអោយអ្នកគង្វាលដ៏អស្ចារ្យមកយកយើង ចេញពីការនេះព្រះអម្ចាស់។ យើងកំពុងរង់ចាំទ្រង់។ យើងកំពុងមើលម៉ោងនោះ។

នៅពេលដែលយើងឃើញពិភពលោកពុករលួយ ទ្រង់បាននិយាយថាវានឹងទៅជា  
បែបនេះ។ ហោរាដ៏អស្ចារ្យរបស់ទ្រង់បានទាយថាម៉ោងទាំងនេះនឹងនៅទីនេះ។  
យើងជឿលើហោរា ព្រះអម្ចាស់អើយ យើងជឿវា។

298 ហើយឥឡូវនេះ ទូលបង្គំទូលអង្វរព្រះជាម្ចាស់ ថាទ្រង់នឹងប្រទានហោរាដល់  
យើងខ្ញុំ ដើម្បីបកស្រាយព្រះបន្ទូលនេះដល់យើងខ្ញុំ ដើម្បីឱ្យយើងអាចដឹងថាយើង  
ត្រូវប្រឌុស។ យើងឃើញហោរាក្លែងក្លាយកើនឡើង។ ពួកគេនៅក្នុងវាលខ្សាច់  
ទីក្រុងសលត់លេក គ្រប់ផ្នែកទាំងអស់នៃប្រជាជាតិ វាលខ្សាច់គ្រប់ប្រភេទ និង  
បន្ទប់សម្ងាត់គ្រប់បែបយ៉ាង គ្រប់ប្រភេទនៃវា ព្រះបិតាអើយ និងអ្វីៗនៅគ្រប់  
ទីកន្លែង។

299 ឃើញបងប្អូនប្រុសស្រីស្រីខ្មៅទាំងនោះ បងប្អូនស្រីនៅទីនោះឥឡូវនេះ ពួកគេ  
ចង់បានការរួមបញ្ចូល។ ដរាបណាពួកគេបាន...ត្រូវហើយ ពួកគេគួរតែមានវា  
ពួកគេជាបងប្អូនបង្កើត។ ឥឡូវនេះ នៅពេលដែលពួកគេមាន វាកាន់តែអាក្រក់  
ជាងពេលណាៗទាំងអស់។ វាបង្ហាញថាវាត្រូវបានបំផុសគំនិតកុម្មុយនិស្ត។ ឱ  
ព្រះអើយ តើបុរសកំសត់ទាំងនោះអាចមើលឃើញវាទេ? ដែលវាត្រូវបានធ្វើ...  
មែនហើយ វាត្រូវតែត្រូវបានកើតឡើង ព្រះអម្ចាស់។

300 មក នោះហើយជាអ្វីដែលយើងចង់បាន។ ទ្រង់គ្រាន់តែមកព្រះបិតា។ យើង  
កំពុងរង់ចាំ។ សូមយាងមក ព្រះអម្ចាស់ យកពួកយើងនៅក្រោមព្រះហស្តរបស់  
ទ្រង់។ អត់ទោសឱ្យយើងពីអំពើបាបរបស់យើង។ គ្មាន—លើលោកនេះគ្មាន  
យុត្តិធម៌ទៀតទេ។ របស់មួយមកទល់នឹងរឿងមួយទៀត ប៉ុន្តែវានៅតែជាដង្កូវ  
ស៊ីរហូតដល់អ្នក...មិនមានសម្លេងនៅក្នុងវាទេ។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា រាងកាយ  
ទាំងមូលបានក្លាយទៅជាដំបៅរលួយ។ ពិតណាស់ តុនីមួយៗពោរពេញដោយការ  
ក្អក។ ទ្រង់មានបន្ទូលថា “តើខ្ញុំអាចបង្រៀនគោលលទ្ធិអ្នកណា? តើថ្ងៃនោះនរណា  
នឹងយល់ពីខ្ញុំ?” តុទាំងមូលរបស់ព្រះអម្ចាស់ពោរពេញដោយក្អក។ យើងឃើញវា  
ព្រះអម្ចាស់។ យើងឃើញម៉ោងនៅទីនេះ។ សូមជួយពួកយើង។

301 ព្រះជាម្ចាស់ជាទីស្រឡាញ់ សំណួរទាំងនេះជាច្រើននៅទីនេះអំពីមនុស្សដែល  
មកអាវិហ្សណា។ ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ សូមអោយមនុស្សដ៏មានតម្លៃទាំងនោះ  
ជាទីគោរព...ពួកគេនឹងស្តាប់ការសែតនេះនៅទីនោះ។ ប្រាប់គេថាខ្ញុំមិនមែនជាជន  
ផ្តាច់ការប្រាប់គេថាវានៅទីណា ធ្វើអី។ ហើយសូមឲ្យពួកគេយល់ច្បាស់។ បើ

គេស្រឡាញ់ប្រទេសនោះទូលបង្គំក៏អនុញ្ញាតឲ្យគេនៅទីនោះដែរព្រះបិតា។ ប៉ុន្តែ នៅពេលដែលពួកគេកំពុងបង្រៀនថា ការលើកឡើងត្រូវតែមកពីទីនោះ ហើយ មានតែនៅទីនោះ ឬពួកគេត្រូវតែនៅជាមួយទូលបង្គំ មនុស្សមានបាបទុគ៌ត មិនសក្តិសមដែលបានសង្គ្រោះដោយព្រះគុណនៃព្រះ ត្រូវនៅជុំវិញទូលបង្គំ... ព្រះអម្ចាស់ ទូលបង្គំចង់នៅក្បែរ—ទូលបង្គំចង់នៅក្បែរប៉ុល ទូលបង្គំដឹងថាគាត់ ទៅ។ ហើយពេត្រុស និងយ៉ាកុប និងយ៉ូហាន ពួកគេបានកប់នៅប៉ាឡេស្ទីន នៅកន្លែងណាមួយនៅទីនោះ។ ទូលបង្គំដឹងថា ទូលបង្គំនឹងទៅជាមួយពួកគេ ប្រសិនបើទ្រង់មានឈ្មោះរបស់ទូលបង្គំនៅលើសៀវភៅនោះ តាំងពីមុនកំណើត នៃផែនដីមក។ ទូលបង្គំនឹងនៅទីនោះ។ ហើយទូលបង្គំអធិស្ឋាន ព្រះជាម្ចាស់ អើយ ថាពួកគេម្នាក់ៗនឹងនៅទីនោះ។ ព្រះអម្ចាស់អើយ ជួយទូលបង្គំ ដើម្បីប្រមូល ពួកគេទាំងអស់មកទីនេះ នៅកន្លែងណាមួយដែលពួកគេអាចធ្វើបាន... ពួកគេ ចង់ឮសារជាមួយគ្រូដ៏អស្ចារ្យទាំងនេះ ដូចជាបងប្រុស នេវីល និងបងប្រុស ខេប និង—និងបងប្អូនដទៃទៀតនៅទីនេះ៖ “ជូនី” និងបងប្រុស រូដខែលនិងអូ ជេ.ធី និងពួកគេទាំងអស់—ពួកគេទាំងអស់គ្នា៖ បងប្រុសខូលីននិងបងប្រុសបៀលឡឺ និងបងប្រុសផាលមី និង... ព្រះជាម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំសូមអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹង ប្រទានការនេះដល់អ្នកទាំងនេះ...

ចូរ—ចូរ—ចូរឱ្យពួកគេមកទីនេះ ដែលជាកន្លែងដែលពួកគេពិតជាបានឮ វា ប្រសិនបើពួកគេចង់ឮវា កុំរត់ចេញពីទីនោះនៅក្នុងវាលខ្សាច់នោះ។ ពួកគេ កំពុងព្យាយាមធ្វើនូវអ្វីដែលបទគម្ពីរនេះបានប្រាប់ពួកគេមិនឲ្យធ្វើ។ “មែនហើយ វាស្ថិតនៅក្នុងវាលខ្សាច់។ វាហើយ! មែនហើយ វាស្ថិតនៅក្នុងបន្ទប់សម្ងាត់។ វាហើយ!” ព្រះអម្ចាស់អើយ ទូលបង្គំកំពុងព្យាយាមឱ្យអស់ពីសមត្ថភាពដើម្បី ព្រមទាំងពួកគេ ប៉ុន្តែវាទាំងអស់បង្ហាញថាម៉ោងនេះគឺជិតមកដល់ហើយ។ ស្រមោល ពេលល្ងាចកំពុងធ្លាក់ចុះ។

302 ខ្ញុំអធិស្ឋានសុំសេចក្តីមេត្តាករុណាព្រះអម្ចាស់។ សូមអាណិតមេត្តាខ្ញុំ ជួយ ខ្ញុំផង។ វាធ្វើឱ្យខ្ញុំក៏យណាស់ព្រះបិតា។ ខ្ញុំអធិស្ឋានថាទ្រង់នឹងជួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំ—ខ្ញុំ មិនចង់បោះចោលជីវិតរបស់ខ្ញុំទេ... ការងារទាំងអស់របស់ខ្ញុំនៅទីនេះនឹងចេញនៅ ទីនេះ មានអ្នកនិយមជ្រុលខ្លះ ដើម្បីដឹកនាំក្រុមខ្លះ ឬគោរពទៅវាលខ្សាច់នៅកន្លែង ណាមួយ។ សូមកុំឲ្យឈ្មោះរបស់ខ្ញុំត្រូវធ្លាក់ចុះដូច្នោះឡើយ ព្រះអម្ចាស់។ ខ្ញុំបាន

តស៊ូយ៉ាងលំបាកសម្រាប់រឿងនេះ។ ខ្ញុំមានចិត្តស្មោះត្រង់តាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើ។ ព្រះអើយ សូមកុំឲ្យវាកើតឡើង។ ជួយខ្ញុំតាមវិធីណាមួយ។ ខ្ញុំមិនដឹងថាត្រូវធ្វើអ្វី ខ្ញុំគ្រាន់តែពឹងផ្អែកលើទ្រង់ ប៉ុន្តែសូមទ្រង់ជួយខ្ញុំ។ ខ្ញុំនឹងធ្វើអ្វីគ្រប់យ៉ាងដែលទ្រង់ ប្រាប់ខ្ញុំឱ្យធ្វើ។ ខ្ញុំជាអ្នកបំរើរបស់ទ្រង់ ទាំងនេះគឺជាកូនរបស់ទ្រង់។ ព្រះអម្ចាស់ អើយទាំងនេះ... ភាគច្រើននៃមនុស្សទាំងនេះ កៅសិបប្រាំបួនក្នុងចំណោមរាប់ រយនាក់ ព្រះអម្ចាស់ ពិតជាវឹងមាំ។ ពួកគេជឿ ពួកគេដឹង ពួកគេយល់។ ហើយ ពួកគេដឹងថាវាមិនមែនជាខ្ញុំទេ ប៉ុន្តែខ្ញុំដឹងថា រឿងទាំងនេះត្រូវតែកើតឡើងរាល់ ការប្រជុំ ហើយនេះមិនមានភាពស៊ាំពីវាទេ។ ដូច្នេះ ខ្ញុំអធិស្ឋានថា ទ្រង់នឹងជួយ យើងឥឡូវនេះ។

303 សូមជួយយើងខ្ញុំផង ពេលយើងទៅពិសាអាហារថ្ងៃត្រង់បន្តិចទៀត ព្រះអម្ចាស់។ សូមជូនពរដល់ការប្រកបរបស់យើងជាមួយគ្នា។ នាំយើងមក ទីនេះវិញនៅរសៀលនេះ។ ពួកគេជាច្រើននឹងត្រូវត្រឡប់ទៅផ្ទះវិញឥឡូវនេះ ព្រះអម្ចាស់។ ពួកគេនឹងត្រូវបន្តទៅ—ផ្ទះរបស់ពួកគេ ហើយខ្ញុំអធិស្ឋានសូមឲ្យ ទ្រង់ជួយពួកគេ។ សូមឲ្យពួកគេអាចមានមធ្យោបាយខ្លះ ព្រះអម្ចាស់អើយ ដើម្បី ស្តាប់នូវសំណួរដែលនៅសល់។ ប្រហែលជាពួកគេមិនទាន់បានឆ្លើយ។ ទូលបង្គំ សូមអធិស្ឋានឲ្យទ្រង់ជួយពួកគេផង ព្រះអម្ចាស់។

304 ជួយខ្ញុំឱ្យឆ្លើយបានលឿនមែនទែនយប់នេះ ដោយគ្រាន់តែឆ្លើយសំណួរ ទាំងនេះ ហើយចូលទៅគ្រប់សំណួរតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ រហូតដល់យើង ជួបគ្នានៅរសៀលនេះ សូមទ្រង់ប្រទានពរដល់ពួកយើង។ ក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ ខ្ញុំអធិស្ឋាន។ អាម៉ែន។

ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់ ខ្ញុំស្រឡាញ់ទ្រង់  
ពីព្រោះទ្រង់ស្រឡាញ់ខ្ញុំជាមុន  
ហើយបានទិញសេចក្តីសង្គ្រោះរបស់ខ្ញុំ  
នៅលើដើមកាល់រ៉ាវី។

305 សរសេរនៅទីនោះ ខ្ញុំសរសេរវា ដូច្នេះវាតែងតែនៅចំពោះមុខខ្ញុំ: “ព្រះគ្រីស្ទ នៅចំពោះមុខខ្ញុំ ខណៈពេលដែលខ្ញុំកំពុងឆ្លើយសំណួរទាំងនេះ។” ជឿទេថាខ្ញុំ និយាយចេញពីចិត្ត? អ្វីគ្រប់យ៉ាង ចេញពីបេះដូងរបស់ខ្ញុំ ដើម្បីជួយ។

ពួកគេខ្លះប្រហែលជាមកយកកន្សែងនៅទីនេះ។

306 ឱព្រះជាម្ចាស់អើយ នេះជាកន្សែង កន្សែងដាក់នៅទីនេះ។ វានឹងទៅអ្នកឈឺ និងអ្នកមានទុក្ខ។ សូមឲ្យអ្នកបកប្រែដ៏អស្ចារ្យនៃព្រះបន្ទូល ព្រះវិញ្ញាណបរិសុទ្ធ ដែលបានសរសេរវា សូមទ្រង់យាងមកជិតឥឡូវនេះ សម្រាប់ផ្នែកនៃកម្មវិធីនេះ ហើយប្រទានពរដល់សម្លៀកបំពាក់ទាំងនេះ។ ឱព្រះ អម្ចាស់អើយ បើខ្ញុំគិតអំពីខ្លួនខ្ញុំ តើខ្ញុំជាអ្នកណានឹងដាក់ដែលលើជាមនុស្សមិនបរិសុទ្ធ រូបកាយកខ្វក់នៅលើកន្សែងដៃទាំងនេះដែលឈរនៅចន្លោះការស្លាប់ និងជីវិតដល់មនុស្សជាច្រើន? ព្រះអើយ ខ្ញុំញ៉ាំ។ ប៉ុន្តែនៅពេលដែលខ្ញុំគិតដូច្នោះ...ទ្រង់មិនឃើញខ្ញុំទេ ទ្រង់គ្រាន់តែលឺសំលេងរបស់ខ្ញុំ។ វាមកតាមរយៈព្រះលោហិតរបស់ព្រះអម្ចាស់យេស៊ូវនៅទីនោះ។ ឥឡូវនេះ ខ្ញុំជឿថា ទ្រង់នឹងឆ្លើយជំនួសខ្ញុំ ដូចដែលទ្រង់បានធ្វើចំពោះទ្រង់ ពីព្រោះទ្រង់យាងទៅមុខខ្ញុំ ដើម្បីអង្គុយនៅខាងស្តាំដៃ ឡើងលើទីនោះ ជាទីខ្ពស់នៃព្រះមហាក្សត្រ។ ហើយព្រះលោហិតរបស់ទ្រង់ដាក់នៅទីនោះជាដង្ហាយជូន ហើយខ្ញុំត្រូវបានគ្របដណ្តប់នៅក្រោមព្រះលោហិតនោះ។

307 ទូលបង្គំជឿថា ព្រះអម្ចាស់ទ្រង់នឹងប្រោសពួកគេឲ្យជា ដ្បិតពួកគេខ្វះខាត។ ពួកគេនឹងមិនមានកន្លែងទាំងនេះនៅទីនេះទេ។ ខ្ញុំសូមអង្វរថាទ្រង់នឹងធ្វើឱ្យពួកគេបានជាគ្រប់គ្នា។ ដូចដែលខ្ញុំថ្វាយខ្លួនឯងឆ្លងកាត់ពួកគេដូចជា...ពួកគេបាននិយាយថាពួកគេបានយកពីរូបកាយរបស់ប៉ុល... គាត់គ្រាន់តែជាមនុស្សមានបាបផងដែរ ព្រះអម្ចាស់បានសង្គ្រោះដោយព្រះគុណរបស់ទ្រង់។ ប្រជាជនបានជឿគាត់ ទោះបីគាត់បន្ទោសគេ និងគ្រប់យ៉ាងក៏ដោយ ប៉ុន្តែគេដឹងថាគាត់ជាអ្នកគង្វាល។ ពួកគេបានស្គាល់គាត់...គាត់បានចាត់មកពីទ្រង់ ពីព្រោះទ្រង់បានសបញ្ជាក់ខ្លួនឯងដោយកិច្ចបម្រើរបស់គាត់។ ព្រះអើយ មនុស្សទាំងនេះក៏ជឿដូចគ្នាដែរ សព្វថ្ងៃនេះ។ ខ្ញុំអធិស្ឋានសូមទ្រង់ជួយពួកគេឥឡូវនេះ ហើយប្រោសពួកគេម្នាក់ៗក្នុងព្រះនាមព្រះយេស៊ូវគ្រីស្ទ។ អាម៉ែន។

308 តើអ្នកឃ្លានហើយឬនៅ? ត្រូវហើយ។ ខ្ញុំស្រែកឃ្លានចំពោះសំណូរជាច្រើនទៀត។ “មនុស្សមិនមែនរស់ដោយអាហារតែម្នាក់ប៉ុណ្ណោះទេ គឺដោយសារគ្រប់ទាំងព្រះបន្ទូលដែលចេញពីព្រះឱស្ឋព្រះ។” ឥឡូវនេះ ខ្ញុំប្រហែលជា...សំណូរទាំងនេះមួយចំនួន ខ្ញុំប្រហែលជាមិនបានឆ្លើយត្រឹមត្រូវទេ ខ្ញុំគ្រាន់តែធ្វើឱ្យបានល្អបំផុតតាមដែលខ្ញុំអាចធ្វើបាន។ យប់នេះខ្ញុំនឹងព្យាយាមចាប់ផ្តើមនៅម៉ោងប្រាំពីរ។ មែនហើយ ព្រះវិហារនឹងបើកនៅម៉ោងប្រាំមួយសាមសិប។ ហើយអ្នកដែលអាច

ស្នាក់នៅបាន...អ្នកដែលមិនអាច យើងយល់ មិនអីទេ។ ប៉ុន្តែខ្ញុំនឹងព្យាយាម  
យកសំណួរទាំងអស់ដែលខ្ញុំអាចធ្វើទៅបាននៅយប់នេះ។ សូមព្រះប្រទានពរអ្នក  
រហូតដល់យើងជួបគ្នា។

ឥឡូវនេះ ចូរយើងឈរឡើង ហើយច្រៀងបទខ្លីដ៏ល្អនេះ ជាបទដែលយើងនឹង  
បញ្ចប់ ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ។ ត្រូវហើយ។

ចូរនាំយកព្រះនាមព្រះយេស៊ូវ  
អស់អ្នកមានចិត្តព្រួយលំបាក

[បងប្រុសប៊ីលីប៊ូល និយាយទៅកាន់បងប្រុស ប្រាណហាំ—អេដ។] (...?...  
ពួកគេបានយកតង្វាយ...?...ព្រឹកនេះ...?...)

...នាម អូនាមប្រសើរ!  
គឺជាទីសង្ឃឹមដល់មនុស្ស។

<sup>309</sup> ខ្ញុំចង់ធ្វើសេចក្តីប្រកាសនេះ។ ប៊ីលីទើបតែនិយាយថា ពួកគេបានយក  
អំណោយនៃក្តីស្រឡាញ់នៅព្រឹកនេះ (ឃើញទេ?) ហើយបាននិយាយថា ពួកគេ  
មានអំណោយដ៏ថ្លៃថ្លាមួយ។ ខ្ញុំឲ្យគាត់ទៅខាងក្រោយអគារ ហើយឈរនៅ  
ទីនោះ។ សម្រាប់អ្នកនៅទីនេះដែលមិនដែលបានមករៀបចំ មិនមានលុយសម្រាប់  
អាហារពេលល្ងាចរបស់អ្នក ប៊ីលីនឹងផ្តល់ឱ្យអ្នកនូវប្រាក់សម្រាប់អាហារពេលល្ងាច  
របស់អ្នក និងសម្រាប់ទូទាត់វិក្កយបត្រសណ្ឋាគារ ឬវិក្កយបត្រផ្ទះសំណាក់របស់  
អ្នក ទោះវាជាអ្វីក៏ដោយ។ អ្នកយកហើយបង់វាឥឡូវនេះ។ ប្រសិនបើអ្នក...  
ប្រសិនបើអ្នកអាចស្នាក់នៅ... ប៊ីលីនឹងជួបអ្នកនៅទីនោះ ហើយយកឈ្មោះរបស់  
អ្នក និងកន្លែងដែលអ្នកនៅ ហើយយើងនឹងបង់ប្រាក់សម្រាប់អាហារពេលល្ងាច  
របស់អ្នក និងវិក្កយបត្រផ្ទះសំណាក់របស់អ្នកចេញពីការផ្តល់សេចក្តីស្រឡាញ់  
ដែលបានយកសម្រាប់ខ្ញុំនៅព្រឹកនេះ។

រហូតដល់យើងជួប! រហូតដល់យើងជួប!



**សំណួរ និង ចម្លើយ** KHM64-0823M

(Questions and Answers)

**លំនាំ សណ្តាប់ធ្នាប់និងគោលវិធីនៃផ្នែកក្រុមជំនុំ**

សារដែលធ្វើឡើងដោយបងប្រុស William Marrion Branham នេះ ត្រូវបានចែកចាយ ព្រឹក ថ្ងៃអាទិត្យទី 23 ខែសីហា ឆ្នាំ 1964 នៅរោងឧបោសថ ប្រាណហាំ ក្នុង ជេហ្វឺរសាវីល រដ្ឋ ឥណ្ឌា អាណា សហរដ្ឋអាមេរិក។ រាល់ការខិតខំត្រូវបានធ្វើឡើងដោយការផ្ទៀងផ្ទាត់យ៉ាងត្រឹមត្រូវ ជាសារ សម្លេងចេញពីខ្សែអាត់ថត ចម្លង និង បោះពុម្ពដោយរក្សាសិទ្ធិពីភាសាអង់គ្លេស។ ការបក ប្រែជាភាសាខ្មែរនេះ គឺត្រូវបានបោះពុម្ព និង ចែកចាយដោយ សម្លេងព្រះជាម្ចាស់ដែលបានថតទុក។

KHMER

©2023 VGR, ALL RIGHTS RESERVED

**VOICE OF GOD RECORDINGS**

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

[www.branham.org](http://www.branham.org)



## ការរក្សាសិទ្ធិ

សៀវភៅនេះត្រូវបានរក្សាសិទ្ធិ។ សៀវភៅនេះអាចថតចម្លង បានជា  
ការប្រើប្រាស់ផ្ទាល់ខ្លួន ដោយសេរី ឥតគិតថ្លៃ ដើម្បីផ្សព្វផ្សាយ  
ដំណឹងល្អអំពីព្រះយេស៊ូគ្រីស្ទ។ សៀវភៅនេះ មិនអាចលក់ ផលិតជា  
ទ្រង់ទ្រាយធំ យកទៅដាក់ក្នុងវេបសាយ លក់តាមប្រព័ន្ធអេឡិចត្រូនិក  
ត្រូនីក ឬ បកប្រែ ដោយគ្មានការអនុញ្ញាតិពី វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង  
(VOICE OF GOD RECORDINGS®)ឡើយ។

សម្រាប់ទំនាក់ទំនងបន្ថែម និង ឬសម្រាប់តម្រូវការទាក់ទងនឹង  
ឯកសារសូមទំនាក់ទំនង៖

វ៉ែស អូហ្វ ហ្គត់ វីខខតឌីង (VOICE OF GOD RECORDINGS)

P.O. Box 950, JEFFERSONVILLE, INDIANA 47131 U.S.A.

WWW.BRANHAM.ORG